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SMS
Συναδέλφισσες, 
Συνάδελφοι
Μπορεί με την ακαριαία 
αντίδραση της Ομοσπον-
δίας μας να αποτρέψαμε 
τη λαίλαπα του ασφαλι-
στικού, να μη λησμονού-
με όμως ότι το ψηφισθέν 
3ο Μνημόνιο, περιλαμ-
βάνει επαχθή μέτρα για 
όλους τους εργαζόμε-
νους. Ως αναπόσπαστο 
κομμάτι της ελληνικής 
κοινωνίας, που έχουμε 
οικοδομήσει καλές σχέ-
σεις με αυτήν χάριν της 
συνδικαλιστικής μας 
δράσης και συμπαράστα-
σης στα δίκαια αιτήματα 
άλλων κοινωνικών τάξε-
ων, θα βρεθούμε το προ-
σεχές διάστημα μπροστά 
σε νέες προκλήσεις. Με 
την αδιαφιλονίκητη αγω-
νιστική μας στάση, κα-
λούμαστε, ωστόσο, να 
επιλέξουμε νέες μορφές 
κινητοποιήσεων και πα-
ρεμβάσεων. Μόνο έτσι 
θα καταστήσουμε ακόμα 
πιο αποτελεσματικό το 
ρόλο μας.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
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Εκτύπωση
IRIS ΕΚΤΥΠΩΣΕΙΣ Α.Ε.Β.Ε.

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Μ ια ασυνήθιστη συνάντηση 
πραγματοποίησε στις 30 
Ιουλίου 2015, το προεδρείο 

της Ομοσπονδίας. Συναντήθηκε με 
τον Υποστράτηγο της Ελληνικής 
Αστυνομίας Εμμανουήλ Σφακιανά-
κη, Διευθυντή της Διεύθυνσης Δίω-
ξης Ηλεκτρονικού Εγκλήματος, 
εγκαινιάζοντας σειρά επισκέψεων 
σε αστυνομικές Υπηρεσίες στο 
πλαίσιο των πρωτοβουλιών για την 
ανάδειξη επίκαιρων ζητημάτων και 
την αναζήτηση λύσεων επ’ ωφελεία 
των συναδέλφων και της κοινωνί-
ας.

Εκ μέρους της Ομοσπονδίας εκ-
φράστηκε η πλατιά κοινωνική ανα-
γνώριση και η εμπιστοσύνη που 
απολαμβάνει η Δίωξη Ηλεκτρονι-
κού Εγκλήματος όσον αφορά στην 
προστασία της κοινωνίας από τις 
σύγχρονες και ύπουλες μορφές 
εγκληματικότητας, που υποβοη-
θούνται από την ραγδαία εξάπλωση 
της χρήσης του διαδικτύου και τους 
κινδύνους που αυτή συνεπάγεται.

Κατά τη συνάντηση συμφωνήθη-
κε η συμμετοχή του Διευθυντή και 
άλλων εξειδικευμένων στελεχών 
της Δίωξης Ηλεκτρονικού Εγκλή-
ματος σε ενημερωτικές-εκπαιδευ-
τικές Ημερίδες που θα γίνονται υπό 
την αιγίδα της Π.Ο.ΑΣ.Υ. σε συνερ-
γασία με τις Πρωτοβάθμιες Ενώ-

σεις και άλλους φορείς. Στόχος εί-
ναι:

α) η ενημέρωση της αστυνομικής 
οικογένειας και γενικότερα των συ-
μπολιτών μας για τους κινδύνους 
του διαδικτύου και

β) στο πλαίσιο των Γενικών Συνε-
λεύσεων των Πρωτοβαθμίων Ενώ-
σεων η παρακολούθηση σεμιναρί-
ων Υπηρεσιακού περιεχομένου από 

όσους επιθυμούν να εξοικειωθούν 
στο αντικείμενο της δίωξης ηλε-
κτρονικού εγκλήματος.

 Τέλος, με αφορμή τα όσα κατά 
καιρούς διακινούνται από το διαδί-
κτυο, ανώνυμα είτε κεκαλυμμένα, 
με στόχο τη δυσφήμιση του συνδι-
καλιστικού μας κινήματος, αλλά 
και της Ελληνικής Αστυνομίας, ως 
θεσμού του δημοκρατικού μας πο-

λιτεύματος, λάβαμε τη διαβεβαίω-
ση ότι η Δίωξη Ηλεκτρονικού 
Εγκλήματος είναι επίσης στη διά-
θεσή μας όταν και όποτε χρειαστεί 
να χρησιμοποιήσουμε τα πρόσφο-
ρα ένδικα μέσα για την προάσπιση 
της τιμής και της υπόληψης τόσο 
των θιγομένων προσώπων όσο και 
των θεσμικών οργάνων που εκπρο-
σωπούν αυτά.

Συνεργασία με τη Δίωξη  
Ηλεκτρονικού εγκλήματος 
Η Ομοσπονδία ανέλαβε την πρωτοβουλία διοργάνωσης Ημερίδων

ΝΙΓΗΡΙΑ
στις πρόσφατες 
προεδρικές εκλο-
γές, οι Νιγηριανοί 
αστυνομικοί απέ-
σπασαν τα συγχα-
ρητήρια της κυ-
βέρνησης για την 
άψογη συμπερι-
φορά που επέλε-
ξαν, παραμένο-
ντας ουδέτεροι, 
παρά τις εντάσεις 
πριν και μετά τις 
εκλογές.
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Σε μια περίοδο κατά την οποία 
αρχές, αξίες και ιδανικά βρί-
σκονται στην κλίνη του Προ-

κρούστη, με τους ταγούς του έθνους, 
άλλους αποσυρμένους και άλλους 
να πασχίζουν ακόμα να μας πείσουν 
ότι δεν είναι υπό απόσυρση, αλλά 
και με την κοινωνία την ίδια να ανα-
ζητά εκ νέου πυξίδα, πασχίζοντας να 
ξεχωρίσει τις σκοπιμότητες και τα 
ψέματα από την ουσία, η ΠΟΑΣΥ 
έβαλε τη δική της σφραγίδα.

Πραγματοποίησε ένα διευρυμένο 
Διοικητικό Συμβούλιο στον Πολύγυ-
ρο Χαλκιδικής με αφορμή το χρονί-
ζον πρόβλημα «Σκουριές», κόντρα 
στο παρασκήνιο, στους καιροσκοπι-
σμούς και την υποκρισία που συνο-
δεύει συνήθως τις αδιαφανείς συ-
ναλλαγές, τα μεγάλα deals και την 
εκμετάλλευση.

Έφερε στον προσκήνιο τον κοινω-
νικό ρόλο της Ελληνικής Αστυνομί-
ας, τονίζοντας ότι δεν υπάρχουν αδι-
έξοδα στις σχέσεις της με την Κοινω-
νία. Διότι αυτοί «που τάχτηκαν να 
φυλάσσουν Θερμοπύλες», είναι αδι-
ανόητο να μένουν παρατηρητές σε 

κάθε «θέατρο του παραλόγου» που 
τους θέλει αποδιοπομπαίους τρά-
γους, σάκους του μπόξ, απλά όργανα 
της εκάστοτε εξουσίας και καρπαζο-
εισπράκτορες. 

Η ΠΟΑΣΥ, με πίστη και αποφα-
σιστικότητα συνεχίζει το δρό-
μο του αγώνα για την οριοθέ-

τηση των αστυνομικών λειτουργιών 
στην περιοχή, αλλά και σε ολόκληρη 

τη χώρα έτσι όπως ορίζουν οι συ-
νταγματικές επιταγές και οι πραγ-
ματικές ανάγκες του τόπου, μακριά 
από οποιεσδήποτε σκοπιμότητες.

Επιτέλους, να γίνει η αναδιοργά-
νωση των Υπηρεσιών, ο επα-
νακαθορισμός ρόλων και αρ-

μοδιοτήτων με γνώμονα την προ-
στασία των ατομικών ελευθεριών 
και των δικαιωμάτων όλων των πο-
λιτών και των δημοκρατικών μας 
θεσμών, που σημαίνει επαγγελματί-
ας και θωρακισμένος αστυνομικός 
για να ρίχνεται στην μάχη της πρό-
ληψης και της καταστολής του 
εγκλήματος και να κερδίζει την 
εμπιστοσύνη της κοινωνίας, έχοντας 
και ο ίδιος υψηλό βαθμό αυτοεκτί-
μησης και διάθεσης συνεχούς προ-
σφοράς υπηρεσιών προς την πατρί-
δα.

Την δυναμική αυτή πορεία της 
ΠΟΑΣΥ δεν θα την επηρεάσουν οι 
επικείμενες πρόωρες εθνικές εκλο-
γές διότι έτσι όπως η Ελληνική 
Αστυνομία δεν καταθέτει τα όπλα, το 
ίδιο και ο συνδικαλιστικός φορέας 
των Ελλήνων Αστυνομικών θα συνε-

χίσει να δίνει τις δικές του μάχες.
Χωρίς παραμορφωτικούς φακούς, 

θα καταγράφει το πρόβλημα, όπου 
αυτό απαντάται και θα καλεί νηφά-
λια την Πολιτεία να πράττει το χρέος 
της. 

Τα πολιτικά κόμματα, ιδίως, κα-
λούνται να σταθούν στο ύψος των 
περιστάσεων, λαμβάνοντας υπόψη 
τις ανεκπλήρωτες υποσχέσεις τους 
και τον εμπαιγμό τον οποίο έχει 
υποστεί ο Έλληνας αστυνομικός τα 
τελευταία χρόνια. 

Η απορρόφηση των κοινωνι-
κών κραδασμών σε ένα πα-
ραπαίον κράτος ίσως να απο-

τελεί μονόδρομο μέσω της προσφυ-
γής στις κάλπες. Σίγουρα όμως δεν 
αποτελεί από μόνη της τη λύση που 
επιζητούν τα χρονίζοντα προβλήμα-
τα και η βαριά κρίση που πλήττει τη 
χώρα μας. Ως αναπόσπαστο κομμάτι 
μιας κοινωνίας βαθιά πληγωμένης, 
δικαιούμαστε να εκφράζουμε τον 
έντονο προβληματισμό μας για τα 
μελλούμενα και κυρίως να απαιτού-
με να μη μας αγνοούν και να μη μας 
κοροϊδεύουν.

Η ΠΟΑΣΥ σφραγίζει τις εξελίξεις
01•07•15
συγκροτήθηκε σε σώμα το νέο 
Δ.σ.

02•07•15
Έκτακτη σύσκεψη των ομο-
σπονδιών για το ασφαλιστικό.

02•07•15
Νέα παράταση στις προθεσμί-
ες που προβλέπονται (άρθρο 
220 του ν.4281/2014) για το 
ΤΕΑΠΑσΑ.

09•07•15
συνεδρίασε η νέα Εκτελεστική 
Γραμματεία. 

16•07•15
Επιστολή του προέδρου της 
ΠοΑσυ κ. Γρηγόρη Γερακαρά-
κου στη Γιουροκόπ.

17•07•15
Επιστολή συμπαράστασης 
στον αγώνα του κυπριακού 
λαού.

28•07•15
συνάντηση με τον υπουργό οι-
κονομικών ζήτησε η ομοσπον-
δία.

30•07•15
συναντήσεις με τον Διευθυντή 
της ΔΔυΕ κ. σφακαινάκη με 
τον υπουργό κ. Κατρούγκαλο 
και τον γραμματέα  κ. Ρωμα-
νιά.

31•07•15
συνεδρίασε το Δ.σ. λόγω των 
πρωτόγνωρων πολιτικών εξε-
λίξεων.

05•08•15
Με τον Πρόεδρο της Νέας Δη-
μοκρατίας κ. Μεϊμαράκη συ-
ναντήθηκαν οι ομοσπονδίες.

06•08•15
συνεδρίασε εκ νέου η Ε.Γ. και 
αποφάσισε να κηρύξει το Δ.σ. 
και όλες τις Πρωτοβάθμιες 
Ενώσεις σε κατάσταση «εκτά-
κτου ανάγκης».

11•08•15
Πετύχαμε την ενύσχυση των 
Δ.Α. Αιγαίου με 250 αστυνομι-
κούς.

14•08•15
Πετύχαμε την άμεση απόσυρ-
ση της τροπολογίας για το συ-
νταξιοδοτικό.

24•08•15
συνεδρίασε στον Πολύγυρο 
Χαλκιδικής, το διευρυμένο 
Δ.σ. Περιοδεία και στα βόρεια 
σύνορα με τη ΠΓΔΜ.

26•08•15
Έκτακτο Γενικό συμβούλιο της 
ομοσπονδίας.

  Η ΑτζέΝτΑ  
του μΗΝΑ 

                Εάν αποσυνθέσεις την Ελλάδα, στο τέλος θα δεις  
να σου απομένουν μια ελιά, ένα αμπέλι κι ένα καράβι.  
Που σημαίνει: με άλλα τόσα την ξαναφτιάχνεις.

ΟΔυΣΣΕαΣ ΕλυτΗΣ

χιΟυμΟρ 
By Dranis (thebest.gr)

Ίσως είναι από τις σπάνιες 
φορές που ένας υπουργός 
της Αστυνομίας -με την ευ-
ρύτερη έννοια αφού στις 
αρμοδιότητές του υπάγο-
νται και άλλοι κρατικοί φο-
ρείς ασφαλείας- κατάφερε 
από την πρώτη στιγμή να 
κερδίσει τη συμπάθεια του 
σώματος με τις διακηρύξεις 
και τις αποφάσεις του. 
Ωστόσο, πολλοί είναι εκεί-
νοι που ανέμεναν περισσό-
τερη πρόοδο στο θεσμικό 
κυρίως κομμάτι, αφού τελι-
κώς και τα δικά του χέρια 
ήταν δεμένα από τους μνη-
μονιακούς «θεσμούς». 
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ΗΕκτελεστική Γραμματεία της 
Ομοσπονδίας, επιβεβαιώνο-
ντας την ετοιμότητά της εν 

μέσω θέρους, συνεδρίασε στις 6 Αυ-
γούστου 2015 και αφού εκτίμησε τη 
διαμορφωθείσα κατάσταση μετά τις 
συναντήσεις που είχε με τους συναρ-
μόδιους υπουργούς, τα πολιτικά κόμ-
ματα και άλλους φορείς, ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ 
να σημάνει συναγερμό και να κηρύξει 
το Διοικητικό Συμβούλιο και όλες τις 
Πρωτοβάθμιες Ενώσεις σε κατάσταση 
«εκτάκτου ανάγκης» προκειμένου να 
προλάβει και να αποτρέψει την ψήφι-
ση των αναμενόμενων δυσμενών νο-
μοθετικών ρυθμίσεων.

Όπως, ανακοινώθηκε μετά τη συνε-
δρίαση και πριν μας απασχολήσουν οι 
ραγδαίες εξελίξεις «οι περιστάσεις 
απαιτούν από όλους τη μέγιστη δυνα-
τή συμμετοχή και ενεργητική παρου-
σία στις επικείμενες δυναμικές μας 
κινητοποιήσεις με αιχμή κυρίαρχα το 
χρόνιο αίτημά μας για την ένταξη του 
επαγγέλματός μας στα βαρέα και αν-
θυγιεινά, αλλά και όλα τα διαλαμβανό-
μενα στο Ψήφισμα του 25ου συνεδρίου 
αιτήματά μας.

Κατά τη συνεδρίαση, αποφασίστηκε 
ειδικότερα:

Α) η εκδήλωση «ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ» 
στη Βουλή των Ελλήνων.

Β) η «καθιερωμένη» πανελλαδική 
ένστολη διαμαρτυρία στη Θεσσαλονί-
κη με αφορμή τα εγκαίνια της Διε-
θνούς Έκθεσης, να προσλάβει πανα-

στυνομικό χαρακτήρα, αποτελώντας 
ορόσημο όχι μόνο για την περαιτέρω 
ύπαρξή μας ως συνδικαλιστικό κίνη-
μα, αλλά και ως αφετηρία αντεπίθεσης 
για την θωράκιση του Έλληνα Αστυνο-
μικού και την ικανοποίηση των δίκαι-
ων αιτημάτων μας.

Ο συνδικαλιστικός «τουρισμός» τε-
λείωσε! Τέρμα τα «πικ νικ» στη Θεσσα-
λονίκη! Η Κυβέρνηση οφείλει να αντι-
ληφθεί, πριν είναι ΑΡΓΑ, ότι με τον έν-
στολο δεν παίζει κανείς.Την καλούμε, 
άμεσα, λοιπόν, με αφορμή και την 
ερώτηση που κατατέθηκε (6/8/2015) 
στη Βουλή των Ελλήνων προς τον αρ-
μόδιο Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής 
Ασφάλισης και Κοινωνικής Αλληλεγ-
γύης, από τους 14 Βουλευτές της Νέας 
Δημοκρατίας, μετά από ενέργειές μας 
(βλ. σχετική ανακοίνωση για συνάντη-
ση με Πρόεδρο Νέας Δημοκρατίας) να 
απαντήσει θετικά και ειλικρινά, νομο-
θετώντας έτσι ώστε να υπαχθούν οι 
υπηρετούντες στις Ένοπλες Δυνάμεις 
και στα Σώματα Ασφαλείας στα βαρέα 
και ανθυγιεινά επαγγέλματα, ευθυ-
γραμμιζόμενη με τις προεκλογικές της 
δεσμεύσεις.

Δώσαμε την πρώτη μάχη
Δεν πέρασαν όμως λίγες μέρες και 
στις 13 Αυγούστου, ημέρα Πέμπτη, 
απόγευμα, εντελώς αιφνιδιαστικά, η 
κυβέρνηση κατέθεσε στη βουλή τρο-
πολογία -ταφόπλακα του ασφαλιστι-
κού μας συστήματος. Το προεδρείο 

της Ομοσπονδί-
ας έσπευσε αμέ-
σως στη Βουλή 
και έδωσε τη μά-
χη από γραφείο 
σε γραφείο, ενώ 
ανακοίνωση με την 
οποία έπαιρνε αποστά-
σεις, εκδόθηκε και από τον αναπλη-
ρωτή υπουργό κο Γιάννη Πανούση. 
Για όλα αυτά, υπήρξε επίσης άμεση 
ενημέρωση των συναδέλφων μέσω 
του σάιτ της Ομοσπονδίας καθ' όλη τη 
διάρκεια της νύχτας, όταν διεξαγόταν 
στην Ολομέλεια της Βουλής η κρίσιμη 
συζήτηση και ψηφοφορία του νέου 
Μνημονίου.

Η πρώτη ανάρτησή μας είχε ως 
εξής:

 Την άμεση απόσυρση της τροπολο-
γίας για το συνταξιοδοτικό ζητά αυτή 
την ώρα το Προεδρείο της Π.Ο.ΑΣ.Υ. 
με παράσταση διαμαρτυρίας στη Βου-
λή. Το Προεδρείο της Ομοσπονδίας 
παραμένει μέχρι αυτή την ώρα στη 
Βουλή.

 Η Νέα Δημοκρατία θα ζητήσει την 
απόσυρση της διάταξης και σε διαφο-
ρετική περίπτωση δεν θα την ψηφίσει.
Από το ΠΑΣΟΚ οι διαβεβαιώσεις που 
έχει πάρει το Προεδρείο είναι ότι δεν 
θα ψηφίσει την διάταξη.Αν τηρηθούν 
οι υποσχέσεις και οι διαβεβαιώσεις 
καταλαβαίνετε συνάδελφοι ότι η συ-
γκεκριμένη τροπολογία που αφορά τα 

Διευκρινισεισ για τΗν 
καταθεσΗ Δανειων 
Με αφορμή ερωτήματα συνα-
δέλφων, η Ομοσπονδία ενημέ-
ρωσε τις Πρωτοβάθμιες Ενώσεις 
ότι η διαδικασία των εγκεκριμέ-
νων από το ΤΕΑΠΑΣΑ δανείων, 
γίνεται μέσω εμβάσματος και σε 
περίπτωση που υπάρχει πρό-
βλημα ή άγνοια του τραπεζικού 
υπαλλήλου που εξυπηρετεί τον 
ενδιαφερόμενο συνάδελφο, οι 
τραπεζικοί υπάλληλοι μπορούν 
να απευθύνονται στο κεντρικό 
κατάστημα της Ε.Τ.Ε. (κωδικός 
040) προκειμένου να τους δο-
θούν περισσότερες διευκρινή-
σεις - λεπτομέρειες ώστε να ολο-
κληρωθεί η διαδικασία κατάθε-
σης των προαναφερθέντων δα-
νείων. Επισημαίνεται ότι και στα 
ως άνω δάνεια εφαρμόζονται οι 
διατάξεις της Πράξης Νομοθετι-
κού Περιεχομένου που αφορούν 
τις τραπεζικές συναλλαγές 
(Capital Controls κλπ).

επιτελουσ αλλαξτε τον 
κωΔικα Μεταθεσεων
Έκκληση προς στον Αναπλ. 
Υπουργό Εσωτερικών και Διοι-
κητικής Ανασυγκρότησης κ. 
Γιάννη Πανούση απηύθυνε η 
Ομοσπονδία για την  αναγκαιό-
τητα βελτίωσης των διατάξεων 
των μεταθέσεων (Π.Δ. 100/2003), 
με γνώμονα πάντα τη δικαιότερη 
και αντικειμενικότερη λειτουρ-
γία του.

Όπως τονίζει στο σχετικό έγ-
γραφο, «θεωρούμε ότι πρέ-
πει ΑΜΕΣΑ να ανοίξει ο διάλογος 
και να τροποποιηθεί ο υπάρχων 
κώδικας μεταθέσεων με γνώμο-
να την ΑΞΙΟΚΡΑΤΙΑ αυτών, αίρο-
ντας οποιαδήποτε αδικία του 
προηγούμενου συστήματος, καθ' 
ότι διαπιστώνεται ότι οι θέσεις 
καταλαμβάνονται μόνο από ειδι-
κής κατηγορίας αστυνομικών και 
όχι από αυτούς τους συναδέλ-
φους που υπομονετικά συγκε-
ντρώνουν μόρια με τα αντικειμε-
νικά κριτήρια, γεγονός που δεί-
χνει ότι ο αντικειμενικός τρόπος 
μετάθεσης στον τόπο συμφερό-
ντων έχει καταργηθεί ελέω των 
«παραθύρων» που συνεχώς και 
εκτάκτως προκύπτουν.

Επίσης αναγκαία όσο ποτέ άλ-
λοτε, είναι η ΑΥΞΗΣΗ του αριθ-
μού των μετατιθέμενων συνα-
δέλφων στην Περιφέρεια, καθώς 
τα τελευταία έτη η έλλειψη 
αστυνομικού προσωπικού και οι 
ολοένα αυξανόμενες υπηρεσια-
κές ανάγκες (π.χ. λαθρομετανά-
στευση, αύξηση εγκληματικότη-
τας κλπ), έχουν αδρανοποιήσει 
τις Διευθύνσεις Αστυνομίας της 
χώρας. Κύριε Υπουργέ, Προ-
σβλέπουμε στη θεσμική μας 
συμμετοχή σε μια διαδικασία 
που σέβεται και προάγει τα συμ-
φέροντα των συναδέλφων μας 
και είμαστε σίγουροι ότι και σεις 
θα συμβάλλετε προς αυτή την 
κατεύθυνση».

Σ.Α. και τις Ε.Δ. δεν περνάει.Το Προε-
δρείο της Ομοσπονδίας θα σας ενημε-
ρώνει συνεχώς όλο το βράδυ.Αναμέ-
νουμε να δούμε τις εξελίξεις και σα-
φώς την στάση όλων των πολιτικών 
κομμάτων όσον αφορά τους ενστό-
λους.

 Το Προεδρείο της Ομοσπονδίας 
πραγματοποίησε συνάντηση στα γρα-
φεία του ΣΥΡΙΖΑ εντός της Βουλής, 
υπό τον Αναπλ. Υπουργό Οικονομικών 

κ. ΜΑΡΔΑ Δημήτριο.Μαζί ήταν 
και ο Διευθυντής του Υπουρ-

γού Προστασίας του Πολί-
τη κ. ΜΑΣΤΡΟΓΙΑΝΝΗΣ 
Βασίλης. Από την συνά-
ντηση, παρ' όλες τις πιέ-
σεις της Ομοσπονδίας 
και του Υπουργείου μας 

για απόσυρση της συγκε-
κριμένης τροπολογίας, μας 

διαμηνύθηκε ότι επειδή είναι 
προϊόν διαπραγμάτευσης με τους 

θεσμούς και προαπαιτούμενο, δεν 
μπορούν να το πάρουν πίσω. Για οτι-
δήποτε νεότερο θα σας ενημερώνουμε.

 Με το ξημέρωμα της 14ης Αυγού-
στου 2015, παραμονή της εορτής της 
Μεγαλόχαρης, το προεδρείο ήταν σε 
θέση πλέον να γνωρίζει ότι η κυβέρνη-
ση είχε αντιληφθεί τη γκάφα της και 
έπαιρνε πίσω την τροπολογία. Έτσι, η 
Ομοσπονδία, με ανακοίνωσή της, ενη-
μέρωνε τους συναδέλφους ότι «μετά 
από ολονύχτιες διαπραγματεύσεις με 
τους Βουλευτές και τα Κόμματα, το 
Προεδρείο της Ομοσπονδίας μας κα-
τάφερε να ανατρέψει τις δυσμενείς για 
όλους προϋποθέσεις συνταξιοδότη-
σης (58ο έτος ηλικίας και 40 έτη ασφά-
λισης) και να διατηρήσει τις υφιστάμε-
νες μνημονιακές διατάξεις (60ο έτος 
ηλικίας ή 40 έτη ασφάλισης), διατηρώ-
ντας στο ακέραιο τα θεμελιωμένα συ-
νταξιοδοτικά δικαιώματα, μέσω της 
συνημμένης Νομοτεχνικής Βελτίω-
σης, που κατέθεσε η Ομοσπονδία μας 
και έγινε δεκτή από τον Αναπλ. Υπουρ-
γό Οικονομικών κ. Δημήτριο Μάρδα.

Ο ΜΟΝΟΣ ΧΑΜΕΝΟΣ ΑΓΩΝΑΣ ΕΙ-
ΝΑΙ ΑΥΤΟΣ ΠΟΥ ΔΕ ΔΟΘΗΚΕ ΠΟΤΕ!!!

τι προβλέπει το νέο Μνημόνιο

Tο επαχθές σχέδιο νόμου που 
αφορά το κλείσιμο της συμ-
φωνίας για την περαιτέρω 

χρηματοδότηση της χώρας, κατατέ-
θηκε στη Βουλή πρωινές ώρες της 
12ης Αυγούστου και ακολούθησε 
μαραθώνιος ενεργειών για να γίνει 
σαφές τι ακριβώς αφορούσε την 
αστυνομία και τους ένστολους συ-
νολικά. Το εν λόγω σ.ν. με τίτλο «Κύ-
ρωση του Σχεδίου Σύμβασης Οικο-
νομικής Ενίσχυσης από τον Ευρω-
παϊκό Μηχανισμό Σταθερότητας 
και ρυθμίσεις για την υλοποίηση 
της Συμφωνίας Χρηματοδότησης», 
εμπεριείχε: Α) Τον εξορθολογισμό 
των δαπανών των αποσπάσεων-με-
ταθέσεων των υπηρετούντων στα 
Σώματα Ασφαλείας και τις Ένοπλες 
Δυνάμεις και Β) Την υποχρεωτική 
ένταξη του Κλάδου Επικουρικής 
Ασφάλισης του ΤΕΑΠΑΣΑ στο ΕΤΕΑ 

από 1/9/2015, με δυνατότητα μετα-
τροπής των Τομέων του κλάδου αυ-
τού, σε Επαγγελματικά Ταμεία και 
συνεπώς την μη ένταξή τους στο 
ΕΤΕΑ.

Δεν εμπεριέχει την μεταρρύθμι-
ση του ασφαλιστικού –συνταξιοδο-
τικού συστήματος των εν γένει 
υπαλλήλων του Δημοσίου Τομέα 
και άρα των υπηρετούντων στα Σώ-
ματα Ασφαλείας και τις Ένοπλες 
Δυνάμεις, κάτι που όπως γνωρίζου-
με ανατράπηκε στη συνέχεια και 
αναγκαστήκαμε να δώσουμε μάχη 
για να συνεχίσουν να παραμένουν 
σε ισχύ οι μνημονιακές διατάξεις 
του ν. 3865/2010.

Η Ομοσπονδία  επανέλαβε ότι σε 
κάθε περίπτωση όμως οι περιστά-
σεις απαιτούν από όλους εγρήγορ-
ση και επαγρύπνηση διότι η ανα-
μόρφωση των ειδικών μισθολογίων 

και η μεταρρύθμιση του ασφαλιστι-
κού συστήματος, μεταφέρονται 
προς ψήφιση στη Βουλή των Ελλή-
νων, τον προσεχή Οκτώβριο. Εξάλ-
λου, η Ομοσπονδία είχε ζητήσει 
εγγράφως αίτημα συνάντησης με 
τον Υπουργό Οικονομικών κ. Ευ-
κλείδη Τσακαλώτο για τα μισθολο-
γικά - ασφαλιστικά - συνταξιοδοτι-
κά ζητήματα των αστυνομικών, από 
τις 28 Ιουλίου 2015.

Ως Ομοσπονδία, δηλώσαμε πανέ-
τοιμοι στις επάλξεις του αγώνα, μά-
χιμοι και αποφασιστικοί, προκειμέ-
νου να διασφαλίσουμε τα αναφαί-
ρετα δικαιώματά μας για αξιοπρε-
πείς μισθούς και συντάξεις, 
ασφαλείς συνθήκες εργασίας, σύγ-
χρονες αστυνομικές δομές και εν 
τέλει για ένα ανθρώπινο επαγγελ-
ματικό περιβάλλον, αντάξιο των 
προσδοκιών μας. Το αποδείξαμε με 
τη μάχη που δώσαμε και το αποτέ-
λεσμά της, που ήταν η προαναφε-
ρόμενη αποδοχή της νομοθετικής 
βελτίωσης που καταθέσαμε.

ποασυ
Διασφαλίσαμε το ισχύον  
ασφαλιστικό καθεστώς
Παναστυνομικό προσκλητήριο αγώνα για να μην περάσουν  
τα επαχθή νέα μνημονιακά μέτρα
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Με τον Πρόεδρο της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Ευάγγελο 
Μεϊμαράκη, παρουσία του 

Κοινοβουλευτικού Εκπροσώπου 
του κόμματος κ. Άδωνη Γεωργιάδη, 
του Γραμματέα της Κοινοβουλευτι-
κής Ομάδας κ. Ιωάννη Πλακιωτάκη 
και του Τομεάρχη επί εργασιακών 
θεμάτων κ. Βασίλη Οικονόμου, συ-
ναντήθηκαν (5 Αυγούστου 2015) τα 
Προεδρεία των Ομοσπονδιών μας, 
δεδομένου ότι προείχε η λεπτομε-
ρής ενημέρωσή τους για τα ατρά-
νταχτα επιχειρήματά μας, σχετικά 
με την αδυναμία εφαρμογής των 
σωρευτικών προϋποθέσεων συντα-
ξιοδότησης {62ο έτος ηλικίας και 
σαράντα (40) έτη ασφάλισης} στα 
Σώματα Ασφαλείας και στις Ένο-
πλες Δυνάμεις, τόσο για τους εργα-
ζομένους σε αυτά που θα συμπλη-
ρώνουν τα σαράντα (40) έτη ασφά-
λισης πολύ νωρίτερα του 62ου 
έτους της ηλικίας τους, όσο και για 
τα ίδια τα Σώματα που θα καθίστα-
νται μη αξιόπιστα και αποτελεσμα-
τικά, αφού στους κόλπους τους θα 
έχουν γερασμένα στελέχη. «Τα προ-
ωθούμενα μέτρα συνιστούν κατά-

φορη αδικία, σε σύγκριση με τις 
υπόλοιπες κατηγορίες εργαζομέ-
νων, διότι θα είμαστε η μόνη εργα-
σιακή ομάδα που θα υποχρεούται 
να υπηρετεί και να καταβάλει 
ασφαλιστικές εισφορές για 50 έτη!»

Για όλα τα παραπάνω υποβάλλα-
με σχετικό υπόμνημα και ζητήσαμε 
να αναλάβουν πρωτοβουλίες ώστε 
να μην περιληφθούν οι ρυθμίσεις 
που προβλέπουν αύξηση ορίων 
ηλικίας, αλλά να παραμείνει το 
ισχύον από το 2010 (μνημονιακό) 
ασφαλιστικό – συνταξιοδοτικό κα-
θεστώς, με διατήρηση του ανώτα-
του ορίου εργασίας – ασφάλισης τα 

40 έτη ή 60ο έτος της ηλικίας. Επί-
σης, ζητήσαμε για τη διασφάλιση 
των ασφαλιστικών μας δικαιωμά-
των, την ένταξη του επαγγέλματός 
μας στην κατηγορία των βαρέων 
και ανθυγιεινών, κάτι που αποτελεί 
άλλωστε πάγιο και διαχρονικό αί-
τημά μας.

Από πλευράς του, ο Πρόεδρος της 
Νέας Δημοκρατίας μας διαβεβαίω-
σε ότι ήταν ενήμερος για τα προ-
βλήματα του Κλάδου μας και ειδι-
κότερα για την αναστάτωση που 
είχε δημιουργηθεί, διαρκούσης της 
διαπραγμάτευσης της κυβέρνησης 
με τους θεσμούς, στους εργαζομέ-

νους των Σωμάτων Ασφαλείας και 
Ενόπλων Δυνάμεων. Είπε επίσης 
ότι ανέπτυσσε σειρά ενεργειών με 
στόχο τη διασφάλιση των ισχυου-
σών διατάξεων όπως προαναφέρα-
με, αναγνωρίζοντας το δίκαιο του 
αιτήματός μας, καθότι, όπως είπε, 
είναι αδιανόητο ο Αστυνομικός να 
εργάζεται επιπλέον έτη σε σχέση με 
άλλους κλάδους εργαζομένων. Ανα-
γνώρισε μάλιστα το «επικίνδυνο» 

υπέρ της ένταξης στα βαρέα και  
ανθυγιεινά η νέα Δημοκρατία
Ερώτηση κατέθεσαν 14 βουλευτές μετά τη συνάντηση με τον πρόεδρο του κόμματος κ. Μεϊμαράκη

Αγαπητέ Αναγνώστη, 
Με την αλλαγή διοίκησης στην 

Ομοσπονδία μας, ανέλαβα ως Γραμ-
ματέας Δημοσίων Σχέσεων την ευθύ-
νη για την έκδοση της Νέας Αστυνο-
μίας, της εφημερίδας που ξεκίνησε 
δηλά -δηλά το 1989 και συνέχισε για 
κάμποσα χρόνια να εκδίδεται με 
πολλές δυσκολίες για να αποκτήσεει 
τελικά μια σταθερή περιοδικότητα 
από το 1999, αρχικά ως περιοδικό, 
και στη συνέχεια από το 2006 έως και 
σήμερα, ως εφημερίδα.

Χωρίς βεβαίως να χάσει τον προ-
σανατολισμό και το στόχο της.

Ήταν και είναι καταστατική μας 
υποχρέωση να ενημερώνουμε τα μέ-
λη μας και γενικότερα τους εργαζό-
μενους της Ελληνικής Αστυνομίας 
για τις δραστηριότητες του συνδικα-
λιστικού μας κινήματος και αυτό σας 
διαβεβαιώνω ότι και θα το τηρήσου-
με και θα το βελτιώσουμε, όσο μπο-
ρούμε. Όσοι πιστέψαμε και υπηρετή-
σαμε τον υγιή συνδικαλισμό και τον 
ουσιαστικό ρόλο των Σωματείων, 
γνωρίζαμε πόσο δύσκολο ήταν τα 
προηγούμενα χρόνια να «επικοινω-
νήσουμε» τα προβλήματά μας μέσω 
των λειτουργούντων με οικονομικά 
συμφέροντα ΜΜΕ.

Βρήκαμε διέξοδο ένα διάστημα 
μέσω του διαδικτύου, αλλά αυτό σε 
καμία περίπτωση δεν μπορεί να υπο-

καταστήσει τον γραπτό λόγο και την 
ευχέρεια της επώνυμης και υπεύθυ-
νης ενημέρωσης. Εξάλλου, το έντυπο 
διακινείται από γραφείο σε γραφείο, 
αφήνει τα ίχνη του παντού, φτάνει 
ίσαμε και την πόρτα του Υπουργού 
μας, ενώ στο ίντερνετ όσο επιτυχημέ-
νη κι αν είναι μια ανάρτηση, αργά ή 
γρήγορα επικαλύπτεται και αποδυ-
ναμώνεται. Η εξουσία, η όποια εξου-
σία,τρέμει το «μελάνι» και όχι το πλη-
κτρολόγιο, πιστέψτε με. Ιδίως όταν 
το έντυπο που της ασκεί κριτική εί-
ναι μέσα στα πόδια της καθημερινά 
και της χαλά τη «βιτρίνα»...

Προστατεύοντας επομένως την 
ανεξαρτησία του λόγου και την περη-
φάνια που πρέπει να μας διακατέχει 
όλους ως επαγγελματίες αστυνομι-
κούς, θέλουμε να κάνουμε ακόμα πιο 
ισχυρή και αποτελεσματική τη φωνή 
μας, τη δική σου φωνή συνάδελφε 

και συναδέλφισσα, φίλε αναγνώστη, 
όποιος κι αν είσαι.

Φιλοδοξούμε, εκτός από την καθι-
ερωμένη ύλη που αναφέρεται στις 
δραστηριότητες της Ομοσπονδίας 
και των Πρωτοβαθμίων Ενώσεων να 
εμπλουτίσουμε τη Νέα Αστυνομία 
και με θεματολογία που θα ενισχύει 
το πρωταρχικό μας μέλημα, την ανα-
βάθμιση του ρόλου του Έλληνα αστυ-
νομικού και την αύξηση της αποτε-
λεσματικότητας της Ελληνικής 
Αστυνομίας.

Να αποτελεί σταθερό σημείο ανα-
φοράς για θέματα Δημόσιας Τάξης 
και Ασφάλειας, αλλά και ευρύτερα 
για τα κοινωνικά θέματα με τα οποία 
ενώ ασχολείται καθημερινά η αστυ-
νομία, δεν αναδεικνύεται ο κοινωνι-
κός της ρόλος. 

Υπό αυτήν την έννοια, οι σελίδες 
της είναι ανοικτές σε κάθε καλόπι-

στο και καλοπροαίρετο αναγνώστη 
μας, επώνυμο και ανώνυμο κοινωνό 
του προβληματισμού και των θέσε-
ών μας.  Δεν είμαστε «λάτρεις» του 
ξύλινου συνδικαλιστικού λόγου ούτε 
διεκδικούμε φυσικά τις αρετές του 
παντογνώστη. Επιζητούμε το δημο-
κρατικό διάλογο, τις φρέσκιες ιδέες 
και προτάσεις. Απεχθανόμαστε την 
κομματική προπαγάνδα και τις σκο-
πιμότητες που εξυπηρετεί αυτή, χω-
ρίς φυσικά να αποκλείουμε την πα-
ράθεση κομματικών και πολιτικών 
θέσεων που αφορούν τη λειτουργία 
της αστυνομίας και το επάγγελμα-
λειτούργημά μας.

Τα ερεθίσματα πολλά και οι προ-
κλήσεις πολύ περισσότερες για 
όλους μας, λοιπόν. Το διεκδικητικό 
μας πλαίσιο προσφέρεται για περαι-
τέρω επεξεργασία και κυρίως για 
υποδείξεις πώς και με πιο τρόπο θα 

πετύχουμε την ικανοποίηση των δί-
καιων αιτημάτων μας, χωρίς να πα-
ρεκκλίνουμε από τις καταστατικές 
μας αρχές, το αγωνιστικό μας ήθος 
και τις δοκιμασμένες τακτικές του 
παρελθόντος. Η Νέα Αστυνομία, 
έχει διαμορφώσει όλα αυτά τα χρό-
νια το δικό της «εκδοτικό προφίλ», 
αλλά γνωρίζοντας ότι μέρα με τη 
μέρα, χρόνο με το χρόνο, «εκεί έξω», 
έχει διαμορφωθεί ένα πλατύ, απαι-
τητικό και υψηλού επιπέδου κοινό, 
εσείς δηλαδή, σας διαβεβαιώνουμε 
ότι θα πολεμήσουμε τη ρουτίνα και 
ό,τι άλλο μπορεί να σταθεί εμπόδιο 
στον εκσυγχρονισμό και στην ανα-
βάθμισή της. Σε αυτή τη φάση το 
μόνο που ζητάμε από σας είναι να 
κάνετε την έκδοση και πολύ περισ-
σότερο τη διακίνηση της εφημερί-
δας και δική σας υπόθεση. Μιλήστε 
μας, γράψτε μας γι’ αυτήν. Στείλτε 
άρθρα γνώμης, σχόλια, καταγγελίες 
ή  αναφορές για ό,τι σας κάνει να 
πονάτε και να χαίρεστε υπηρετώ-
ντας την Ελληνική Αστυνομία. Εσείς, 
οι αποδέκτες του εντύπου, είστε οι 
καλύτεροι τροφοδότες και στυλοβά-
τες της έκδοσής του.  Εμπιστευτείτε 
μας και κρίνετέ μας αυστηρά, αν δι-
απιστώσετε ότι δεν υπηρετούμε 
εσάς, αλλά αλλότρια συμφέροντα, 
όπως άλλοι γνωστοί και μη εξαιρε-
τέοι φίλοι και «φίλοι» μας. 

Υπεύθυνος έκδοσης 
Χρήστος Συνδρεβέλης 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

του επαγγέλματος και τις γενικότε-
ρες συνθήκες εργασίας (ακατάστα-
το ωράριο χωρίς 5νθήμερη εργασία, 
ελλιπή μέτρα υγιεινής και ασφάλει-
ας, προβληματική υποδομή κλπ).

Οι Ομοσπονδίες έχουν ζητήσει 
συνάντηση και με τον Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας κ. Προκόπη Παυλό-
πουλο, αναδεικνύοντας στον ανώ-
τατο πολιτειακό παράγοντα της 
χώρας την αναγκαιότητα του σεβα-
σμού και της θωράκισης των Ελλή-
νων Αστυνομικών από τις παράλο-
γες απαιτήσεις των δανειστών της 
χώρας.

Η ερώτηση
Τα Προεδρεία των Ομοσπονδι-
ών,συναντήθηκαν επίσης με τους 
συναρμόδιους υπουργούς και με 
τους εκπροσώπους των πολιτικών 
κομμάτων ΣΥΡΙΖΑ, ΠΟΤΑΜΙ, ΑΝΕΛ 
και ΠΑΣΟΚ. Πριν από τη συνάντηση 
με τον κ. Μεϊμαράκη, υπήρξε ενη-
μέρωση του αρμόδιου τομεάρχη της 
Νέας Δημοκρατίας επί εργασιακών 
θεμάτων κ. Βασιλείου Οικονόμου, ο 
οποίος κατέθσε σχετική Ερώτηση 
στη Βουλή μαζί με τους βουλευτές 
Δημήτρη Κυριαζίδη, Νίκο Παναγιω-
τόπουλο, Μαρία Αντωνίου, Γεώργιο 
Βαγιωνά, Γεράσιμο Γιακουμάτο, 
Στέργιο Γιαννάκη, Βασίλη Γιόγιακα, 
Χρήστο Κέλλα, Χρήστο Μπουκώρο, 
Γιώργο Στύλιο, Φωτεινή Αραμπα-
τζή, Άννα Καραμανλή και Όλγα Κε-
φαλογιάννη, οι οποίοι είχαν υιοθε-
τήσει το αίτημά μας για άμεση έντα-
ξη στα βαρέα και ανθυγιεινά.

το εκδοτικό μας προφίλ
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Συνεδρίασε στις 31-07-2015, για 
πρώτη φορά μετά τη σύγκλησή 
του σε Σώμα, το Διοικητικό Συμ-

βούλιο και ενημερώθηκε εκτενώς από 
την Εκτελεστική Γραμματεία για τις 
ενέργειές της υπό την πίεση των πρωτό-
γνωρων πολιτικών εξελίξεων, της αρνη-
τικής κατάληξης της διαπραγμάτευσης 
της κυβέρνησης με τους θεσμούς και το 
κυριότερο, της συμφωνίας για ένα τρίτο 
Μνημόνιο, χειρότερο, κατά γενική ομο-
λογία, από όλα τα προηγούμενα. Εκ μέ-
ρους της Ε.Γ. τονίστηκε ότι δεν χάθηκε 
ούτε μία μέρα, καθώς από την πρώτη 
στιγμή, έγιναν οι αναγκαίες συναντή-
σεις με τους αρμόδιους υπουργούς 
(έχουν εκδοθεί σχετικές ανακοινώσεις 
και έγγραφα) με στόχο: α) τη διάσωση 
του Κλάδου Επικουρικής Ασφάλισης 
του ΤΕΑΠΑΣΑ που δυστυχώς από 
1/1/2015 εντάσσεται αναδρομικά (!) στο 
ΕΤΕΑ, ενώ υπήρχε τροπολογία για να 
δοθεί νέα παράταση στα διαλαμβανόμε-
να στο άρθρο 220 του ν.4281/14, β) την 
τροποποίηση της διοικητικής υπαγω-
γής του Ειδικού Λογαριασμού του 
ν.826/78 που χορηγεί εφάπαξ οικονομι-
κές ενισχύσεις στους αναξιοπαθούντες 
αστυνομικούς και στις ορφανικές οικο-
γένειες αυτών, ώστε να υπαχθεί στον 
Τομέα Προνοίας Αστυνομικών (ΤΠΑΣ) 
αντί του Τομέα Επικουρικής Ασφάλισης 
Ελληνικής Χωροφυλακής (ΤΕΑΕΧ) και 
γ) για τη διατήρηση του ισχύοντος (μνη-
μονιακού) νόμου για το ασφαλιστικό 
σύστημά μας (νόμος 3865/2010 που προ-
βλέπει το ανώτατο όριο των 40 ετών ή το 
60ο έτος της ηλικίας) ώστε να μην περά-
σουν οι νέες απαιτήσεις των τεχνικών 
κλιμακίων των «θεσμών» που θα οδηγή-
σουν στην ανατροπή των ορίων ηλικίας 
και στη συνταξιοδότησή μας μετά από 
50 χρόνια εργασίας -ασφάλισης, ωσάν 
να μην είναι το επάγγελμά μας επικίνδυ-
νο και ανθυγιεινό ή να μην ισχύουν για 
μιας οι προβλέψεις για το προσδόκιμο 
όριο ζωής και την αξιοπρεπή διαβίωση.

Η Ηγεσία
Στη συνεδρίαση είχαν κληθεί και ενημέ-
ρωσαν το Διοικητικό Συμβούλιο ο Ανα-

πληρωτής Υπουργός για θέματα Προ-
στασίας του Πολίτη κ. Γιάννης Πανού-
σης, ο γενικός γραμματέας Κοινωνικής 
Ασφάλισης κ. Γιώργος Ρωμανιάς, καθώς 
και ο εκπρόσωπος του κου Αρχηγού της 
ΕΛ.ΑΣ. Διευθυντής Επιτελείου Αντι-
στράτηγος κ. Εμμανουήλ Κατριαδάκης, 
στον οποίο μεταφέρθηκε η απαίτησή 
μας να είναι και ηγεσία ενεργά παρούσα 
για την προάσπιση των συμφερόντων 
μας, ενώ παρέστησαν επίσης ο γενικός 
γραμματέας Δημόσιας Τάξης κ. Δημή-
τρης Αναγνωστάκης και ο Διευθυντής 
του Γραφείου του υπουργού κ. Βασίλης 
Μαστρογιάννης. Εκ μέρους της Ηγεσίας, 
πολιτικής και φυσικής, επαναλήφθηκαν 
οι θέσεις τους ότι παραμένουμε συνερ-
γάτες τους για την επίλυση των κρίσι-
μων θεμάτων που αντιμετωπίζουμε και 
ότι δεν θα λαμβάνονται αδιαφανείς απο-
φάσεις πριν από την διατύπωση και των 
δικών μας θέσεων. Είναι δε σε εξέλιξη ο 
διάλογος για την τροποποίηση του Κώ-
δικα Μεταθέσεων, του Πειθαρχικού Δι-
καίου, της Εκπαίδευσης και των Κρίσε-
ων –Προαγωγών, ενώ η αναδιοργάνωση 
των υπηρεσιών θα ξεκινήσει αργότερα. 
Πάντως αναζητούνται μέτρα αντιστάθ-
μισης των αρνητικών συνεπειών του 
νέου Μνημονίου και χωρίς μοιρολατρι-
κή διάθεση θα προωθηθούν νομοθετι-
κές ρυθμίσεις για την ανακούφιση των 
αστυνομικών (π.χ. εναλλακτική απα-
σχόληση) και την κάλυψη νομοθετικών 
εκκρεμοτήτων του παρελθόντος.

το ασφαλιστικό
Ο κ. Γ. Ρωμανιάς περιέγραψε με μελανά 
χρώματα τις παράλογες, όπως είπε, 
απαιτήσεις των τεχνικών κλιμακίων 
των θεσμών και αναφέρθηκε στους λό-
γους που τον οδήγησαν στο να υποβάλ-

λει την παραίτησή του. Ωστόσο, μας ενη-
μέρωσε ότι «καταβάλλει κάθε δυνατή 
προσπάθεια για να έχουν θετική κατά-
ληξη οι κοινές μας προσπάθειες όσον 
αφορά το ΤΕΑΠΑΣΑ, τον χαρακτηρισμό 
του επαγγέλματος ως επικίνδυνου και 
ανθυγιεινού και την εξαίρεση των ενστό-
λων από τις προτεινόμενες μνημονια-
κές ρυθμίσεις» (ζητούσαν ενιαιοποίηση 
των κριτηρίων θεμελίωσης δικαιωμά-
των συνταξιοδότησης, μη μεταβατικές 
περιόδους κ.ά.)

ο νομικός σύμβουλος
Ο νομικός σύμβουλος κ. Χάρης Μπου-
κουβάλας ενημέρωσε το Δ.Σ. ότι εκδόθη-
καν θετικές αποφάσεις από το Ελεγκτι-
κό Συνέδριο για τα οδοιπορικά παρελθό-
ντων ετών (2011-2013), ενώ το ΓΛΚ ζήτη-
σε τα στοιχεία της Ομοσπονδίας (ΑΦΜ, 
ΙΒΑΝ κλπ) προκειμένου να καταβληθεί 
το πρόστιμο των 50.000 ευρώ που έχει 
καταλογιστεί στο Δημόσιο από την Επι-
τροπή μη Συμμόρφωσης του ΣτΕ.

οργανωτικά θέματα
Κατά τη συνεδρίαση του Δ.Σ. επίσης, 
υπήρξε ενημέρωση για τα οργανωτικά 
ζητήματα και τη διαρκή λειτουργία της 
Ομοσπονδίας ως πολεμικής και όχι γρα-
φειοκρατικής μηχανής, για την αντιμε-
τώπιση καθημερινών προβλημάτων 
(απογευματινό ωράριο, λειτουργία νομι-
κού τμήματος, αναβάθμιση ιστοσελίδας 
μας, απόκρουση κακόβουλων και δυ-
σφημιστικών δημοσιευμάτων), ενώ συ-
ζητήθηκαν και άλλες προτάσεις (αναμε-
τάδοση συνεδριάσεων μέσω live 
streaming, στοχευμένες διαμαρτυρίες, 
απεργία πείνας, επιβράβευση και υπε-
ράσπιση υπηρεσιών που βάλλονται αδί-
κως, όπως οι ΥΜΕΤ, ΥΑΤ κλπ). 

ΗΟμοσπονδία έγινε δέκτης 
εντόνων παραπόνων από το 
σύνολο των Πρωτοβαθμίων 

Ενώσεών της αναφορικά με τη λήψη 
Μέτρων στις τράπεζες.

Με βάση αυτά, η Ομοσπονδία 
απευθύνθηκε στο Αρχηγείο, ζητώ-
ντας εξηγήσεις.

Η Ομοσπονδία ενημέρωσε ειδικό-
τερα για τις καταγγελίες των Ε.Α.Υ. 
Θεσσαλονίκης, Χανίων, Ρεθύμνης, 
Ηρακλείου και Λασιθίου κατά τη συ-
νάντηση με τον Προϊστάμενο Επιτε-

λείου της ΕΛ.ΑΣ. Αντιστράτηγο κ. 
Κατριαδάκη Εμμανουήλ, ο οποίος 
αποδέχθηκε την επισήμανσή μας, 
πως η ερμηνεία του όρου «φύλαξη» 
δεν είναι η δέουσα και πως όλα ανά-
γονται σύμφωνα και με το πνεύμα 
της διαταγής, στα πλαίσια της κοινω-
νικής πολιτικής της ΕΛ.ΑΣ., αλλά και 
στην πρόληψη και καταστολή παρά-
νομων πράξεων και έκνομων ενερ-
γειών οι συνάδελφοι, όπως πάντα 
άλλωστε, πράττουν στο ακέραιο το 
καθήκον τους και σε προσωπικό επί-

πεδο υποβοηθούν τους πολίτες. 
Στους δύσκολους καιρούς που περ-
νάει η Πατρίδα μας, οι Αστυνομικοί, 
για ακόμα μια φορά καλούνται να 
επιτελέσουν το ύψιστο καθήκον τους, 
πάντα κοινωνικά άρτιοι και αρωγοί 
στα δεινά των Ελλήνων Πολιτών.

Κατόπιν αυτών ο αρμόδιος Κλάδος 
εξέδωσε νέα διαταγή διευκρινιστική 
(υπ' αριθ. 1244/15/1295686 από 
19/07/2015)  στην οποία αναφέρεται 
ότι η φρούρηση των τραπεζών παύει 
να ισχύει.

παρέμβαση και για τα μέτρα «φύλαξης» στις τράπεζες

Με ρυθμούς πολεμικής 
μηχανής
Η ηγεσία της ΠΟΑΣΥ έθεσε προ των ευθυνών τους τους υπηρεσιακούς  
και τους κυβερνητικούς παράγοντες

«Με μεγάλη έκπληξη πα-
ρακολουθούμε τις τε-
λευταίες ημέρες τον 

πρόεδρο των ΑΝ.ΕΛ. και  υπουργό 
Εθνικής Άμυνας κ Πάνο Καμμένο 
να στοχοποιεί αστυνομικούς, ως 
υποκινητές των επεισοδίων σε βά-
ρος του στο νησί της Κω, αποδίδο-
ντας σε αυτούς τεχνηέντως την 
αντίδραση των ακριτών για την 
εγκατάλειψη που βιώνουν και όχι 
στα αποτελέσματα της πολιτικής 
που ασκείται».

Αυτό αναφέρουν με κοινή τους 
ανακοίνωση οι Ενώσεις των Δωδε-
κανήσων, τονίζοντας ότι «η συ-
μπεριφορά αυτή δεν μπορεί και 
δεν πρέπει να μας αφήνει αδιάφο-
ρους και για τον λόγο αυτό συνε-
δρίασαν σήμερα εκτάκτως τα διοι-
κητικά μας συμβούλια και αποφά-
σισαν ομόφωνα την απόλυτη στή-
ριξη των συναδέλφων μας, οι 
οποίοι ενοχοποιήθηκαν άδικα. Η 
ανάδειξη της αλήθειας και η απο-
κατάσταση των συναδέλφων μας, 
αποτελεί για εμάς θέμα τιμής και 
θα επιδιωχθεί με κάθε ένδικο ή 
άλλο μέσο μας παρέχει ο νόμος.

Κλείνοντας θέλουμε να καλέ-
σουμε την φυσική μας ηγεσία να 
σταθεί στο ύψος τον περιστάσεων 
και να συμβάλει εμπράκτως στην 
επίλυση των τεράστιων προβλη-
μάτων που αντιμετωπίζουμε (με-
ταναστευτικό, έλλειψη προσωπι-
κού κ.λ.π.) καθώς από την μέχρι 
τώρα στάση της, εκτός από τις 
Ηθικές ευθύνες που προκύπτουν, 
πιθανών να υπάρχουν και Πειθαρ-
χικές - Ποινικές, τις οποίες είμα-
στε αποφασισμένοι να αναζητή-
σουμε».

Εξάλλου με άλλη ανακοίνωση, 
επανήλθαν και στο μεταναστευ-
τικό πρόβλημα με αφορμή την 
«απόφαση μετακίνησης πλοίου 
στην  Κω, και την παραμονή του  
εντός του λιμένα, για την φιλοξε-

νία 2.500 μεταναστών από τον 
μεγάλο αριθμό που βρίσκονται 
σήμερα στο νησί. Από την πλευρά 
μας θα θέλαμε να εκφράσουμε 
τον προβληματισμό μας  ως προς 
την υλοποίηση του εγχειρήματος  
και την επίτευξη των επιθυμητών 
αποτελεσμάτων. Θεωρούμε ότι η 
ανωτέρω πρωτοβουλία εγκυμο-
νεί πολύπλευρους κινδύνους  για 
την ασφάλεια τόσο των μετανα-
στών και του πληρώματος (φω-
τιά, διενέξεις μεταξύ διαφόρων 
εθνικοτήτων κ.α), όσο και των 
ένστολων (ΕΛ.ΑΣ, Λ.Σ), που θα 
κληθούν να υλοποιήσουν το εγ-
χείρημα».

Να σημειωθεί ότι είχε προηγη-
θεί μακροσκελής αναφορά προς 
τον Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Κω εκ μέρους της Ένωσης Β. Δω-
δεκανήσου για τα όσα συνέβαιναν 
στον νησί. «Από όλα τα προαναφε-
ρόμενα καθίσταται σαφές ότι οι 
Αστυνομικοί Υπάλληλοι της Κω 
αδυνατούμε να εκτελέσουμε ομα-
λά την υπηρεσία μας για λόγους 
πρακτικούς και πέραν της θελή-
σεως μας και αισθανόμαστε έκθε-
τοι έναντι των καταστάσεων που 
εγκυμονούν σοβαρούς κινδύνους 
τόσο για τη σωματική μας ακεραι-
ότητα, όσο και για την υγεία όλων 
μας. Για τους λόγους αυτούς σας 
γνωστοποιούμε τα ανωτέρω και 
ζητούμε να παρέμβετε άμεσα και 
να λάβετε τα απαιτούμενα μέτρα 
για την αποκατάσταση της στοι-
χειώδους ομαλότητας, ώστε να 
είμαστε σε θέση να εκτελέσουμε 
σε συνθήκες αξιοπρέπειας και 
στοιχειώδους τάξης, τις υπηρεσι-
ακές υποχρεώσεις μας, άλλως 
αδυνατούμε να εξασφαλίσουμε 
τις συνθήκες και τις προϋποθέ-
σεις που επιβάλει ο ρόλος μας ως 
οργάνων μιας δημοκρατικής και 
πολιτισμένης κοινωνίας εν έτει 
2015» ανέφερε το σωματείο.

Άνω κάτω τα Δωδεκάνησα
Συνεχόμενες παρεμβάσεις των Ενώσεων  
για τα ανακύπτοντα ζητήματα
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ενισχύστε και την αστυνομία για το Μεταναστευτικό

Καταλυτική η παρέμβαση της Ποασυ
250 Αστυνομικοί ενισχύουν το Ανατολικό Αιγαίο με παρέμβασή μας

Ηόξυνση του μεταναστευτικού 
προβλήματος με τη συνεχι-
ζόμενη ανεξέλεγκτη ροή με-

ταναστών και προσφύγων στη χώρα 
μας, επιδεινώνει τις συνθήκες εργα-
σίες των αστυνομικών και τις εν γέ-
νει παρεχόμενες υπηρεσίες ασφα-
λείας του Σώματος προς τον πολίτη, 
διαταράσσει την ούτως ή άλλως δια-
ταραγμένη από τα μνημόνια και την 
οικονομική κρίση, κοινωνική ζωή, 
και γι' αυτό δεν μπορεί παρά να μας 
ενεργοποιεί και να μας κάνει να 
απαιτούμε ουσιαστικές λύσεις.

Η ανακύκλωση καταγγελιών, αλ-
λά και εξαγγελιών που γίνονται 
από κυβερνητικούς και μη παράγο-
ντες είτε μετά από συσκέψεις είτε 
μετά από επισκέψεις στην «πηγή 

του κακού» δεν αποτελούν λύση, 
αφού όλοι πια γνωρίζουμε ότι το 
μεταναστευτικό αποτελεί μείζονος 
και διαρκούς σημασίας ευρωπαϊκό 
και όχι ελληνικό ζήτημα, το οποίο 
μπορεί να λάβει ανεξέλεγκτες δια-
στάσεις.

Η Ομοσπονδία μας εμμένει στις 
θέσεις της, όπως αυτές έχουν υπο-
βληθεί από 24 Απριλίου 2015 (Αρ. 
Πρωτ.: 800/6/30) στους αρμόδιους 
υπουργούς, τονίζοντας ότι η Ελληνι-
κή Αστυνομία πρέπει να ενισχυθεί 
άμεσα και με πρόσθετα κονδύλια 
και με την αναγκαία υλικοτεχνική 
υποδομή για να είναι σε θέση να 
ανταποκριθεί στην αποστολή της, 
στο μέρος που την αφορά και την 
απασχολεί σε καθημερινή βάση, τό-

σο στις νησιωτικές περιοχές που 
πλήττονται άμεσα, όσο και στην εν-
δοχώρα, όπου δημιουργούνται νέες 
εστίες.

Τέλος, επισημαίνουμε την ανα-
γκαιότητα άμεσης αποκατάστασης 
της λειτουργίας των εκπαιδευτικών 
εγκαταστάσεων της Ελληνικής 
Αστυνομίας στην Αμυγδαλέζα, όπου 
δυστυχώς συνεχίζει τη λειτουργία 
του το στρατόπεδο συγκέντρωσης - 
φυλακή ποινικών αλλοδαπών κρα-
τουμένων, όπως δημόσια παραδέχο-
νται οι καθ' ύλην αρμόδιοι φορείς, 
παραβλέποντας τις προεκλογικές 
δηλώσεις της Κυβέρνησης για άμε-
ση επαναλειτουργία των Σχολών με 
την παράλληλη απομάκρυνση των 
φυλακών από αυτές...

Έκτακτη συνάντηση με τον Αρ-
χηγό της Ελληνικής Αστυνο-
μίας Αντιστράτηγο κ. Δημή-

τριο Τσακνάκη και τον κ. Βασίλειο 
Μαστρογιάννη, Διευθυντή του Γρα-
φείου του Αναπληρωτή Υπουργού 
κου Πανούση Ιωάννη, είχαν στις 11 
Αυγούστου 2015 το Προεδρείο της 
Ομοσπονδίας και οι εκπρόσωποι 
των Ενώσεων του Ανατολικού Αι-
γαίου (Δωδεκανήσου, Λέσβου, Σά-
μου και Χίου) με αφορμή το επανα-
λαμβανόμενο σήριαλ απαξίωσης 
του αστυνομικού θεσμού, αλλά και 
αποπροσανατολισμού της κοινής 
γνώμης από τα άπειρα προβλήματα 
που προκαλεί η συνεχιζόμενη ανε-
ξέλεγκτη εισβολή κυρίως στη νη-
σιωτική χώρα, προσφύγων και πα-
ράνομων μεταναστών από την 
Αφρική και την Ασία.

Μεταφέροντας την αγωνία των 
συναδέλφων και των τοπικών κοι-
νωνιών του Ανατολικού Αιγαίου που 
κυριολεκτικά και μεταφορικά «βου-
λιάζει» από τη μετανάστευση, ζητή-

σαμε την άμεση ενίσχυση σε ανθρώ-
πινο δυναμικό και υλικοτεχνικό 
εξοπλισμό, προκειμένου η διαχείρι-
ση και αντιμετώπιση της κρίσης από 
την Ελληνική Αστυνομία και τις λοι-
πές συναρμόδιες Υπηρεσίες, να εί-
ναι η επιβαλλόμενη.

Αποτέλεσμα της πιεστικής πα-
ρέμβασής μας, ήταν τελικά η άμεση 
ανταπόκριση της Φυσικής και της 
Πολιτικής Ηγεσίας στο αίτημά μας, 
διαβεβαιώνοντάς μας ότι όσοι 
αστυνομικοί υπέβαλαν αίτηση σε 
προγενέστερο χρόνο για να μετατε-
θούν στα συγκεκριμένα νησιά με το 
αντικειμενικό σύστημα των μορίων 
έτους 2015 και οι μεταθέσεις τους 
δεν υλοποιήθηκαν, θα δύνανται να 
αποσπαστούν άμεσα. Ακολούθως, ο 
αριθμός αυτός των αποσπάσεων θα 
ενσωματωθεί στο ακέραιο στον Πί-
νακα των ετήσιων συμπληρωματι-
κών μεταθέσεων έτους 2015, ώστε 
να διασφαλιστούν οι συνάδελφοι 
που θα μετακινηθούν από τώρα 
στις περιοχές αυτές, ότι θα ικανο-

ποιηθεί το αίτημα της μετάθεσής 
τους. Σε ό,τι αφορά τον υλικοτεχνι-
κό εξοπλισμό, η Ομοσπονδία ανα-
κοίνωσε ότι θα καταβληθεί κάθε 
δυνατή προσπάθεια προκειμένου 
να εφοδιαστούν οι εμπλεκόμενες 
υπηρεσίες με μονάδες ταυτοποίη-
σης και καταχώρησης των αλλοδα-
πών και ότι θα αναβαθμιστεί η ηλε-
κτρονική βάση δεδομένων για να 
επιταχυνθούν οι διαδικασίες.

Τέλος, το προεδρείο τόνισε κατά 
τη συνάντηση αυτή ότι οι τεράστιες 
ευθύνες των κυβερνώντων για τα 
οξυμένα προβλήματα και την εγκα-
τάλειψη που νιώθουν οι συνάδελ-
φοί μας, ειδικά αυτές τις ημέρες 
στις νησιωτικές περιοχές, δεν μπο-
ρούν να καλυφθούν από μεμονωμέ-
να πλην όμως καταδικαστέα περι-
στατικά, τα οποία σαφώς και απορ-
ρέουν από την αφόρητη υπηρεσια-
κή πίεση και την υπέρμετρη 
επιβάρυνση, όπου υπό τις παρού-
σες συνθήκες διαμορφώνουν επι-
κίνδυνες καταστάσεις.

Η ενωσΗ αθΗνων  
στον ελαιωνα
Η Ένωση Αθηνών επισκέφθηκε τους 
συναδέλφους στην περιοχή Ελαιώνα 
στο Βοτανικό όπου φιλοξενούνται σε 
νέες δομές παράνομοι μετανάστες 
και πρόσφυγες. Διαπίστωσε τις  συν-
θήκες εργασίας τους, λόγω του ιδιό-
μορφου της περιοχής, των δύσκολων 
καιρικών συνθηκών που επικρατούν 
αυτή την εποχή και των ιδιαίτερων 
συνθηκών υγιεινής και ασφαλείας. Οι 
συνάδελφοι που βρίσκονται εκεί, δή-
λωσαν ότι επικρατούν ικανοποιητι-
κές συνθήκες, δεδομένου  του σημεί-
ου, αφού διατίθεται σε εικοσιτετράω-
ρη βάση υπηρεσιακό όχημα με κλι-
ματισμό. Επιπλέον η Ένωση ζήτησε 
από τη Γενική Αστυνομική Διεύθυν-
ση Αττικής να υπάρχει διοικητική μέ-
ριμνα η οποία και άρχισε να παρέχε-
ται με πρωτοβουλία της παρακείμε-
νης Διεύθυνσης Αλλοδαπών Αττικής.

Ηπροστασία των δικαιωμά-
των των μεταναστών δεν 
είναι ασυμβίβαστη με την 

άσκηση της κυριαρχίας των κρα-
τών, αλλά ούτε και με την πρακτι-
κή εφαρμογή της εθνικής ασφά-
λειας.

Το ενδεχόμενο η τρομοκρατία να 
εκμεταλλευτεί το φαινόμενο της 
μετανάστευσης, είναι 
ένα θέμα, αλλά θα 
πρέπει να τονίσουμε  
ότι  δεν έχει διαπιστω-
θεί  συστημικός δε-
σμός  ανάμεσα στην 
τρομοκρατία και την 
παράνομη μετανά-
στευση γι' αυτό και 
δεν θα πρέπει να αφή-
σουμε την καχυποψία 
και την ξενοφοβία να 
υπερισχύσουν του γόνιμου προ-
βληματισμού για την εξεύρεση λύ-
σεων.

Ο ρατσισμός και η ξενοφοβία 
αποτελούν αντιπάλους της κοινω-
νίας των πολιτών της Ευρώπης, 
για το λόγο αυτό η ανεξέλεγκτη 
αύξηση των μεταναστευτικών ρο-
ών δεν θα πρέπει να αποτελέσει 
αφετηρία για την έκρηξη φαινο-
μένων ρατσισμού και ξενοφοβίας, 
αλλά αφορμή για να επανεξετάσει 
προσεκτικά η Ε.Ε. το φαινόμενο 
της παράνομης μετανάστευσης 
και να λάβει -επιτέλους- ορθολο-
γικά και αποτελεσματικά μέτρα 
αντιμετώπισής του.

Επιπλέον, ζητήματα όπως ο 
τρόπος εντοπισμού τρομοκρατι-
κών απειλών, η σύλληψη ξένων 
μαχητών και η αποτροπή του βίαι-
ου εξτρεμισμού, πρέπει να αποτε-
λέσουν αντικείμενο πολύ σοβα-
ρής συζήτησης της Ε.Ε., όπως και 
η ενίσχυση των συνόρων των με-
λών-κρατών της.

Αξίζει να σημειωθεί ότι, σύμφω-
να με τον Οργανισμό Ηνωμένων 
Εθνών, κάθε χρόνο μεταναστεύ-
ουν περίπου 175 εκατομμύρια άν-
θρωποι, από αυτούς περίπου 159 
εκατομμύρια κρίνονται ως διε-
θνείς μετανάστες, ενώ 16 εκατομ-
μύρια αναγνωρίζονται ως πρό-
σφυγες.

Αντιλαμβάνεται ο καθένας το 
μέγεθος του προβλήματος...

Θα πρέπει άμεσα να πεισθούν οι 
Ευρωπαίοι εταίροι μας ότι: 1) η 
παράνομη μετανάστευση αποτε-
λεί κοινό πρόβλημα των χωρών 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης (ΕΕ) και 
συνεπώς χρειάζεται κοινή και ρι-
ζική αντιμετώπιση, 2) απαιτείται 
συνέπεια στην τήρηση των συλλο-

γικών συμφωνιών από όλες, ανε-
ξαιρέτως, τις χώρες που έχουν 
συνυπογράψει, 3) η Τουρκία θα 
πρέπει να σεβαστεί το Διεθνές Δί-
καιο και τη συμφωνία που συνυ-
πέγραψε το 2001 για την επανεισ-
δοχή μη νόμιμων μεταναστών και 
4) να ενισχυθεί -με προσωπικό και 
μέσα- η Ευρωπαϊκή Ακτοφυλακή 

(Frontex).
Μεταξύ των προ-

τάσεων που πρέπει 
άμεσα να υιοθετη-
θούν από τα κράτη-
μέλη της ΕΕ είναι: 1) 
Η διακοπή των κοι-
νοτικών ενισχύσεων 
προς τις χώρες προ-
έλευσης που δε θα 
επιδείξουν πνεύμα 
συνεργασίας στη δί-

ωξη των δικτύων που διακινούν 
λαθρομετανάστες. 2) Η ενίσχυση 
των ελέγχων. 3) Η στενότερη συ-
νεργασία στο ζήτημα της θεώρη-
σης των διαβατηρίων. 4) Η αύξη-
ση της κοινοτικής βοήθειας προς 
την Ελλάδα, την Κύπρο, τη Μάλ-
τα, την Ιταλία, την Ισπανία και 
την Πορτογαλία, οι οποίες αποτε-
λούν ευαίσθητα εξωτερικά σύνο-
ρα της ΕΕ.

Τα κράτη-μέλη της ΕΕ πρέπει να 
επιδείξουν πνεύμα συνεργασίας 
προκειμένου να ληφθούν άμεσα 
μέτρα: 1) Ενημέρωσης των ευρω-
παίων πολιτών σε ζητήματα μετα-
νάστευσης. 2) Περιθωριοποίησης 
των φαινομένων ξενοφοβίας και 
ρατσισμού. 3) Ενημέρωσης των 
παραγωγικών φορέων για τη διευ-
κόλυνση της πρόσβασης των νόμι-
μων μεταναστών στην απασχόλη-
ση. 4) Ενημέρωσης των νόμιμων 
μεταναστών σε ζητήματα εργασί-
ας, εκπαίδευσης, υγείας και κοι-
νωνικής ένταξης. 5) Επίλυσης του 
προβλήματος εξεύρεσης στέγης. 
6) Εκπαίδευσής τους και στοιχει-
ώδους εκμάθησης της γλώσσας 
των κρατών υποδοχής. 6) Πάταξης 
των κυκλωμάτων παράνομης δια-
κίνησης μεταναστών. 7) Θωράκι-
σης των εξωτερικών συνόρων της 
ΕΕ. 8) Επαναπροώθησης των πα-
ράνομων μεταναστών στις χώρες 
καταγωγής τους.

Η ταυτόχρονη εφαρμογή του 
συνόλου των παραπάνω προτάσε-
ων θα μπορούσε να αποτελέσει 
πειστική απάντηση στη σημερινή 
απουσία κοινής μεταναστευτικής 
πολιτικής σε Ευρωπαϊκό επίπεδο, 
σε συνδυασμό πάντα με τα μέτρα 
πρόληψης και πάταξης των τρο-
μοκρατικών κινδύνων...".

AΓΓΕΛΟΣ ΤΣΙΓΚΡΗΣ
«Η παράνομη μετανάστευση αυξάνει  
τον κίνδυνο του βίαιου εξτρεμισμού 
στην Ευρώπη...»

ο Άγγελος τσιγκρήςέχει διατελέσει γενικός γραμματέας του υπουργείου 
Δικαιοσύνης,εκπρόσωποςτης Ελλάδας στη Μόνιμη Επιτροπή 
Επιχειρησιακής συνεργασίας για την Εσωτερική ασφάλεια στην Ευρώπη 
(COSI) του συμβουλίου της ΕΕ και στη Μόνιμη αντιπροσωπία του οΗΕ για 
την Πρόληψη του Εγκλήματος και τηνΠοινική Δικαιοσύνη.
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Τα χρόνια αιτήματα που αραχνιά-
ζουν στα συρτάρια των υπουρ-
γών Δικαιοσύνης έθεσε η  Ένω-

ση Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσα-
λονίκης στον υπουργό κ. Νικόλαο 
Παρασκευόπουλο κατά την επίσκεψή 
του στα γραφεία της Ένωσης.

Το προεδρείο έθιξε την κατάσταση 
διαθεσιμότητας στην οποία περιέρχο-
νται οι Αστυνομικοί σε περίπτωση 
απόδρασης κρατουμένων. Δήλωσε 
επίσης την  αντίθεσή του στην κίνηση 
της αυτόφωρης διαδικασίας και της 
θέσης των συναδέλφων σε κατάσταση 
διαθεσιμότητας για ισόχρονο διάστη-
μα (15 ημερών) κατά το οποίο μένουν 
εντελώς ατιμώρητοι αν με δική τους 
προσπάθεια συλληφθεί αυτός που 
απέδρασε, σύμφωνα με το αρθρ.172 
Π.Κ. παρ.2 εδ. β΄.

Επίσης, όπως ανακοίνωσε το σωμα-
τείο «αιτηθήκαμε να εξεταστεί το θέμα 
της κλήτευσης αστυνομικών-μαρτύ-
ρων για υποθέσεις που εκδικάζονται 
ενώπιον των μονομελών Πλημμελει-
οδικείων της Χώρας. Φρονούμε  ότι δεν 
πρέπει να είναι υποχρεωτική η παρου-
σία των αστυνομικών-μαρτύρων, κατά 
την ακροαματική διαδικασία, εκτός 
εάν κρίνεται απαραίτητη η εμφάνιση 
τους από τον Εισαγγελέα με κλητήριο 
θέσπισμα ή από το Δικαστήριο, λόγω 
της σοβαρότητας της υπόθεσης.

Ζητήσαμε την προστασία μαρτύρων 
Αστυνομικών που καταθέτουν σε σο-
βαρές δικαστικές υποθέσεις με την 
τήρηση απορρήτου των προσωπικών 
τους στοιχείων, καθώς στο παρελθόν 
πολλοί συνάδελφοι απειλήθηκαν ή 
στοχοποιήθηκαν.

Ένα άλλο σημαντικό θέμα που συζη-
τήθηκε είναι η καθημερινή απασχόλη-
ση των συναδέλφων της Υποδιεύθυν-
σης Μεταγωγών Δικαστηρίων Θεσσα-
λονίκης για την μεταφορά κρατουμέ-

νων στα διάφορα θεραπευτήρια. Είναι 
πλέον αναγκαίο να καταργηθεί το 
αρθρ.8 της υπ’ αριθ. 18/2006 Κανονι-
στικής Διαταγής του Α.Ε.Α. και να 
αφαιρεθεί ο Ν. Θεσσαλονίκης από τις 
εξαιρέσεις του αρθ. 23 της ίδιας διατα-
γής και συγκεκριμένα από το εδάφιο 1 
που αναφέρει ότι «…Η μεταγωγή των 
κατάδικων ή υπόδικων από τις Φυλα-
κές στα διάφορα θεραπευτήρια, και η 
συνοδεία τους για ανάκριση ή ιατρική 
εξέταση στην έδρα της φυλακής ή του 
σωφρονιστικού καταστήματος, πλην 
των νομών Αττικής, Θεσσαλονίκης και 
Αχαΐας, ενεργείται από το προσωπικό 
των οικείων Υπηρεσιών Εξωτερικής 
Φρούρησης Καταστημάτων Κράτησης 
(ΥΕΦΚΑΚ)».

Τέλος, ενημερώσαμε τον κ. Υπουρ-
γό, ότι καθημερινά και μόνο στην πόλη 
της Θεσσαλονίκης δεκάδες συνάδελ-
φοι απασχολούνται με την επίδοση 
δικογράφων και ζητήθηκε η απεμπλο-
κή μας από το συγκεκριμένο πάρεργο. 
Το Προεδρείο της Ένωσης πρότεινε 
την ηλεκτρονική χαρτογράφηση του 
Υπουργείου Δικαιοσύνης για όλες τις 
εκκρεμείς δικαστικές υποθέσεις των 

Ελλήνων Πολιτών στα πρότυπο του 
Υπουργείου Οικονομιών (TAXISNET)».

Με έγγραφό του, το σωματείο ενη-
μέρωσε επίσης τους βουλευτές Ν. Θεσ-
σαλονίκης, τον Περιφερειάρχη Κεντρι-
κής Μακεδονίας  κ. Απόστολο ΤΖΙΤΖΙ-
ΚΩΣΤΑ και τους δημάρχους Ν. Θεσσα-
λονίκης για τα χρόνια προβλήματα 
των Αστυνομικών Υπηρεσιών.

Ιδιαίτερη αναφορά έγινε στα οχήμα-
τα, στην μη αστυνόμευση των περιο-
χών αφού σε πολλές περιπτώσεις δυο 
ή τρία Αστυνομικά Τμήματα έχουν 
ένα(!) περιπολικό ανά βάρδια, στην έλ-
λειψη αστυνομικού προσωπικού και 
στη σύσταση δυο νέων Υπηρεσιών στη 
ΓΑΔΘ που δεν συνοδεύτηκε με την με-
τάθεση συναδέλφων από την υπόλοι-
πη Ελλάδα μέσω επετηρίδας κλπ.

Τέλος, το σωματείο ανέδειξε τα προ-
βλήματα της ΥΜΕΤ (διάθεση σε διάφο-
ρα μέτρα χωρίς να τηρείται το ωράριο 
κλπ) με έγγραφο που απέστειλε στον 
Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή Θεσσα-
λονίκης.

Ήμασταν οι πρώτοι που μιλήσαμε 
για την τεράστια λειψανδρία που 
υπάρχει στην Διεύθυνση Αστυνομίας 

και την ανάγκη για την άμεση ενίσχυ-
σή της, η οποία όμως στις εσωτερικές 
μεταθέσεις όχι μόνο δεν ενισχύθηκε 
αλλά αποδυναμώθηκε εκ νέου.

Το πρόβλημα, λόγω των θερινών 
αδειών διογκώθηκε με αποτέλεσμα να 
κριθεί αναγκαία η προσωρινή ενίσχυ-
ση της Διεύθυνσης Αστυνομίας από 
Αστυνομικούς άλλων Διευθύνσεων. 
Μετά λύπης όμως διαπιστώσαμε ότι 
για ακόμη μία φορά αυτοί που κλήθη-
καν να δώσουν λύση στο πρόβλημα 
είναι οι ήδη καταπονημένοι συνάδελ-
φοι της Υ.ΜΕ.Τ. 

Όπως μας καταγγέλθηκε από συνα-
δέλφους, περί τους 30 Αστυνομικούς 
από τις διμοιρίες της Υ.ΜΕ.Τ. καλού-
νται καθημερινά να εκτελούν χρέη 
σκοπού σε διαφόρους ευπαθείς στό-
χους.

Δυστυχώς, παρά την τεράστια έλλει-
ψη προσωπικού της συγκεκριμένης 
υπηρεσίας, και ενώ διατίθεται καθ’ όλη 
την διάρκεια του καλοκαιριού στις κα-
θιερωμένες βάρδιές της, καθώς και σε 
α) χρησιμοποίηση ως σκοπών στα κα-
ταστήματα τραπεζών β) διάθεση διμοι-
ριών προς ενίσχυση των νησιών που 
μαστίζονται από το πρόβλημα της λα-
θρομετανάστευσης γ) εκτέλεση πεζών 
περιπολιών και λήψη μέτρων τάξης σε 
διάφορες αθλητικές εκδηλώσεις ,απο-
φασίσατε ότι αυτοί ήταν οι μόνοι δια-
θέσιμοι για να ενισχύσουν την Διεύ-
θυνση Αστυνομίας, αδιαφορώντας 
πλήρως για όλα τα παραπάνω. Βεβαί-
ως, ούτε λόγος για τήρηση του ωραρί-
ου εργασίας και έκδοση εβδομαδιαίας 
υπηρεσίας στην συγκεκριμένη υπηρε-
σία. Σας καλούμε, να δώσετε μόνιμες 
και δίκαιες λύσεις, που δεν θα επιβα-
ρύνουν μονίμως τους ίδιους συναδέλ-
φους και να σταματήσετε την άσκοπη 
χρήση αυτών σε μέτρα τάξης και σε 
ήσσονος σημασίας στόχους.

Δίκαια αιτήματα αραχνιάζουν 
στο Δικαιοσύνης
Ο υπουργός Δικαιοσύνης ενημερώθηκε για χρόνια αιτήματα

ΕπιτυχημΕνΕς 
ΔράςΕις της ΟμάΔάς 
Δι.άς. ςτην άργΟλιΔά
Η ΕΑΣΥ Αργολίδας χαιρετίζει 
την απόφαση για την ίδρυση 
Ομάδας ΔΙ.ΑΣ. και στην πόλη 
του δήμου ́ Αργους – Μυκη-
νών.

Η μέχρι σήμερα εμπειρία 
από την εφαρμογή της εν λό-
γω αστυνομικής δράσης, 
απέδειξε ότι η Αστυνόμευση 
με την χρήση δικύκλων 
επανδρωμένων – με το κα-
τάλληλο προσωπικό, εφοδια-
ζόμενο με τον απαραίτητο 
εξοπλισμό, όχι μόνο στο Νο-
μό Αργολίδας αλλά και πα-
νελλαδικά, απέδωσε τα μέγι-
στα. Οι Αστυνομικοί της «ΔΙ.
ΑΣ.», όντας σωστά εκπαιδευ-
μένοι, ευέλικτοι, με διάθεση 
προσφοράς έχουν καθορι-
στικό ρόλο στην πρόληψη 
και την καταστολή της 
εγκληματικότητας και απο-
τελούν πλέον αυτοί την αιχ-
μή του δόρατος της εποχού-
μενης Αστυνόμευσης, σημει-
ώνει το σωματείο, εκφράο-
ντας και τα συγχαρητήριά 
του για την πρόσφατη επι-
χειρησιακή δράση της Ομά-
δας ΔΙ.ΑΣ. Άργους. Υποπτο 
όχημα δεν σταμάτησε για 
έλεγχο, ενήργησε αναστρο-
φή με αποτέλεσμα να παρα-
σύρει μια δίκυκλη μοτοσι-
κλέτα και να προξενήσει υλι-
κές ζημιές – φθορές, χωρίς 
ωστόσο να τραυματιστεί κα-
νένας από τους συναδέλ-
φους λόγω της άμεσης αντί-
δρασής τους.Ακολούθησε 
καταδίωξη και έρευνα για τη 
σύλληψη των δραστών.

Το σωματείο, επίσης, εκ-
φράζει τις θερμές ευχαριστί-
ες της προσωπικά στον εφο-
πλιστή Κο Γουλανδρή Κων/
νο του Βασιλείου, για  την ευ-
γενική του προσφορά ενός 
καινούριου υπηρεσιακού αυ-
τοκινήτου τύπου JEEP στο 
Αστυνομικό Τμήμα Κρανιδί-
ου. «Αγαπητέ κύριε Γουλαν-
δρή σας ευχαριστούμε για 
μία ακόμη φορά και ευχόμε-
θα ολόψυχα σ’ εσάς και στην 
οικογένειάς σας υγεία, κα-
θώς και κάθε επιτυχία στην 
επιχειρηματική σας δράση 
και ευελπιστούμε ότι η εν λό-
γω καλή  σας διάθεση και 
προσφορά θα βρει μιμητές, 
καθόσον οι ανάγκες, αναφο-
ρικά με την υλικοτεχνική 
υποδομή στις Υπηρεσίες τις 
Δ.Α. Αργολίδας, είναι αρκετά 
μεγάλες» σημειώνει η Ένωση 
στην επιστολή της.

Τέλος, αντικείμενο συγχα-
ρητηρίων αποτέλεσε και η 
εξιχνίαση από το Τ.Α. Ναυ-
πλίου της ανθρωποκτονίας 
που έλαβε χώρα στην Κοιλά-
δα Ερμιονίδας.

ΔιΕυκρινιςΕις της Εάςυ 
ΖάκυνθΟυ
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ζακύνθου καταδικάζει  απερίφρα-
στα κάθε έκνομη ενέργεια οποιου-
δήποτε Αστυνομικού Υπαλλήλου. 
Δεν έχουν θέση στην Αστυνομική οι-
κογένεια οι επίορκοι Αστυνομικοί οι 
οποίοι  και ορθώς οδηγούνται ενώ-
πιον  της  Δικαιοσύνης για την οποία 
έχουμε απόλυτη εμπιστοσύνη. 

Δηλώνουμε ότι  οι κατηγορούμε-
νοι επίορκοι Αστυνομικοί δεν υπη-
ρετούσαν στην Διεύθυνση Αστυνο-
μίας Ζακύνθου. Το Αστυνομικό προ-
σωπικό της Διεύθυνσης Αστυνομίας 
Ζακύνθου, παρά την τεράστια έλλει-
ψη σε προσωπικό και των προβλη-
μάτων που αντιμετωπίζουν, θα συ-
νεχίσει να προσπαθεί για την εμπέ-
δωση του αισθήματος Δικαίου και 
Ασφαλείας στην τοπική κοινωνία, 

την οποία και θέλουμε αρωγό στο 
έργο μας, διότι ο κάθε πολίτης είναι 
και θα πρέπει να είναι  ίσος απένα-
ντι στο Νόμο.

άριςτΟυχΟς υιΟς 
ςυνάΔΕλφΟυ
Τα συγχαρητήριά της απέστειλε η 
Ένωση Αστυνομικών Φλώρινας 
στον γιό του συναδέλφου Βασιλεί-
ου Παλικρούση, Χαρίλαο, ο οποίος 
πήρε το πτυχίο του Τμήματος Μα-
θηματικών του Αριστοτελείου Πα-
νεπιστημίου με άριστα (9,13). Η 
επίδοση τον κατατάσσει στην κορυ-
φαία πεντάδα των αριστευσάντων 
αποφοίτων, κερδίζοντας έτσι και 
την υποτροφία για το μεταπτυχια-
κό. Το σωματείο του εύχεται ολό-
ψυχα υγεία και ακόμη μεγαλύτερες 
επιτυχίες.

Πρόταση για την μεταστέ-
γαση του Α.Τ. και Τ.Α. 
Λαυρίου υπέβαλε η Ένω-

ση Νοτιοανατολικής Αττικής 
στον Προϊστάμενο Επιτελείου 
του Αρχηγείου της Ελληνικής 
Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. ΚΑ-
ΤΡΙΑΔΑΚΗ Εμμανουήλ.  

«Στα πλαίσια της μεταστέγα-
σης των Υπηρεσιών της ΕΛ.ΑΣ., 
με το σχετικό έγγραφο προτείνε-
ται ως λύση, το κτίριο που μέχρι 
πρότινος στέγαζε τα γραφεία της 
Δ.Ε.Η. Λαυρίου και το οποίο πα-
ραμένει αναξιοποίητο λόγω με-
ταφοράς  των γραφείων σε άλλο 

χώρο στο Κορωπί, να μεταστεγά-
σει τις ανωτέρω Υπηρεσίες της 
ΕΛ.ΑΣ. προκειμένου να δημιουρ-
γηθεί μία σύγχρονη και πρότυπη 
Υπηρεσία της. Το ανωτέρω κτίριο 
βρίσκεται στο κέντρο της πόλης, 
ανήκει στο Δημόσιο και συγκε-
κριμένα στο Υπουργείο Περιβάλ-
λοντος Ενέργειας και Κλιματι-
κής Αλλαγής, κρίνεται συμφέ-
ρουσα πρόταση και συγκεντρώ-
νει όλες τις αναγκαίες 
προϋποθέσεις για την μεταστέ-
γαση των Υπηρεσιών Α.Τ. και 
Τ.Α. Λαυρίου», σημειώνει το σω-
ματείο.

Μεταστέγαση 
υπηρεσίας
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Ενόψει της συμπλήρωσης των 41 
ετών από την εισβολή του ΑΤΤΙ-
ΛΑ στην μαρτυρική Μεγαλόνη-

σο, η Ομοσπονδία απέστειλε επιστολή 
στον Πρέσβη της Κυπριακής Δημο-
κρατίας στην Ελλάδα κ. Κυριάκο Κενε-
βέζο, εκφράζοντάς του τους αγωνιστι-
κούς και πατριωτικούς χαιρετισμούς 
των Ελλήνων Αστυνομικών για μια 
ελεύθερη Κύπρο, με αρμονική συνύ-
παρξη των δυο κοινοτήτων της και 
υπό την αιγίδα μιας Ομόσπονδης Κυ-
πριακής Δημοκρατίας.

«Ευελπιστούμε ότι τα όργανα της Δι-
εθνούς Κοινότητας, επιτέλους, θα δώ-
σουν λύση στη συνεχιζόμενη βάναυση 
κατοχή - διχοτόμηση της κυπριακής 
επικράτειας, καθώς και στην πτώση 
του «τείχους της ντροπής» που εξακο-
λουθεί να υφίσταται σε μια ευρωπαϊκή 
πρωτεύουσα, όπως είναι η Λευκωσία, 
κατά παράβαση του Διεθνούς Δικαίου 
και των σχετικών Αποφάσεων του Ορ-
γανισμού Ηνωμένων Εθνών. Τέλος, 
συμμεριζόμαστε και στηρίζουμε τον 
αγώνα των Κυπρίων Αγωνιστών και 
σύσσωμου του Κυπριακού Λαού, ού-
τως ώστε να πάψει να βάλλεται βάναυ-
σα η αυτοδιάθεση των Λαών και η λύση 
να προκύψει μέσα από την διεθνή δι-
πλωματία και όχι υπό την απειλή των 
όπλων και των μιλιταριστικών διαθέ-
σεων των ισχυρών της Γης. Με ειλικρι-
νή εκτίμηση και αγωνιστικούς χαιρετι-
σμούς!», κατέληγε η επιστολή της Ομο-

σπονδίας, στην οποία απάντησε ακο-
λούθως ο κ. πρέσβης:

Αγαπητέ κύριε Γερακαράκο,
Έλαβα την επιστολή και διάβασα με 

συγκίνηση τους αγωνιστικούς και πα-
τριωτικούς χαιρετισμούς της Πανελλή-
νιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων, της Εκτελεστικής Γραμματείας 
της οποίας τελείτε Πρόεδρος, την 
οποία αποστείλατε με αφορμή τη συ-
μπλήρωση σαράντα ενός χρόνων από 
τη βάρβαρη τουρκική εισβολή στην 

Κύπρο. Θα ήθελα να σας εκφράσω τις 
θερμές μου ευχαριστίες προς τους Έλ-
ληνες Αστυνομικούς για την ευγενή 
πρωτοβουλία και την ανιδιοτελή στή-
ριξή σας στον δίκαιο αγώνα που διεξά-
γουμε έναντι της Τουρκικής αδιαλλα-
ξίας, για την απελευθέρωση και την 
επανένωση της Κύπρου σε συνθήκες 
ειρήνης και δημοκρατίας. Γνωρίζουμε 
καλά ότι στον αγώνα αυτόν δεν είμαστε 
μόνοι μας, καθώς νιώθουμε αμέριστη 
την έμπρακτη συμπαράσταση ολόκλη-

ρου του Ελληνισμού. Η επιστολή της 
Εκτελεστικής Γραμματείας της Ομο-
σπονδίας σας αποδεικνύει ακριβώς, ότι 
ο αγώνας αυτός είναι κοινός.

Σας εύχομαι, εκ βάθους καρδίας, 
καλή συνέχεια και κάθε επιτυχία σε 
όλες τις πρωτοβουλίες και ενέργειές 
σας για την προαγωγή του συνδικαλι-
στικού σας έργου με στόχο την επίλυ-
ση των εργασιακών, ασφαλιστικών 
και κοινωνικών αιτημάτων των αστυ-
νομικών υπαλλήλων».

Πραγματοποιήθηκε (24-7-2015) 
συνάντηση μελών του Δ.Σ. της 
Ένωσης Αθηνών με τον Γενικό 

Αστυνομικό Διευθυντή Αττικής Υπο-
στράτηγο κ. ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟ Ιω-
άννη για υπηρεσιακά θέματα που 
άπτονται των αρμοδιοτήτων της 
Γ.Α.Δ.Α. 

Στη συνάντηση κατατέθηκε υπό-
μνημα εκ μέρους της Ένωσης και τέ-
θηκαν δια ζώσης ζητήματα που απα-
σχολούν όλες τις υπηρεσίες των Αθη-
νών και τα προβλήματα που αντιμε-
τωπίζουν οι συνάδελφοι ιδιαίτερα 
αυτή την περίοδο που είναι σε εξέλιξη 
και οι καλοκαιρινές άδειες. Έγινε 
εκτενής αναφορά για τη μείωση προ-
σωπικού σε όλες σχεδόν τις μάχιμες 
υπηρεσίες και σε συνδυασμό με τις 
όλο και αυξανόμενες υπηρεσιακές 
απαιτήσεις, δυσχεραίνεται η λειτουρ-
γία τους. 

Ειδικότερα ζητήματα που αφορούν 
τις υπηρεσίες της Δ.Α.Ε. και τη διά-
σπαση των δυνάμεων σε διάφορα ση-
μεία, τη ραγδαία μείωση του προσω-
πικού των υπηρεσιών Τροχαίας αλλά 
με τις ίδιες πάντα ή και περισσότερες 
υπηρεσιακές ανάγκες, τις πολύωρες 
μεταγωγές των υπολειτουργούντων 

Τμημάτων Ασφαλείας, τον εξορθολο-
γισμό των σημάτων στην Άμεση Δρά-
ση, την έλλειψη προσωπικού και βα-
σικών υλικών για την εύρυθμη λει-
τουργία των Αστυνομικών Τμημάτων 
κ.ά.  Δόθηκε μεγάλη έμφαση στην 
καταπάτηση των εργασιακών δικαιω-
μάτων των αστυνομικών με υπερερ-
γασία, αμέτρητες οφειλόμενες ημερή-
σιες αναπαύσεις, διπλές και τριπλές 
νυχτερινές απασχολήσεις, καταπόνη-
ση του προσωπικού, υγιεινή και 
ασφάλεια στους εργασιακούς χώρους. 

Τέλος το σωματείο ζήτησε να μάθει 
«πόσοι τελικά συνάδελφοι ενίσχυσαν 
τα Αστυνομικά Τμήματα προερχόμε-
νοι από τη Διεύθυνση Επισήμων σύμ-
φωνα με τις κυβερνητικές εξαγγελίες 
διότι πρέπει κάποια στιγμή τα ψέματα 

να ξεσκεπάζονται!  
Ο κύριος Γενικός συμμερίστηκε ότι 

υπάρχουν προβλήματα αλλά οι λύσεις 
τους προϋποθέτουν ριζικές αλλαγές 
στη στελέχωση των υπηρεσιών μέσα 
από μια ριζική αναδιάταξη της οποίας 
η διαβούλευση βρίσκεται σε πρώιμο 
στάδιο, ενώ είναι επιβαρυντικός πα-
ράγοντας ότι τα τελευταία χρόνια δεν 
υπάρχουν προσλήψεις νέων αστυνο-
μικών. 

Η Ένωση Αθηνών θα προασπίσει τα 
συμφέροντα των συναδέλφων όπως 
κάνει πάντα. Και στη διαβούλευση της 
αναδιάρθρωσης θα καταθέσει προτά-
σεις στα πλαίσια θέσεων του συνδικα-
λιστικού μας κινήματος γιατί είμαστε 
από αυτούς που γνωρίζουν την αλή-
θεια και γνωρίζουν καλά τα προβλή-

ματα και τις υπηρεσιακές παθογένει-
ες. Μέχρι τότε όμως δεν θα επιτρέ-
ψουμε σε καμία περίπτωση να δυσχε-
ραίνεται η καθημερινότητα των 
συναδέλφων μας. Να είναι σίγουροι 
αυτοί που κρατάνε την τύχη της αστυ-
νομίας στα χέρια τους ότι θα μας 
βρουν δυναμικά μπροστά τους με 
δράσεις και ενέργειες που έχουν ξανα-
συμβεί στο παρελθόν. Οψόμεθα…» 
σημειώνεται στη σχετική ανακοίνω-
ση. Τέλος, με αφορμή τα σοβαρά επει-
σόδια που έλαβαν χώρα στο νησί της 
Κω, και τις μετακινήσεις διμοιριών 
της ΥΜΕΤ το σωματείο κάλεσε την 
ηγεσία του Υπουργείου  «να παρέχει 
τουλάχιστον μία αξιοπρεπή διοικητι-
κή μέριμνα στους συναδέλφους μας, 
ώστε να μην παρατηρείται το φαινό-
μενο να αναλαμβάνουν το ρόλο αυτής 
της παροχής οι πολίτες του νησιού. 
Επιπρόσθετα οι παραπάνω δυνάμεις 
είναι αδύνατον να αντέξουν να δου-
λεύουν σε ρυθμούς εξαντλητικών 
ωραρίων ειδικά κάτω από αντίξοες 
κλιματολογικές συνθήκες, κάτω από 
επικίνδυνες και στρεσογόνες κατα-
στάσεις και σε ένα περιβάλλον που 
στερείται στοιχειωδών κανόνων υγι-
εινής».

στηρίζουμε τον αγώνα του Κυπριακού λαού
Η ευχαριστήρια επιστολή του Πρέσβη της Κυπριακής Δημοκρατίας 

ςτον άττικάρχη η Εάςυ άθηνών 
Στην αναδιάρθρωση παραπέμπει την επίλυση των προβλημάτων

ςτΟν τάξιάρχΟ γιά τΟ  
ά.τ. άγ. πάντΕλΕημΟνά
Μετά από καταγγελίες  στην ΕΑΣΥ 
Αθηνών για τις εργασιακές συνθή-
κες στο Α.Τ. Αγ. Παντελεήμονα, 
πολλές από τις οποίες απηχούν και 
προβλήματα στην πλειονότητα των 
Αστυνομικών Τμημάτων της Διεύ-
θυνσης Αστυνομίας Αθηνών, μέλη 
του Προεδρείου επισκέφτηκαν τον 
Διευθυντή Αστυνομίας Αθηνών, 
Ταξίαρχο κ. ΠΑΠΟΥΤΣΑΚΗ Γεώρ-
γιο. Τέθηκαν επί τάπητος όλα τα 
ζητήματα και ειδικότερα θέματα 
όπως η υπερεργασία, οι αναρίθμη-
τες οφειλόμενες ημερήσιες ανα-
παύσεις και οι συνθήκες υγιεινής 
στα Αστυνομικά Τμήματα. Πήραμε 
διαβεβαιώσεις από τον Ταξίαρχο, 
χωρίς βεβαίως να μείνουμε ικανο-
ποιημένοι, ότι θα γίνει ό,τι είναι 
δυνατόν στα πλαίσια των αρμοδιο-
τήτων του, για να δοθούν λύσεις οι 
οποίες θα ανακουφίσουν τη δύσκο-
λη εργασιακή καθημερινότητα των 
συναδέλφων μας. Έχει γίνει και θα 
γίνει ακόμη εντονότερα κατανοητό 
ότι πλέον ο κόμπος έχει φτάσει στο 
χτένι!  Ό,τι δεν μπορεί να λειτουρ-
γήσει, πλέον, όπως πρέπει, θα παύ-
ει να λειτουργεί!

άκάλυπτΟι  
ςΕ τΟξικά άπΟβλητά!
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλήλων 
Νοτιονατολικής Αττικής έστειλε το 
κάτωθι έγγραφο προς τον Αρχηγό 
της ΕΛ.ΑΣ., την Περιφέρεια Αττι-
κής και το Δήμο Κορωπίου σχετικά 
με την φύλαξη τοξικών αποβλήτων 
σε ανοιχτό χώρο στο Κορωπί: 

«Για άλλη μια φορά αποδεικνύε-
ται ότι η Ελληνική Αστυνομία 
ασχολείται με κάθε είδους πάρερ-
γα, διότι οι εμπλεκόμενοι φορείς 
προσπαθούν να μεταβιβάσουν τις 
ευθύνες εκεί που δεν πρέπει. 

Αναφερόμαστε στη φύλαξη των 
τοξικών αποβλήτων που εγκατα-
λείφθηκαν σε ανοιχτό χώρο στο 
Κορωπί Αττικής και φυλάσσονται 
επί εικοσιτετραώρου βάσεως από 
το Τμήμα Τάξης Κορωπίου αλλά 
και τα όμορα Αστυνομικά Τμήμα-
τα, απασχολώντας μεγάλο αριθμό 
Αστυνομικών. Την ευθύνη της απο-
κομιδής των τοξικών αποβλήτων 
φυσικά την έχει η Περιφέρεια Ατ-
τικής, η οποία θα πρέπει άμεσα να 
φροντίσει ώστε αυτά να απομα-
κρυνθούν τηρώντας όλες τις διαδι-
κασίες ασφάλειας και υγιεινής.

Η αστυνομία πρέπει να ασχολη-
θεί επιτέλους με την προστασία και 
ασφάλεια του πολίτη, καθώς επί-
σης η Περιφέρεια και οι Δήμοι να 
επιτελέσουν το έργο τους, ώστε να 
απαλλάξουν την ΕΛ.ΑΣ. από παρα-
πάνω ενασχολήσεις, μιας και το 
συγκεκριμένο ζήτημα μπορούσε 
ήδη να έχει λυθεί, ενώ διατηρείται 
και συντηρείται για μεγάλο χρονικό 
διάστημα στον κυκεώνα των διαδι-
κασιών.  Παρακαλούμε να γίνουν 
όλες αυτές οι ενέργειες, έτσι ώστε 
να απομακρυνθούν τα τοξικά από-
βλητα και να απεμπλακούν τα όμο-
ρα Τμήματα από τη φύλαξή τους».
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Την φθινοπωρινή του αγωνιστική 
δράση χάραξε το προεδρείο της 
Ομοσπονδίας, συγκαλώντας 

στην Αθήνα το πρώτο, μετά το συνέ-
δριο, Γενικό Συμβούλιο (26/8/2015).

Εκ μέρους της Εκτελεστικής Γραμ-
ματείας έγινε πληρέστερη ενημέρωση 
για τις ενέργειές της, αλλά και σαφής 
τοποθέτηση των Ενώσεων επί συγκε-
κριμένων κρίσιμων θεμάτων που εξα-
κολουθούν να μας απασχολούν, σε μια 
παρατεταμένη περίοδο πολιτικο-οι-
κονομικών εξελίξεων, με αποκορύ-
φωμα την διενέργεια των πρόωρων 
εκλογών, εντός του Σεπτεμβρίου.

Α. Ως γνωστόν, η Κυβέρνηση εντε-
λώς αιφνιδιαστικά, παραμονές τoυ 
Δεκαπενταύγουστου επιχείρησε να 
ανατρέψει τον ισχύοντα μνημονιακό 
νόμο 3865/10 για το ασφαλιστικό των 
ενστόλων. Από την πρώτη στιγμή το 
Προεδρείο της Ομοσπονδίας σύσσω-
μο παρενέβη κατά την ολονύχτια κρί-
σιμη συνεδρίαση της Ολομέλειας της 
Βουλής. Η προεργασία, που είχαμε 
κάνει σε συνδυασμό με τη στήριξη της 
Πολιτικής Ηγεσίας όσο και εκπροσώ-
πων των Πολιτικών Κομμάτων, που 
είχαν σε προγενέστερο χρόνο υιοθε-
τήσει το δίκαιο αίτημά μας για θωρά-
κιση των ενστόλων από τα επερχόμε-
να βάρβαρα μέτρα και χαρακτηρισμό 
του επαγγέλματος ως επικίνδυνου και 
ανθυγιεινού είχαν ως αποτέλεσμα τη 
διατήρηση του ισχύοντος ασφαλιστι-
κού νόμου με τροπολογία που απεδέ-
χθη ο Αναπληρωτής Υπουργός Οικο-
νομικών κ. Δημήτρης Μάρδας. Ωστό-
σο, η ψήφιση του 3ου Μνημονίου αγ-
γίζει και εμάς ως εργαζόμενους μέσα 
από την υπερφορολόγηση που προ-
βλέπει, και γι' αυτό δεν επιτρέπεται 
εφησυχασμός για κανέναν.

Β. Οι εξελίξεις όσον αφορά στο ΤΕ-
ΠΑΠΑΣΑ και δεδομένων των ασφυ-
κτικών χρονικών περιορισμών (δυνα-
τ ό τ η τ α  υ π ο β ο λή ς  φ α κ έ λ ο υ 
έως1/9/2015) υποχρέωσαν την Ομο-
σπονδία να καταθέσει στην Εθνική 
Αναλογιστική Αρχή και στο Υπουργείο 
Εργασίας σχετικό φάκελο για την εν-
δεχόμενη μετατροπή του σε Ταμείο 
Επαγγελματικής Ασφάλισης (αναλο-
γιστική μελέτη, Καταστατικό, διάφο-
ρα αναλογιστικά στοιχεία κλπ), χωρίς 
να απεμπολούμε την αυτονομία της 
λειτουργίας του Ταμείου μας και χω-
ρίς να παραβλέπουμε και το κράτος 
πρόνοιας, επιζητώντας για μια ακόμα 
φορά από τα Πολιτικά Κόμματα, ενό-
ψει των εκλογών, να δεσμευτούν προς 
αυτήν την κατεύθυνση.

Σε κάθε περίπτωση εν ευθέτω χρό-
νω, το ανώτατο συλλογικό όργανο που 
είναι το Συνέδριο, θα κληθεί να λάβει 
την τελική απόφαση. Σχετική ενημέ-
ρωση έγινε από τον Πρόεδρο του ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ Ταξίαρχο κ. Αναστάσιο Ανα-
στασάκο, που τόνισε ότι «το Ταμείο 
είναι στη διάθεση των επιλογών που 
θα αποφασίσουμε εμείς», καθώς επί-
σης και από τον αναλογιστή κ. Κώστα 

Νικολάου, ο οποίος είχε παρουσιάσει 
στους συνέδρους του 23ου συνεδρίου 
και τη σχετική μελέτη για την πιθανή 
μετατροπή του Ταμείου σε αυτοδια-
χειριζόμενο (ΤΕΑ).

Γ) Το τρίτο κατά σειράν, αν και εξί-
σου με τα άλλα σοβαρό ζήτημα, που 
συζητήθηκε, ήταν το μεταναστευτικό 
για το οποίο τονίστηκε η παντελής 
απουσία της Πολιτείας και των δομών 
αυτής, όπως είναι η Υπηρεσία Πρώτης 
Υποδοχής και το αρμόδιο υπουργείο 
Μετανάστευσης, με φυσικό επακό-
λουθο την ανάθεση στην υποστελεχω-
μένη αστυνομία αρμοδιοτήτων που 
δεν της αναλογούν, σε ένα πανευρω-
παϊκό πρόβλημα με βαρύνουσα αν-
θρωπιστική διάσταση.

Ενημερώνοντας, το Γενικό Συμβού-
λιο ο Διευθυντής της Διεύθυνσης Δί-
ωξης Παράνομης Μετανάστευσης 
Ταξίαρχος κ. Μενέλαος Κωστάρης, 
επισήμανε την οξύτητα των προβλη-
μάτων εξαιτίας της έλλειψης υποδο-
μών και χρηματοδότησης (τα νέα ευ-
ρωπαϊκά προγράμματα αναμένεται 
να αποδώσουν πόρους μετά από ένα 
εξάμηνο περίπου) κλπ. Επίσης, είπε 
ότι η χώρα ζητά έκτακτη χρηματοδό-
τηση μέσω της Ύπατης Αρμοστείας 
του ΟΗΕ και ότι σε συνεργασία με το 
Frontex θα ενισχυθούν με αστυνομι-
κούς οι περιπολίες , ενώ έχουν απλου-
στευθεί και οι γραφειοκρατικές διαδι-
κασίες καταγραφής των προσφύγων. 
Κατόπιν δε, των γνωστών παρεμβάσε-
ων του Προεδρείου της Ομοσπονδίας 

και των Ενώσεων του Αιγαίου, το Αρ-
χηγείο δεσμεύτηκε για τη διάθεση 250 
αστυνομικών στις κατά τόπους Διευ-
θύνεις Αστυνομίας.

Από την Ομοσπονδία επισημάνθη-
κε ότι είναι ορατός ο κίνδυνος νέων 
μετώπων (ήδη στη μεθόριο με την 
ΠΓΔΜ γνωρίζουμε τι συμβαίνει) και 
προ αυτής της κατάστασης είναι ανα-
γκαίες οι παρεμβάσεις μας εντός κι 
εκτός Χώρας και ιδίως σε επίπεδο Ευ-
ρωπαϊκής Ένωσης, μέσω και της εκ-
προσώπησής μας στην EuroCop.

Δ) Το Γενικό Συμβούλιο, εξήρε την 
άμεση αντίδραση του Προεδρείου και 
τη θετική κατάληξή της όσον αφορά 
το «ασφαλιστικό» και εξετάζοντας τις 
μορφές της αγωνιστικής μας δράσης, 
λαμβάνοντας υπόψη του και το νέο 
μοντέλο παρεμβάσεών μας (π.χ. την 
πρόσφατη συνεδρίαση του διευρυμέ-
νου Δ.Σ. στις Σκουριές) ανέπτυξε τον 
προβληματισμό του για τη σκοπιμότη-
τα της πραγματοποίησης της ήδη 
εξαγγελθείσης πανελλαδικής κινητο-
ποίησης για τις 4/9/2015 στη Θεσσαλο-
νίκη, από τη στιγμή που ήδη θα έχει 
ορκιστεί υπηρεσιακή κυβέρνηση.

 Δεδομένου ότι οι λοιπές Ομοσπον-
δίες των Σωμάτων Ασφαλείας τάχθη-
καν αφενός υπέρ της αναστολής της 
πανελλαδικής κινητοποίησης, αφετέ-
ρου δε υπέρ της συμμετοχής στη δια-
μαρτυρία της ΑΔΕΔΥ την 5/9/2015, η 
Ομοσπονδία μας έθεσε το θέμα στο 
Γενικό Συμβούλιο, όπου η συντριπτι-
κή πλειοψηφία των Πρωτοβαθμίων 

Ενώσεων τάχθηκε επίσης υπέρ της 
αναστολής της κινητοποίησης αυτής, 
αλλά πρότεινε να προβούμε σε παρά-
σταση διαμαρτυρίας την επομένη 
ημέρα (5/9/15), εξουσιοδοτώντας την 
Εκτελεστική Γραμματεία για την εκ-
δήλωση-ανάπτυξη των όποιων πρω-
τοβουλιών.

  Ακολούθως, συνεδρίασε στις 27-08-
2015 η Ε.Γ. όπου επικυρώθηκε η από-
φαση του Γ.Σ., εξειδικεύοντας περαι-
τέρω τις ενέργειές της στη 80η ΔΕΘ. 
Παράλληλα, αποφασίστηκε η επικοι-
νωνία με τα Πολιτικά Κόμματα, κατά 
τη διάρκεια της προεκλογικής περιό-
δου, προκειμένου να μας γνωστοποι-
ήσουν τις θέσεις τους επί των ήδη 
ψηφισθέντων μέτρων, όσο και για τα 
λοιπά αιτήματά μας (Ψήφισμα 24ου 
Πανελλαδικού Συνεδρίου).

η ηγεσία
Το χαιρετισμό της Φυσικής και της Πο-
λιτικής Ηγεσίας μετέφεραν στο Γενικό 
Συμβούλιο ο Υποστράτηγος κ. Δημή-
τριος Δήμου, Προϊστάμενος του Κλά-
δου Ανθρώπινου Δυναμικού και ο κ. 
Βασίλειος Μαστρογιάννης, Διευθυ-
ντής του Γραφείου του Αναπληρωτή 
Υπουργού, οι οποίοι εξέφρασαν την 
συμπαράστασή τους και ευχήθηκαν 
καλή δύναμη στη νέα διοίκηση της 
Ομοσπονδίας. Τόνισαν δε, ότι έχει δρο-
μολογηθεί σειρά θεσμικών αλλαγών 
σε συνεργασία με την Ομοσπονδία που 
δεν ολοκληρώθηκαν όμως λόγω πα-
ραίτησης της κυβέρνησης. Τοποθέτη-
ση έγινε και από τον Αστυνομικό Υπο-
διευθυντή κ. Δημήτριο Πολύζο, Προϊ-
σταμένου του Γραφείου Μεταθέσεων 
Προσωπικού, ο οποίος είπε ότι έχει 
συσταθεί επιτροπή για την αναθεώρη-
ση του π.δ. 100/2003 στην οποία συμ-
μετέχει και εκπρόσωπος της ΠΟΑΣΥ 
για την βελτίωσή του. Διέψευσε δε ότι 
η επιτροπή έχει καταλήξει στο τελικό 
κείμενο του προσχεδίου π.δ., όπως αυ-
τό είδε το φως της δημοσιότητας στο 
διαδίκτυο. Οι δε προτάσεις - προσθή-
κες στο νέο π.δ., τελούν υπό την κρίση 
του Συμβουλίου Επικρατείας. Σύντομο 
χαιρετισμό απηύθυνε και ο Πρόεδρος 
της ΠΟΑΞΙΑ κ. Ιωάννης Κατσιαμάκας.

  Οι εργασίες του Γ.Σ. έκλεισαν με 
την λεπτομερή ανάλυση του Αντιπρο-
έδρου Οικονομικών κ. Βασιλείου Πα-
νταζή, όσον αφορά στο ασφαλιστικό-
συνταξιοδοτικό, στον νικηφόρο αγώ-
να που δώσαμε για την διατήρηση του 
ν.3865/2010, στο ΤΕΑΠΑΣΑ και στην 
κατάθεση του σχετικού φακέλου για 
τους Τομείς Επικούρησης αυτού, στο 
ειδικό μισθολόγιο και την πλήρη συμ-
μόρφωση της πολιτείας προς τις απο-
φάσεις του ΣτΕ (καταβολή και του 
υπολοίπου 50%, ως αποκατάσταση 
των μισθολογικών αδικιών (ν. 
4093/12), ενώ ο Πρόεδρος της Ομο-
σπονδίας κ. Γρηγόρης Γερακαράκος 
κάλεσε τις Ενώσεις σε διαρκή ετοιμό-
τητα διότι κανένας αγώνας δεν πάει 
χαμένος.

πρΟςκλητηριΟ 
άγΩνά πάράςτάςη 
Διάμάρτυριάς  
ςτη θΕςςάλΟνικη
συναδέλφισσες, συνάδελφοι
Η ομοσπονδία μας, αμέσως 
μετά το συνέδριο ξεκίνησε 
ένα τιτάνιο αγώνα για την 
αναχαίτιση των δυσμενών μέ-
τρων των Μνημονίων -παλαι-
ών και νέων- και έχοντας δεί-
ξει ήδη τα πρώτα θετικά 
δείγματα γραφής, αισθάνεται 
την υποχρέωση να σας απευ-
θύνει ένα θερμό αγωνιστικό 
χαιρετισμό.
Θέσαμε σε συναγερμό τις δυ-
νάμεις μας, γνωρίζοντας ότι η 
παρατεταμένη διαπραγμά-
τευση της Κυβέρνησης με 
τους δανειστές, οδηγούσε σε 
νέα βάρη στις πλάτες όλων 
μας και γι' αυτό έπρεπε να δι-
αφυλάξουμε ό,τι έχει απομεί-
νει στο ασφαλιστικό, στο συ-
νταξιοδοτικό, στο 
μισθολογικό, στα κονδύλια 
για τη λειτουργία του σώμα-
τος και σε τελική ανάλυση, σ' 
αυτό που λέμε σεβασμός 
στον ένστολο και αξιοπρεπής 
Ελληνική αστυνομία. Επειδή 
οι τελευταίες εξελίξεις δεν 
αφήνουν πλέον κανένα περι-
θώριο εφησυχασμού για κα-
νέναν μας, απεναντίας επι-
τάσσουν τη μέγιστη δυνατή 
ευελιξία κινήσεων και ενερ-
γειών για την επίτευξη των 
στόχων μας, σας καλούμε να 
ανταποκριθείτε στο προσκλη-
τήριό μας και να συμμετάσχε-
τε ως Προεδρεία των Πρωτο-
βαθμίων οργανώσεων μαζί 
με το Δ.σ. της ομοσπονδίας 
και τις άλλες ομοσπονδίες 
των σωμάτων ασφαλείας, στις 
πρωτοβουλίες που θα ανα-
πτύξουμε στη Θεσσαλονίκη, 
το σάββατο, 5 σεπτεμβρίου 
2015 με αφορμή τα εγκαίνια 
της 80ης Διεθνούς Έκθεσης 
Θεσσαλονίκης από την υπηρε-
σιακή Πρωθυπουργό της Χώ-
ρας κα Βασιλική ΘαΝου.  Ειδι-
κότερα, σας ενημερώνουμε 
ότι θα υπάρξει αντιπροσω-
πευτική συμμετοχή των ομο-
σπονδιών στη συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας της αΔΕΔυ, ενώ 
θα εκδηλωθεί και ξεχωριστή 
παράσταση διαμαρτυρίας εκ 
μέρους των ομοσπονδιών 
μας. Η Πολιτεία και κυρίως τα 
Πολιτικά Κόμματα που θα βρί-
σκονται στη Θεσσαλονίκη για 
να παρουσιάσουν τα προ-
γράμματά τους στο πλαίσιο 
της προεκλογικές περιόδου, 
οφείλουν να γνωρίζουν ότι ο 
ένστολος δεν είναι δεδομένος 
κανενός. ο,τι είχαμε να δώ-
σουμε το δώσαμε! Δεν θα μας 
πάρουν και τη ψυχή μας!

Έρχεται θερμό φθινόπωρο
Οι Πρωτοβάθμιες στηρίζουν την Ομοσπονδία στις αγωνιστικές της δράσεις
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Συνεδρίασε στις 21 Αυγούστου 
2015, στον Πολύγυρο Χαλκι-
δικής, το Διοικητικό Συμβού-

λιο, με τη συμμετοχή εκπροσώπων 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων της Ομο-
σπονδίας μας, καθώς και των εκ-
προσώπων των φορέων που αντα-
ποκρίθηκαν στην πρόσκλησή μας, 
ήτοι οι κ.κ. βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ 
κα Αικατερίνη Ιγγλέση, της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Γιώργος Βαγιωνάς, 
ο Γενικός Γραμματέας της Ομο-
σπονδίας Ξενοδόχων κ. Γρηγόριος 
Τάσσιος και ο Διευθυντής της Δι-
εύθυνσης Αστυνομίας Χαλκιδικής 
Ταξίαρχο κ. Αριστοτέλη Μανωλά.

Μετά την εισήγηση του Προέ-
δρου της Ομοσπονδίας κ. Γρηγόρη 
Γερακαράκου και την επίδοση του 
Ψηφίσματος (βλέπε  www.poasy.
gr) στους προσκεκλημένους, υπήρ-
ξαν θετικές τοποθετήσεις για τη 
συνεδρίαση του Δ.Σ. στη Χαλκιδική, 
ώστε αφενός να εκδηλώσει εμπρά-
κτως τη συμπαράστασή του στους 
συναδέλφους μας, αφετέρου δε να 
αναδείξει ότι το πρόβλημα «Σκου-
ριές» είναι πρωτίστως πολιτικό και 
κακώς έχει αναμιχθεί σε τέτοια και 
τόση έκταση η Ελληνική Αστυνο-
μία. Ο Έλληνας Αστυνομικός δεν 
έχει να χωρίσει τίποτε με τους κα-
τοίκους, αντιθέτως οφείλει να 
εφαρμόζει τους νόμους και να προ-
στατεύει τη ζωή και τα δικαιώματα 
των πολιτών χωρίς διακρίσεις και 
σκοπιμότητες.

Το γεγονός ότι υπάρχουν φαινό-
μενα εμφυλιπολεμικών καταστά-
σεων, στοχοποίηση της Αστυνομίας 
ως θεσμού, αλλά και ατομικά κατά 
αστυνομικών και των οικογενειών 
τους, επιπλέον δε η μη διευκόλυνση 
αστυνομικών που αιτούνται μετα-
κίνησης για λόγους ασφαλείας, η 
υπεραπασχόληση δυνάμεων σε αμ-
φιλεγόμενα μέτρα αστυνόμευσης 
και ασφαλείας, η μη ενίσχυση της 

Διεύθυνσης Αστυνομίας και άλλα 
προβλήματα που αναφέρθηκαν κα-
τά τη συνεδρίαση, εγείρουν μείζον 
ζήτημα περαιτέρω διακινδύνευσης 
της ζωής τόσο των αστυνομικών 
όσο και της ασφάλειας στην περιο-
χή. Ως εκ τούτου όλες οι πλευρές 
πρέπει να αντιληφθούν ότι η κατο-
χύρωση της ασφάλειας και η «ειρή-
νευση» δεν θα επιτευχθούν δια της 
βίας. Το πολιτικό σύστημα οφείλει 
να πάψει να λειτουργεί διχαστικά 
φοβούμενο το πολιτικό κόστος στη 
λήψη των αναγκαίων πρωτοβουλι-
ών και αποφάσεων για την επίλυση 
του χρονίζοντος αυτού προβλήμα-
τος.

Επίσης, οφείλουμε να τονίσουμε 
την έντονη ανασφάλεια που νιώ-
θουν οι συνάδελφοί μας, την οποία 
αφουγκραστήκαμε και διακρίναμε 
στα πρόσωπά τους κατά την περι-
οδεία μας στα σημεία που εκτε-
λούν υπηρεσία, αλλά και κατά τη 
διάρκεια των επεισοδίων με την 
απρόκλητη επίθεση ομάδων δια-
δηλωτών κατά των αστυνομικών 
δυνάμεων.

Κατά τη συνεδρίαση του Δ.Σ. συ-
ζητήθηκαν και άλλα τρέχοντα ζη-
τήματα, όπου υπήρξε λεπτομερής 
ενημέρωση για τις ενέργειες που 
έπραξε το Προεδρείο της Ομο-
σπονδίας. Τα θέματα που κυριάρ-
χησαν ήταν:

α) το ασφαλιστικό και οι ολονύ-
χτιες διαπραγματεύσεις στη Βου-
λή προκειμένου να αποφευχθεί, 
την τελευταία στιγμή, η ταφόπλα-
κα της κατάργησης των θεμελιω-
μένων συνταξιοδοτικών δικαιω-
μάτων και της υποχρεωτικής εισα-
γωγής κατώτερου ορίου συνταξιο-
δότησης το 58οέτος ηλικίας με 40 
έτη ασφάλισης και

   β) η ολιγοήμερη παράταση με-
τατροπής των Τομέων Επικουρι-
κής Ασφάλισης της τέως Αστυνο-

μίας Πόλεων και της τέως Ελληνι-
κής Χωροφυλακής του ΤΕΑΠΑΣΑ 
σε Επαγγελματικό Ταμείο ή την 
ένταξή τους στο ΕΤΕΑ.

   Το Δ.Σ. αποφάσισε, όσον αφορά 
το ως άνω θέμα του ΤΕΑΠΑΣΑ, να 
καταθέσει εντός των ασφυκτικών 
προθεσμιών σχετικό φάκελο στην 
Εθνική Αναλογιστική Αρχή με δε-
δομένο ότι, τόσο το Ταμείο, όσο και 
η ΠΟΑΑΣΑ, επιθυμούν την αυτοτέ-
λεια του Ταμείου και συνεπώς τη 
διατήρηση του ενιαίου πυλώνα 
των ενστόλων.

το μεταναστευτικό
Επίσης, το Δ.Σ. λόγω της επικείμε-
νης προσφυγής σε πρόωρες εθνι-
κές εκλογές και το σχηματισμό 
υπηρεσιακής Κυβέρνησης, εξου-
σιοδότησε την Εκτελεστική Γραμ-
ματεία να αποφασίσει για τις πε-
ραιτέρω ενέργειές μας εν σχέσει 
με την πραγματοποίηση ή μη της 
προγραμματισμένης διαμαρτυρί-
ας μας στη Θεσσαλονίκη με αφορ-
μή τα εγκαίνια της 80ης ΔΕΘ 
(βλέπε σχετικό ρεπορτάζ σε άλλες 
στήλες).

Τέλος, το Δ.Σ. ασχολήθηκε με το 
φλέγον θέμα της μη νόμιμης μετα-
νάστευσης και των προσφύγων 
που κατακλύζουν τα νησιά του Αι-
γαίου, αλλά και τις βόρειες συνορι-
ακές περιοχές, όπου η Ελληνική 
Αστυνομία καλείται και πάλι να 
παίξει το ρόλο της, υποκαθιστώ-
ντας άλλες ζωτικής σημασίας κρα-
τικές δομές και Υπηρεσίες. Κλιμά-
κιο της Ομοσπονδίας, περιόδευσε 
κατά μήκος των συνόρων, διαπί-
στωσε ιδίοις όμμασι την τραγική 
διάσταση του προβλήματος και 
συνομίλησε με συναδέλφους στην 
Ειδομένη, την Αξιούπολη και το 
Πολύκαστρο, οι οποίοι παραπονέ-
θηκαν για την όλη κατάσταση και 
εγκατάλειψη που νιώθουν.

Καλωσορίζοντας τους συναδέλ-
φους αλλά και τους εκπροσώ-
πους των φορέων που κλήθη-

καν να συμμετάσχουν στη συνεδρί-
αση, ο πρέοδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Γρη-
γόρης Γερακαράκος, εξήγησε ότι η 
νέα διοίκηση εγκαινιάζει μια νέα 
τακτική.

«Να μην αντιμετωπίζουμε  τα προ-
βλήματα από τα γραφεία μας, αλλά 
παρεμβαίνοντας εκεί που υπάρχει το 
πρόβλημα. Εκεί που μας καλούν οι 
συνάδελφοί μας και γιατί όχι, και οι 
τοπικές κοινωνίες».

Ττο πρόβλημα «Σκουριές», είπε 
στη συνέχεια, δεν είναι πρόβλημα 
της αστυνομίας, αλλά κατέληξε να 
είναι πρόβλημα και της αστυνομίας. 
Ο λόγος είναι ότι αντιμετωπίστηκε 
από την αρχή με αστυνομικά μέτρα. 
Τις δικές της ευθύνες, η πολιτεία τις 
μετατόπισε στην αστυνομία. Μετέ-
τρεψε τον αστυνομικό «σε σάκο του 
μποξ», βάζοντάς τον απέναντι στην 
τοπική κοινωνία και το χειρότερο, σε 
μια κοινωνία διχασμένη όσον αφορά 
στην χρησιμότητα της επένδυσης 
και τις επιπτώσεις της στην ευρύτε-
ρη περιοχή.

Το τι έχει γίνει τα προηγούμενα 
χρόνια είναι γνωστό. Εσείς εδώ, έχετε 
πληγωθεί και ματώσει και αναφέρο-
μαι, αδιακρίτως, και στους αστυνομι-
κούς και στους πολίτες. Η κατάσταση 
είχε ξεφύγει προ πολλού. Εμφυλιο-
πολεμικές καταστάσεις δημιουργή-
θηκαν σε πόλεις και χωριά, δίνοντας 
την εντύπωση ότι βρεθήκαμε προ 
αδιεξόδου.

Είναι όμως έτσι;
Για μας ισχύει αυτό που λέμε και 

στην πρόσκληση, που σας στείλαμε:
«Αστυνομία και κοινωνία, δεν 

υπάρχουν αδιέξοδα». Κάποιοι ίσως 
βολεύονται με τις συγκρούσεις και τα 
επεισόδια γιατί βγαίνουν από το κά-
δρο των ευθυνών. Και όπως πληρο-
φορούμαστε, τις επόμενες μέρες θα 
έχουμε και πάλι τα γνωστά δρακό-
ντεια αστυνομικά μέτρα για την πρό-
ληψη επεισοδίων, που σχεδόν πάντα 
είναι βέβαιο ότι θα γίνουν.

Ε, λοιπόν, εμείς λέμε -και απευθυ-
νόμαστε σε όλους- ότι η συνεχιζόμε-
νη εμπλοκή της Ελληνικής Αστυνο-
μίας στην υλοποίηση ή μη της επιχει-
ρηματικής επένδυσης στις Σκουριές, 
είναι βλαπτική και πρέπει να σταμα-
τήσει.

Ο Έλληνας Αστυνομικός των 700 
ευρώ, δεν μπορεί να χρησιμοποιείται, 
ως «σάκος του μποξ», για μια επένδυ-
ση πολλών εκατομμυρίων και μάλι-
στα, βαλλόμενος πανταχόθεν, ωσάν 
να είναι αυτός που έχει δημιουργήσει 
το πρόβλημα».

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στις ευ-
θύνες των κυβερνώντων, τονίζοντας 
ότι «Χαλκιδική, δεν είναι μόνο οι 
«Σκουριές». Δικαίωμα στη ζωή και 
στην ασφάλεια έχουν όλοι οι συμπο-
λίτες μας κι εμείς οφείλουμε όχι μόνο 
να το διασφαλίζουμε, αλλά και να 
απαιτούμε μαζί με την κοινωνία να 
παρέχεται σε όλους κατά τον καλύτε-

ρο δυνατό τρόπο. 
Η Χαλκιδική μια 
από τις πιο τουρι-
στικές περιοχές 
της Χώρας δικαι-
ούται –όπως όλες 
οι περιοχές φυσι-
κά, μια καλύτερη 
αστυνομία –εικό-

να και ουσία- της σημερινής».
Απευθυνόμενος στη συνέχεια στην 

κεντρική εξουσία, αλλά κυρίως στην 
τοπική κοινωνία τόνισε   ότι «δεν ευ-
θύνεται ο Έλληνας αστυνομικός για 
ό,τι σας πονά και σας προβληματίζει.

Αναλαμβάνουμε το μερίδιο που 
μας αναλογεί, αλλά πρέπει να γνωρί-
ζετε ότι κι εμείς αγωνιούμε για το αύ-
ριο. Και το δικό σας και το δικό μας. Το 
μέλλον μας είναι κοινό και θα το δια-
σφαλίσουμε, όταν όλοι μαζί, αναδεί-
ξουμε τα αίτια που γεννούν τέτοιου 
είδους κρίσεις στις σχέσεις κοινωνί-
ας και αστυνομίας, αλλά και μέσα 
στην ίδια την κοινωνία. Και για να το 
πετύχουμε αυτό, πρέπει να λειτουρ-
γούμε συντεταγμένα, όπως προβλέ-
πουν οι νόμοι για την αποστολή και 
το ρόλο της Αστυνομίας».

Και αφού αναφέρθηκε στον κοινω-
νικό ρόλο της Αστυνομίας, έθεσε ως 
προβληματισμό για συζήτηση και 
κάλεσμα για ενέργειες, τα εξής:

1. Είναι γεγονός ότι ο ρόλος της 
Αστυνομίας έχει συχνά παρεξηγηθεί 
και με δική της ευθύνη. Ο ρόλος της 
γίνεται όλο και πιο περίπλοκος στις 
σύγχρονες κοινωνίες. Δεν αφορά μό-
νο την εγκληματικότητα. Πριν από 
τις αυτοδιοικητικές εκλογές, διοργα-
νώσαμε στην Αθήνα μια εκδήλωση 
όπου μίλησαν 12 διαφορετικοί φορείς 
–ΜΚΟ, όπου η κάθε μια ξεχωριστά 
αναδείκνυε τις κοινές δραστηριότη-
τές της με την αστυνομία. Ακόμα και 
κάποιοι διατελέσαντες υπουργοί που 
ήρθαν για να απευθύνουν χαιρετι-
σμό, δήλωναν κατάπληκτοι...

Η Αστυνομία, είναι δημόσια κρατι-
κή υπηρεσία και ως τέτοια πρέπει να 
παραμείνει στις βασικές της λειτουρ-
γίες. 

2. Το λειτούργημα που επιτελεί ο 
αστυνομικός πρέπει να πάρει τη θέση 
που του αρμόζει. Το δικό μας στοίχη-
μα, είναι να κερδηθεί από την κοινω-
νία ο σεβασμός στον αστυνομικό, 
αλλά και εμείς με τη στάση και τη 
συμπεριφορά μας να δείχνουμε αυ-
τοπεποίθηση και αυτοεκτίμηση για 
το ρόλο μας.

3.Λέμε, τέλος, ότι ο ίδιος ο αστυνο-
μικός, ως φορέας ενός Λειτουργήμα-
τος, πρέπει να επιζητεί τον δίκαιο 
κοινωνικό έλεγχο, αλλά και να προ-
σπαθεί να αυξάνει την αποτελεσμα-
τικότητά του.

ΓΡΗΓΟΡΗΣ ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ
«Χαλκιδική, δεν είναι μόνο οι «Σκουριές»

Δίπλα στους συναδέλφους  
της Χαλκιδικής και οδοιπορικό 
στα σύνορα του Κιλκίς
Το πρόβλημα «Σκουριές» είναι πρωτίστως πολιτικό και κακώς έχει αναμιχθεί 
σε τέτοια και τόση έκταση η Ελληνική Αστυνομία, καταγγέλλει η Ομοσπονδία
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Από πλευράς της Υφυπουργού 
Εσωτερικών και Διοικητικής 
Ανασυγκρότησης (Μακεδονί-

ας-Θράκης), κας Μαρίας Κόλλια-Τσα-
ρουχά, χαιρετισμό απηύθυνε η εκπρό-
σωπός της, η οποία είπε ότι το 25ο συ-
νέδριο γίνεται σε μια ιδιαίτερα κρίσιμη 
στιγμή για το μέλλον της πατρίδας, της 
οικονομίας και της κοινωνίας μας. 

Και αφού εξέφρασε το σεβασμό της 
κυβέρνησης προς το λειτούργημα του 
αστυνομικού,  είπε: «Είμαι εδώ για να 
σας απευθύνω ένα μεγάλο ευχαριστώ 
από καρδιάς γιατί παλεύετε νυχθημε-
ρόν με αυτοθυσία και ήθος για να είμα-
στε εμείς ασφαλείς». Αναφερόμενη 
στις αξίες του αστυνομικού λειτουργή-
ματος είπε στην συνέχεια ότι «αυτές 
τις αξίες υπηρέτησαν και οι δυο αδικο-
χαμένοι συνάδελφοί σας Νεκτάριος 
Σάββας και Γεώργιος Ανδριτσόπουλος, 
οι οποίοι δολοφονήθηκαν άνανδρα εν 
ώρα καθήκοντος, υπερασπιζόμενοι με 
τη ζωή τους τη Δημοκρατία και το 
υπέρτατο αγαθό της ασφάλειας του 
πολίτη. Η θυσία τους αποτελεί «φάρο» 
για όλους μας, υπενθυμίζοντας σε κά-
θε Έλληνα και σε κάθε ελληνίδα πόσο 
συνειδητό και ανυπολόγιστης αξίας 
είναι το έργο της Ελληνικής Αστυνομί-
ας». Στη συνέχεια μίλησε για τα στερε-
ότυπα και τις καχυποψίες που εμποδί-
ζουν συνειδητά τη συμφιλίωση της 
Αστυνομίας με την κοινωνία και της 
κοινωνίας με την αστυνομία, ενώ σε 
ό,τι αφορά το θέμα των απολαβών μας 
είπε ότι η κυβέρνηση μας σέβεται και 
μας στηρίζει και αυτό θα το διαπιστώ-

σουμε μετά το τέλος της δύσκολης δι-
απραγμάτευσης. «Θέληση, επιθυμία, 
μα και υποχρέωση της Κυβέρνησης 
είναι να ανταποκριθεί σε μέγιστο βαθ-
μό στα δίκαια αιτήματά σας», είπε.

Ο εκπρόσωπος του Αναπληρωτή 
Υπουργού κ. Πανούση, Μαστρογιάν-
νης Βασίλειος, δικαιολόγησε την 
απουσία του υπουργού, καθώς το συ-
νέδριο συνέπεσε με την ορκωμοσία 
των Δοκίμων Υπαστυνόμων, και ανα-
φέρθηκε στην πολιτική για τη συμφι-
λίωση της Αστυνομίας με τον πολίτη 
σε σχέση με άλλες πρακτικές του πα-
ρελθόντος. Επίσης αναφέρθηκε στην 

αναγκαιότητα της συνεργασίας και 
του διαλόγου, λέγοντας ότι ο υπουργός 
έχει ήδη ζητήσει τις προτάσεις μας για 
όλα τα θέματα που μας απασχολούν: 
Κρίσεις, προαγωγές, μεταθέσεις, 
ασφαλιστικά κλπ. 

Ο εκπρόσωπος του ΣΥΡΙΖΑ βουλευ-
τής κ. Σωκράτης Φάμελος, υπερασπί-
στηκε τη γραμμή του κόμματός του 
όσον αφορά στη διαπραγμάτευση με 
τους δανειστές, ενώ αναγνώρισε ότι 
«τα ίδια που υπέφερε ο λαός μας, όλες 
οι τάξεις, όλοι οι εργαζόμενοι, τα ίδια 
και περισσότερο υπέφεραν και οι 
Αστυνομικοί Υπάλληλοι. Τα ίδια δικαι-

ώματα τους έκοψαν, τις ίδιες αμοιβές 
τους έκοψαν, στον ίδιο μεσαίωνα μας 
έριξαν όλους», είπε.

Ο εκπρόσωπος της Νέας Δημοκρα-
τίας και επίτιμος πρόεδρος της ΠΟΑ-
ΣΥ βουλευτής κ. Δημήτρης Κυριαζίδης 
χαιρετίζοντας τις εργασίες του συνε-
δρίου είπε ότι το αγαθό της ασφάλειας 
δεν πρέπει να αποτελεί πεδίο πολιτι-
κής αντιπαράθεσης. Ασκησε κριτική 
στην κυβέρνηση για συγκριμένες επι-
λογές της (καταλήψεις, Πρυτανεία 
κλπ), ενώ σε ό,τι αφορά τα ζητήματα 
που έχουν να κάνουν με τους αστυνο-
μικούς είπε: «αγαπητοί Σύνεδροι, αγα-

Αγωνιστικούς χαιρετισμούς 
στους συνέδρους απηύθηναν 
εκπρόσωποι συνδικαλιστι-

κών φορέων, αναδεικνύοντας την 
παράμετρο των κοινών δράσεων. 
Ειδικότερα:

Εκ μέρους της ΠΟΑΞΙΑ ο κ. Δρα-
γουδάκης Αναστάσιος μετέφερε 
τους χαιρετισμούς του προέδρου κ. 
Κατσιαμάκα Ιωάννη ο οποίος ευχα-
ρίστησε για τη συνεργασία των δυο 
Ομοσπονδιών τον απερχόμενο 
πρόεδρο κ. Χρήστο Φωτόπουλο. 
«Παραμερίσαμε το τίποτα που μας 
χωρίζει και αναδείξαμε τα πάντα 
που μας ενώνουν», είπε. 

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΥΠΣ κ. Δη-
μήτρης Σταθόπουλος υπενθύμισε 
τα λόγα του γενικού γραμματέα του 
υπουργείου Κοινωνικής Ασφάλι-
σης ότι «τα χρόνια της αθωότητας 

τελείωσαν» και ευχήθηκε στον και-
νούργιο Πρόεδρο της ΠΟΑΣΥ να 
ακολουθήσει το σύνθημα. «Ποιο 
είναι το σύνθημα που πρέπει να 
ακολουθήσουμε; Θέλουμε αγωνι-
στικότητα και δυναμικότητα».

Στη συνέχεια χαιρετισμό απηύ-
θυνε ο πρόεδτος της ΠΟΕΣ, Αντισυ-
νταγματάρχης κ. Ανέστης Τσουκα-
ράκης, ο οποίος είπε ότι «δυστυχώς 
το τελευταίο διάστημα γίναμε όλοι 
αποδέκτες από τα μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης μιας άσχημης επίθεσης 
που δεν πρέπει και δεν πρέπει να το 
συνεχίσει κανένας. Και εσείς ως 
Σώματα Ασφαλείας αλλά και εμείς 
ως Ένοπλες Δυνάμεις είμαστε ιδι-
αίτεροι χώροι και δεν πρέπει επ’ου-
δενί να αφήσουμε αντιπαραθέσεις 
δημόσιες και αντιδικίες να περά-
σουν και να μπουν μέσα στο πετσί 

μας, αυτό θα κάνει κακό και όχι κα-
λό». 

Ο πρόεδρος του Εθνικού Τμήμα-
τος της Διεθνούς Ένωσης Αστυνο-
μικών κ. Ιωάννης Καραπατάκης 
αναφέρθηκε στο γεγονός ότι φέτος 
συμπληρώθηκαν 50 χρόνια του Ελ-
ληνικού Τμήματος της ΔΕΑ και τό-
νισε ότι το επόμενο χρονικό διάστη-
μα οι Ομοσπονδίες θα έχουν δύσκο-
λο έργο και πολλά θέματα να επε-
ξεργασ τούν ό σον αφ ορ ά τα 
συνταξιοδοτικά και τα ασφαλιστι-
κά μας θέματα. 

«Εμείς ως Διεθνής Ένωση Αστυ-
νομικών είναι γνωστό ότι δεν ασχο-
λούμαστε με θέματα που έχουν σχέ-
ση με τον συνδικαλισμό. Όμως στον 
ίδιο εργασιακό χώρο δραστηριο-
ποιούμαστε και σαφώς είμαστε αλ-
ληλέγγυοι στις προσπάθειες όλων 

των Ομοσπονδιών». Επίσης, ενημέ-
ρωσε το Συνέδριο ότι έχουν προ-
γραμματίσει για τη σύσφιξη των 
σχέσεων της Αστυνομίας με την 
κοινωνία μια έκθεση εικαστικών με 
έργα συναδέλφων, η οποία θα 
πραγματοποιηθεί 11-18 Σεπτεμβρί-
ου και όσοι από τους συναδέλφους 
ασχολούνται με οποιαδήποτε μορ-
φή τέχνης, είναι προσκεκλημένοι 
να συμμετάσχουν σε αυτή την εκ-
δήλωση. Κάλεσε δε το προεδρείο να 
προωθήσουν κοινές δράσεις για 
τον εθελοντισμό και τη δημιουργία 
ενός Κέντρου Στήριξης Παιδιών σε 
συνεργασία με τη UNICEF. Έχουν δε 
υποβάλει και σχετικό αίτημα,  ακί-
νητα τα οποία έχουν μείνει στην 
κυριότητα της Ελληνικής Αστυνο-
μίας να αξιοποιηθούν σε ένα δίκτυο 
ξενώνων όπου θα έχουν τη δυνατό-

τητα, συνάδελφοι, σε αυτή τη δύ-
σκολη οικονομική συγκυρία, να 
μπορούν να πραγματοποιήσουν 
κάποιες ημέρες διακοπών.

Ο εκπρόσωπος της ΠΟΑΑΣΑ, κ. 
Σακονίδης Γεώργιος, τόνισε ότι η 
Πολιτεία οφείλει, ως ελάχιστο δείγ-
μα αναγνώρισης της προσφοράς 
των Αστυνομικών, να παρέχει σε αυ-
τούς τα αναγκαία μέσα και τον απα-
ραίτητο εξοπλισμό και να τους πα-
ρέχει την απαιτούμενη ηθική, πολι-
τική, υπηρεσιακή και νομική κάλυ-
ψ η  π ο υ  χ ρ ε ι ά ζ ε τ α ι , ε ν ώ  ο 
εκπρόσωπος της Ένωσης Αξιωματι-
κών Πυροσβεστικού Σώματος κ. Πα-
παδόπουλος ευχήθηκε, τέλος, καλή 
επιτυχία στις εργασίες του συνεδρί-
ου, διαβεβαιώνοντας τους συνέ-
δρους ότι θα είναι πάντοτε συνοδοι-
πόροι στους κοινούς μας αγώνες. 

συνοδοιπόροι στους κοινούς μας αγώνες
Οι παρεμβάσεις των εκπροσώπων των Ομοσπονδιών των ενστόλων

Αναγνωρίζουν το θεσμό και  
τη συνεισφορά της Ομοσπονδίας
Οι εκπρόσωποι της κυβέρνησης και των πολιτικών κομμάτων, ενώπιον των συνέδρων

πητό Προεδρείο, οφείλω να ζητήσω 
συγνώμη. Υπήρξαν λάθη από τη ΝΕΑ 
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ, προσωπικά λόγω της 
προηγούμενης ιδιότητάς μου τα τόνι-
σα κατ’ επανάληψη. Όμως, δεν είναι 
προσωπικό το ζήτημα». Και αφού ανα-
φέρθηκε στη συνεργασία που είχε ως 
τομεάρχης της ΝΔ, με τον αναπληρω-
τή υπουργό κ. Πανούση, τάχθηκε υπέρ 
της «συλλειτουργίας» για την αστυνο-
μία. 

Ο εκπρόσωπος του ΚΚΕ βουλευτής 
ο κ. Ζιώγας Ιωάννης ανέπτυξε  τις θέ-
σεις του Κόμματός του χωρίς μεγαλο-
στομίες και χάϊδεμα αυτιών, όπως εί-
πε. Χαρακτήρισε τη νέα συμφωνία 
λαιμητόμο και κάλεσε το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα να συνεχίσει τον 
αγώνα του.

Ο εκπρόσωπος του ΠΑΣΟΚ κ. Δήμος 
Γόγολος, συνάδελφος και από τα πρώ-
τα στελέχη του Συνδικαλιστικού μας 
Κινήματος στην Ομοσπονδία, εξέφρα-
σε την κατανόησή του για τις αγωνίες 
ορισμένων, προς τα πού θα πάει η 
Ομοσπονδία και τόνισε ότι απαιτείται 
η βοήθεια όλων για την αναβάθμιση 
του θεσμού, χωρίς καπελώματα και 
πολιτικές κόντρες. 

Ο επιτελάρχης
Ο Εκπρόσωπος του κ. Αρχηγού, ο Επι-
τελάρχης Αντιστράτηγος κ. Κατριαδά-
κης Εμμανουήλ μετέφερε τους χαιρε-
τισμούς του, τονίζοντας ότι «οι πόρτες 
μας στα Σωματεία και στις Ομοσπον-
δίες θα παραμείνουν ανοιχτές. Καμία 
απόφαση ερήμην των Οργανώσεων 
δεν θα λαμβάνεται. Ήδη έχουμε δείξει 
τα πρώτα δείγματα, ό,τι απόφαση πά-
ρουμε, συμμετέχετε και εσείς. Γιατί 
σκοπός μας είναι ό,τι αποφάσεις παίρ-
νονται να είναι συμμετοχικές και ποτέ 
πίσω από την πλάτη και του τελευταί-
ου Αστυνομικού». 

Παρουσίασε δε αναλυτικότερα τα 
πεπραγμένα της Αστυνομίας τους τε-
λευταίους μήνες.
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τικότητα ο Στρατός είναι η ασπίδα 
ενώ η Αστυνομία είναι το σπαθί, γι’ 
αυτό έχει προβλήματα η Αστυνο-
μία. Γιατί; Γιατί η Αστυνομία είναι 
μόνο προς τα έσω, ενώ ο Στρατός 
είναι μόνο προς τα έξω. Στην πραγ-
ματικότητα όταν βλέπετε την αλη-
θινή δράση του Στρατού μέσα στην 
πόλη, έχετε ένα πρόβλημα. Τα 
πράγματα είναι πραγματικά χάλια. 
Δηλαδή θέλει να πει ότι έχετε κατ’ 
ευθείαν μια εισβολή. Ενώ όταν 
βλέπετε τη δράση της Αστυνομίας, 
είναι φυσιολογικό. Τώρα το θέμα 
είναι, πώς να είσαι φυσιολογικός 
όταν είσαι μέσα σε μια καθημερινή 
δράση; Είναι να μην απορροφιέσαι 
από την καθημερινότητα. Δυστυ-
χώς, στην Αστυνομία έχουμε πολύ 
καθημερινότητα». 

Στο σημείο αυτό ο κ. Λυγερός με 
διάφορα παραδείγματα ανέδειξε 
την επικινδυνότητα και το βαθμό 
ετοιμότητας των ενστόλων, ανάλο-
γα με το Σώμα που υπηρετούν, επι-
σημαίνοντας το θέμα της φιλίας 
και τις επιπτώσεις της σε συνθή-
κες «πολέμου». «Όταν στην Αστυ-
νομία αρχίζετε να έχετε παρέες 
που πάνω-κάτω είναι από συνα-
δέλφους της ίδιας ηλικίας, με το 
ίδιο επίπεδο, στην πραγματικότη-
τα είναι οι χειρότεροι εχθροί σας, 
απλώς δεν το ξέρετε. Για ποιο λό-
γο; Γιατί αυτοί σας βοηθάνε να 
μπείτε σε μια καθημερινότητα», 
εξήγησε, θέτοντας και το ερώτημα 
ποιος θα ήθελε να έχει μαζί του σε 
μια αποστολή επικίνδυνη τους φί-
λους του; (…)

«Το πρόβλημα, είναι όταν ξαφνι-
κά αρχίζουμε να συνηθίζουμε τον 
άλλον και τον παίρνουμε για να 
φανεί ότι είναι καλό. Ενώ ξέρουμε 
ότι δεν είναι αρμόδιος και δεν θα 
μας σώσει σε μια σκληρή κατάστα-
ση, τον παίρνουμε γιατί έχουμε συ-
νηθίσει να είμαστε μαζί του. Εδώ 
υπάρχουν δύο επιλογές. Ή δεν θα 
κάνετε την αποστολή και θα απο-
φύγετε την αποστολή για να μην 
έχετε κόστος, γιατί ξέρετε ακριβώς 
με τι πάτε, ή θα την κάνετε και 
μπορεί να έχετε κόστος». 

Άξια αστυνομία
Αναφερόμενος στο ερώτημα αν η 
Αστυνομία έχει καλή εικόνα σε 
σχέση με τον ελληνικό λαό, είπε 
ότι το κύριο είναι «να αποφασίσετε 
αν εσείς θα είστε μια Αστυνομία 
που θα είναι άξια. Όπως ξέρετε, 
στον ελληνικό λαό όταν έχουμε 
έναν νεκρό και έχει παράγει ένα 
έργο, του λέμε «άξιος», δεν το λέμε 
σε πολλούς και λέμε μόνον αυτή 
τη λέξη. Είναι πολύ βαριά αυτή η 
λέξη και γι’αυτό δεν χρησιμοποιεί-
ται τόσο συχνά. Δεν σας λέω ότι θα 
είναι καλό να πέσετε σε πεδίο μά-
χης με αυτόν τον τρόπο. Αλλά αυτό 
που έχει σημασία, είναι αν θα είστε 
άξιος ακόμα και εκτός Αστυνομίας 
και θα μπορεί κάποιος να πει «άξι-
ος» την ώρα που θα τελειώσει το 
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Οστρατηγικός σύμβουλος Νί-
κος Λυγερός, ανταποκρινό-
μενος στο αίτημα της Ομο-

σπονδίας να μιλήσει στους συνέ-
δρους για το κεντρικό του θέμα 
«Φρόνημα στις δοκιμασίες», διευ-
κρίνισε εξ αρχής ότι «έχει ενδιαφέ-
ρον το θέμα της Αστυνομίας ως 
επίλυση παραδόξου», αλλά για να 
γίνει κατανοητό, θα χρησιμοποιή-
σει διάφορα παραδείγματα:

«Το πρώτο πρόβλημα που έχει 
για εμένα η Αστυνομία είναι ότι, 
θέλει να κάνει δύο πράγματα που 
είναι αντικρουόμενα. (…) Θέλω να 
σκεφτείτε ότι είστε εκτός και κά-
ποιος σας παίρνει από το σπίτι σας 
και σας λέει «εδώ Ασφάλεια» και 
θέλω να σκεφτείτε, τι σκέφτεστε. 
Φαντάζομαι ότι αμέσως σκεφτή-
κατε ότι είναι οι συνάδελφοι που 
θέλουν να γιορτάσουν κάτι μαζί 
σας και σας έχουν κάνει μια έκ-
πληξη και έχουν έρθει στο σπίτι 
σας χωρίς να σας προειδοποιή-
σουν. Είναι το μόνο θετικό που 
μπορείτε να σκεφτείτε. Όλα τα άλ-
λα τα σκέφτονται όλοι οι άλλοι, 
εκτός από τους Αστυνομικούς. 

Άλλο παράδειγμα. (…). Στην Ελλά-
δα εμείς όταν λειτουργούμε με τις 
Υπηρεσίες, συζητάμε μετά από το 
«αδύνατο». Εξηγώ. Όταν πάτε στο 
εξωτερικό και μιλάτε με μια Υπηρε-
σία, σε κάποια φάση αν σας πει αυ-
τός που μιλάει με εσάς «αυτό είναι 
αδύνατο», σταματάτε τη συζήτηση 
και φεύγετε. Στην Ελλάδα όταν κά-
ποιος σας πει «αυτό είναι αδύνατο», 
συνεχίζουμε και λέμε: «Ωραία, αλλά 
τι μπορεί να κάνετε για εμένα;». 
Άρα, εμείς έχουμε συνηθίσει ως λα-
ός να μιλάμε και μετά το «αδύνατο». 
Και τώρα έχει ένα πρόβλημα η 
Αστυνομία, ότι υποτίθεται ότι είναι 
μόνο στο δυνατό. Άρα, πώς να συνε-
χίσει να μιλάει μετά το αδύνατο, 
ενώ βέβαια όλοι το κάνουν;» 

Ο Ν. Λυγερός, μιλώντας στη συ-
νέχεια για το ρόλο της αστυνομίας,  
είπε: «Η Ελληνική Αστυνομία ανή-
κει στον ελληνικό λαό, αλλά ταυτό-
χρονα της εξηγούμε ότι δεν είναι 
ακριβώς το ίδιο. Άρα, όταν συμπε-
ριφέρεται σαν να είναι ελληνικός 
λαός, της λένε: «Μα, έχετε και 
εσείς Συνδικάτο;» Στην πραγματι-
κότητα – δεν ξέρω αν εκφυλίζω τη 
σκέψη σας – για εμένα ο συνδικα-
λισμός μέσα στην Αστυνομία είναι 
το ανθρώπινο στοιχείο της. Φαίνε-
ται κάπως παράξενο να το πούμε 
έτσι. Δεν εννοώ ότι η Αστυνομία εί-
ναι απάνθρωπη, εννοώ ότι η πα-
ρορμητικότητα πρέπει να είναι 
αντικειμενική».

Εσωτερικός διάλογος
Όσο για τα προβλήματα και τον 
«εσωτερικό διάλογο» σημείωσε ότι 
«όλα τα προβλήματα που ακούω 
από την Αστυνομία συνήθως είναι 
από ανθρώπους που δεν είναι πια 
στην Αστυνομία». (…) Στους Αστυ-
νομικούς όπως και στα Σώματα, 
γενικότερα, Ασφαλείας, αλλά και 
των Ενόπλων Δυνάμεων, έχουμε 
ένα χαρακτηριστικό που οφείλε-
ται στη στολή. Είναι μερικοί από 
εσάς που σηκώνουν τη στολή και 
είναι μερικοί που σηκώνονται από 
τη στολή. Αυτοί που σηκώνονται 
από τη Σχολή, μόλις βγαίνουν στη 
σύνταξη ούτε καλημέρα δεν τους 
λέμε… (…). Αυτοί που σήκωναν τη 
στολή, ακόμα και μετά συνεχίζου-
με να τους ρωτάμε όχι μόνο πώς 
πάνε, αλλά να μας δίνουν συμβου-
λές. Το θέμα λοιπόν είναι ότι η 
Αστυνομία υπάρχει μόνο χάριν 
στους δεύτερους και οι πρώτοι 
υπάρχουν μόνον χάριν στην Αστυ-
νομία. Το θέμα είναι ότι ο ελληνι-
κός λαός δεν βλέπει ακριβώς τη 
διαφορά παρά μόνον στο τέλος». 

Διερωτηθείς στη συνέχεια ποιο 
είναι το πρόβλημα (…) είπε: Αν η 
Αστυνομία έχει ένα πολύ ωραίο 
κοινωνικό προφίλ, «γαμάτο», πολύ 
ωραίο, αυτό σημαίνει ότι θα είναι 
αποτελεσματική; Γι’ αυτό είναι πο-
λύ απλό, παίρνετε έναν Καθηγητή 
Ρητορικής, σας μαθαίνει πώς να 
μιλάτε, γίνεστε αγαπητοί σε όλους 
και βέβαια είστε άσχετοι. 

Άρα, σε κάποια φάση τι γίνεται; 
Είναι πολύ απλό. Ο ελληνικός λαός 
άμα τον ρωτήσετε, θα ήθελε θεω-
ρητικά να μην υπάρχει Αστυνομία. 
Θεωρητικά. Βέβαια, μόλις έχει ένα 
πρόβλημα, στο τηλέφωνο έναν 
αριθμό βάζει, είναι τριψήφιο, έχει 
δύο 0 και ένα 1 και τα βάζει στη 
σωστή σειρά. Τι σημαίνει; Σημαί-
νει ότι πριν το πρόβλημα δεν 
υπάρχει πρόβλημα και η Αστυνο-
μία ασχολείται μόνο με το πρόβλη-
μα. Άρα, είναι πολύ απλό, το βλέ-
πετε και με τον Στρατό, μερικές 
φορές αποφεύγουμε να βάλουμε 
την Αστυνομία και τον Στρατό για-
τί θεωρούμε ότι θα μεγαλώσουμε 
το πρόβλημα που υποτίθεται ότι 
δεν υπάρχει. Το ενδιαφέρον είναι, 
εφόσον δεν υπάρχει, πώς θα μεγα-
λώσει; 

Όταν η Αστυνομία πρέπει να δι-
αχειριστεί δυσκολίες, που δεν 
μπορεί να διαχειριστεί γιατί δεν 
είναι αρμοδιότητά της, μερικές 
φορές τη βάζουν στη θέση του 
Στρατού, γιατί άμα έβαζαν τον 
Στρατό η αντίδραση θα ήταν πολύ 

μεγαλύτερη από τη διαχείριση του 
προβλήματος. Και στο τέλος βρί-
σκονται οι Αστυνομικοί κάπως 
όμηροι μιας κατάστασης συν το ότι 
δέχονται μια κριτική του τύπου 
«είναι άβουλοι». Έχει ενδιαφέρον 
αυτό το «άβουλοι» ειδικά όταν έχε-
τε πάρει διαταγή: «Μην κάνετε κα-
μία κίνηση και μην ενοχλήσετε κα-
νέναν, ακόμα και αν σας παρενο-
χλήσουν», στο τέλος όμως φαίνε-
ται άβουλο. Το θέμα είναι ότι δεν 
αναρωτιόμαστε γιατί έχει δοθεί 
αυτή η οδηγία πριν». 

Η …σύνταξη
Κάνοντας και αναφορές σε θέματα 
ηγεσίας ανέδειξε την αναγκαιότη-
τα υπεράσπισης του αξιώματος 
που κατέχει κανείς, επιδιώκοντας 
την επίλυση των προβλημάτων και 
τη βελτίωση της κατάστασης, όσο 
είναι στην υπηρεσία και όχι ασκώ-
ντας κριτική εκ των υστέρων. 

«Ποιο είναι το πρόβλημα; Το 
πρόβλημα είναι ότι ο Αστυνομικός 
ο κανονικός, μόλις μπαίνει του λέ-
νε οι συνάδελφοι: «Πρέπει να 
ασχοληθείς με τη σύνταξή σου». 
Δεν έχει προλάβει να μπει ο άν-
θρωπος, είναι 18χρονος και το 
πρώτο πρόβλημα που έχει: «Ξέρεις 
τι πρόβλημα έχεις με τη σύνταξη;». 
Γελάτε, ε; Αυτό γίνεται όμως. Άρα 
πρέπει να το εφαρμόσουμε αυτό, 
είναι ένα λογικό σχήμα, υπάρχει 
ζωή πριν τη σύνταξη και στην 
Αστυνομία, που απ’ ό,τι φαίνεται 
δεν είναι τόσο σίγουρο. 

Επιπλέον, επειδή αναφερθήκατε 
στους νεκρούς, για να μη νομίζετε 
ότι κάνω μόνο χιούμορ, είναι ση-
μαντικό, όταν έχετε θύματα, να θυ-
μάστε ότι αυτή η ζωή μπορεί να εί-
ναι μικρότερη απ’ ό,τι νομίζετε και 
μπορεί να μη φτάσετε ποτέ στη σύ-
νταξη. Άρα, αυτό που θα έπρεπε να 
σας πει κάποιος τρίτος, είναι να 
σας πει: «Μακάρι να έχετε ακόμα 
και κακή σύνταξη», δηλαδή σημαί-
νει ότι θα είσαστε ζωντανοί. Γιατί 
είναι μερικοί που θα ασχοληθούν 

μόνο και μόνο με τη γυναίκα τους 
ή με τον άνδρα τους αλλά από την 
άλλη πλευρά. 

Άρα, είναι ένα Σώμα Ασφάλειας 
το οποίον έχει μια λανθασμένη 
ονομασία γιατί στην πραγματικό-
τητα είναι Σώμα Κινδύνου. Ξέρετε, 
είναι όπως στον Στρατό, λέμε ότι 
είμαστε όλοι της άμυνας. Αν όλοι 
οι Στρατοί όλου του κόσμου ήταν 
όλοι της άμυνας, δεν θα είχαμε πο-
λέμους. Άρα, κάποιος είναι και της 
επίθεσης. Άρα, στην πραγματικό-
τητα το σημαντικό δεν είναι να εί-
σαι της άμυνας, είναι να είσαι της 
αντεπίθεσης. Αλλά εδώ συνήθως, 
επειδή μιλάμε συνεχώς για την 
ασφάλεια, να θυμάστε ότι η ασφά-
λεια περιέχει κίνδυνο. Μόνο ο κίν-
δυνος παρέχει ασφάλεια. Όταν εί-
σαστε σε φάση επικίνδυνη, τότε 
προσέχετε πολύ περισσότερο το 
περιβάλλον σας, όταν είστε χαλα-
ροί, δεν προσέχετε και εκεί πέρα 
την «τρώτε». Άρα, άμα κοιτάξετε 
και τους συναδέλφους σας, νομίζω 
ότι ξέρετε και το ιστορικό, θα δείτε 
ότι μερικές φορές μπορεί να είναι 
το χτύπημα και μετά το τέλος της 
αποστολής και όχι της διάρκειας 
της αποστολής.

Το άλλο πρόβλημα που έχουμε, 
είναι η αυτοεκτίμηση. Πώς μπο-
ρούμε να έχουμε αυτοεκτίμηση 
όταν δεν έχουμε εκτίμηση; Είναι 
πολύ απλό. Είναι μερικοί που λένε: 
Εφόσον έχουμε εκτίμηση, θα έχου-
με στο τέλος αυτοεκτίμηση, είναι 
λάθος, πάει ανάποδα. Πρώτη η αυ-
τοεκτίμηση, μετά η εκτίμηση από 
τους άλλους. Το παράδειγμα είναι 
ο φάρος. Στην Ελλάδα δυσκολευό-
μαστε να μιλήσουμε για την έννοια 
του φάρου, γιατί ο ελληνισμός εί-
ναι φάρος. Άρα, κάθε φορά λέμε 
αν θα υπάρχει φως στο τούνελ. 
Έχετε δει ποτέ φάρο να περιμένει 
φως στο τούνελ; Αφού αυτός εκπέ-
μπει. Το θέμα είναι ποιο μήνυμα 
εκπέμπουμε. 

Η Αστυνομία δεν είναι μόνο το 
θέμα της εικόνας, είναι το θέμα 
της παραγωγής. Συνήθως κάνω 
την εξής ερώτηση ακόμα και στους 
σπουδαστές, που μπερδεύονται 
γιατί δεν ξέρουν ακριβώς πού το 
πάμε, -μπορεί και μερικοί από 
εσάς να μην το ξέρουν ούτε τώρα-, 
και τους λέω: «Για εσάς η Αστυνο-
μία είναι πιο πολύ το σπαθί ή η 
ασπίδα;» Εγώ τώρα σας ακούω που 
σκέφτεστε και μπορώ να σας κάνω 
και την ερώτηση, αν Στρατός είναι 
η ασπίδα ή το σπαθί. Θα δείτε ότι 
δυσκολευόμαστε να αποφασίσου-
με ακριβώς τι είναι. Στην πραγμα- συνέχεια στη σελίδα 14

νικοσ Λυγεροσ

Η ασφάλεια περιέχει κίνδυνο!  
Μόνο ο κίνδυνος παρέχει ασφάλεια
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«φΡΟΝΗμΑ ΣτΙΣ ΔΟΚΙμΑΣΙΕΣ»

θέμα. Θα μου πείτε ότι σίγουρα κά-
νω μαύρο χιούμορ ενώ προσπαθώ 
να σας μεταφέρω το πρόβλημα της 
σύνταξης, το πρόβλημα του θανά-
του σας. Και θα μου πείτε, τι να τον 
έχω τον άξιο θάνατό μου, άμα δεν 
έχω καλή σύνταξη;  Την πρώτη 
φορά που είχαμε περικοπές στον 
Στρατό, είχαμε ένα άλλο θέμα στη 
Σχολή Εθνικής Άμυνας και μου λέ-
νε: «Δάσκαλε, δεν θα μας μιλήσεις 
για τις περικοπές;» Λέω: «Να μιλή-
σω σε περικοπές σε εσάς; Αφού εί-
στε πατριώτες. Δεν έχετε ανάγκη 
να μιλάμε για τέτοια θέματα. Αφού 
είστε του Στρατού». Είχα λοιπόν 80 
σπουδαστές που μου έλεγαν ότι 

«πρέπει να μιλήσουμε για τις περι-
κοπές», ενώ εμείς είχαμε ένα άλλο 
θέμα που αφορούσε τους γείτο-
νες». (…)

«Αν έχετε μπει στον χώρο της 
Αστυνομίας, είναι για κάποιο λόγο. 
Αν έχετε μπει μόνο για να έχετε 
καλή σύνταξη, είστε βλάκας, αυτό 
έχει τελειώσει. Αν έχετε μπει για 
τη σιγουριά του επαγγέλματος, 
πάλι έχετε ένα πρόβλημα νοητι-
κής υστέρησης. Άρα, πρέπει να 
εξηγήσετε για ποιον λόγο έχετε 
μπει. Αν έχετε μπει λοιπόν για 
έναν σοβαρό λόγο, αυτός ο σοβα-
ρός λόγος αλλάζει τα δεδομένα. 
Αυτά τα δεδομένα έχουν μεγάλη 
σημασία σε σχέση με την πατρίδα 
μας». 

Επικαλούμενος στη συνέχεια 
άλλα παραδείγματα για τις φιλο-
δοξίες του ανθρώπου και τα πλά-
για μέσα που χρησιμοποιεί, στά-
θηκε ξανά στο θέμα της αυτοεκτί-
μησης τονίζοντας ότι: «Όσο δεν θα 
πιστεύετε ότι ένα αυτοκίνητο 
αστυνομικό στον αυτοκινητόδρο-
μο σας προσπερνάει και δεν ασχο-
λείται με εσάς αλλά στην πραγμα-
τικότητα εκτελεί μια αποστολή και 
πάει να βοηθήσει κάποιον, τότε 
μην περιμένετε από τους άλλους 
να σας βλέπουν θετικά. Κανονικά 
θα έπρεπε να σκεφτείτε αυτόματα 
ότι πάει σε αποστολή».

Αναφερόμενος, τέλος, στο κατά 
πόσο η ελληνική κοινωνία διάκει-
ται θετικά προς την αστυνομία, εί-

πε ότι «αυτό που θέλει ο ελληνικός 
λαός από την Ελληνική Αστυνομία 
δεν είναι να της πει το πρόβλημά 
του, είναι να λύσει το πρόβλημα. 
Άρα, άμα το σκεφτείτε, στην πραγ-
ματικότητα αν μπορούσε η Αστυνο-
μία να ήταν ακόμα και αόρατη για 
να λύσει το πρόβλημα, θα ήταν 
ακόμα καλύτερο. Το πρόβλημα εί-
ναι ότι είναι ορατή. (…) Και σας 
υπενθυμίζω ότι εκτίμηση χωρίς αυ-
τοεκτίμηση δεν θα έχετε ποτέ. Άρα, 
είναι καθαρά ένα πρόβλημα Σώμα-
τος και όχι ένα πρόβλημα κοινωνί-
ας. Αν το μετατρέψετε σε πρόβλημα 
κοινωνίας, θα έχετε ένα πρόβλημα 
Σώματος. Και σε κάποια φάση η 
κοινωνία θα σας αλλοιώσει τόσο 
πολύ που δεν θα είσαστε πια αυτό 

που νομίζατε γιατί θα έχει κάνει τέ-
τοιες κινήσεις έτσι ώστε να σας 
αφοπλίσει. Άρα, το θέμα είναι ότι, 
είναι εσωτερικό και δεν είναι θέμα 
εικόνας, είναι θέμα φύσης και επί-
λυσης ενός παραδόξου. 

Μετά από αυτό πρέπει να σκε-
φτείτε ότι αν η εικόνα του Αστυνο-
μικού είναι τόσο αρνητική, πώς εί-
ναι δυνατόν να είναι ένα από τα 
πιο διαχρονικά επαγγέλματα του 
κόσμου. Δηλαδή, γιατί όλες οι κοι-
νωνίες θέλουν ένα αρνητικό στοι-
χείο εδώ και αιώνες; Άρα στην 
πραγματικότητα είναι καθαρά το 
θέμα του αυτοσεβασμού και του 
αλληλοσεβασμού που έχει σημα-
σία, θα το δείτε και στην εξέλιξή 
σας».

Οκαθηγητής κ. Διονύσης Τε-
μπονέρας ανέπτυξε το θέμα 
«Το συνταξιοδοτικό στις Συ-

μπληγάδες της κρίσης», τονίζο-
ντας ότι «υπάρχει ανάγκη για ένα 
κοινωνικό ασφαλιστικό σύστημα 
σύγχρονο, με κοινωνικό προσανα-
τολισμό, ταυτόχρονα όμως βιώσι-
μο όχι με όρους οικονομικούς, αλ-
λά με όρους κοινωνικής δικαιοσύ-
νης και ανταποδοτικότητας». 

«Το ασφαλιστικό σύστημα στην 
Ελλάδα αντιμετωπίστηκε για χρό-
νια σαν ένα ζήτημα παροχών, απο-
κομμένο από τις εργασιακές σχέ-
σεις, με πρόχειρο σχεδιασμό, τα 
αποθεματικά των Ταμείων, ο ιδρώ-
τας των εργαζομένων δυστυχώς 
έγιναν βορά στους μεγαλοεπιχει-
ρηματίες και στους βιομηχάνους, 
με αποτέλεσμα σήμερα να βρισκό-
μαστε, δυστυχώς, ένα βήμα πριν 
από την οριστική κατάρρευση. Το 
έγκλημα αυτό, γιατί περί αυτού 
πρόκειται, συντελέστηκε με συνέ-
πεια και διαχρονικότητα σχεδόν 
από όλες τις προηγούμενες ελλη-
νικές κυβερνήσεις οι οποίες κατό-
πιν κάθε εκλογής κατέληγαν να 
παίρνουν λάθρα τα αποθεματικά 
των Ταμείων και να τα χορηγούν 
σε ημετέρους». 

Στη συνέχεια είπε ότι τα ταμεία 
σήμερα αντί για συντάξεις δίνουν 
ελάχιστα φιλοδωρήματα. «Οι κατά 
καιρούς αρμόδιοι Υπουργοί για να 
κατευνάσουν τις διαμαρτυρίες των 
συνταξιούχων αποδίδουν τα ελ-
λείμματα δήθεν σε μαϊμού συντά-
ξεις, σε υψηλές συντάξεις, στις 
πρόωρες συνταξιοδοτήσεις, σε δή-
θεν προνομιακά όρια ηλικίας. Σκό-
πιμα βέβαια αποσιωπούν μια από 
τις βασικές αιτίες της κατάρρευ-
σης του ασφαλιστικού συστήμα-
τος, τη διαχρονική καταλήστευση 
των αποθεματικών των Ασφαλι-
στικών Ταμείων που έγινε από τις 
κυβερνήσεις τα τελευταία 62 χρό-

νια» (Αναγκαστικός Νόμος 
1611/1951 που καθόριζε ότι όλα τα 
επενδυόμενα υπό μορφή εντόκου 
καταθέσεως κεφάλαια παρακατα-
τίθενται υποχρεωτικώς στην Τρά-
πεζα της Ελλάδος, με δυσμενείς 
όρους, δανεισμός του Ελληνικού 
Δημοσίου από διαθέσιμα των 
Ασφαλιστικών Ταμείων, στελέχω-
ση διοικήσεων με κομματικούς φί-
λους, οικονομική αιμορραγία κλπ).

Αφού ανέφερε στη συνέχεια ότι 
οι μελετητές, προ μνημονιακών 
ρυθμίσεων, τοποθετούσαν την κα-
τάρρευση των ταμείων στο 2024-
2025 (λόγω του λεγόμενου “baby 
boom”, δηλαδή της γήρανσης του 
πληθυσμού), αυτή ήρθε νωρίτερα, 
-και μάλιστα παρά τις συνεχείς πα-
ρεμβάσεις στις συντάξεις και στα 
όρια ηλικίας συνταξιοδότησης-  
εξαιτίας πλέον και της μείωσης του 
ΑΕΠ και της κατάρρευσης της οικο-
νομίας από το 2010 και μετά».

Σύμφωνα με όσα ανέπτυξε, στη 
σχετική έκθεση της ΓΣΕΕ διαπι-
στώνεται ότι η ισορροπία εισροών-
εκροών ανατρέπεται στο τέλος του 
2015, με αποτέλεσμα η ρευστότητα 
του συστήματος και η βιωσιμότητά 
του να απαιτούν πρόσθετους φό-
ρους κατά το 2016 περίπου στα 
950.000.000€. Μάλιστα οι ανάγκες 
αυξάνονται δραματικά τα επόμενα 
χρόνια και φτάνουν στα 2,67 δις 
ευρώ το 2020. Οι περικοπές των 
συντάξεων και η αύξηση των ορί-
ων ηλικίας συνταξιοδότησης υπο-
τίθεται ότι θα έδιναν έναν ορίζοντα 
βιωσιμότητας στο σύστημα ως το 
2025. Όμως η παρατεταμένη βαθιά 
ύφεση καθώς και η ανεργία που 
έκλεισε στο 2014 περίπου στο 26%, 
μετατόπισαν το οριακό έτος ισορ-
ροπίας. Έτσι το 2015, έτος μηδέν 
για το σύστημα, εκτιμάται ότι σε 
συνθήκες σημαντικής μείωσης 
της κρατικής επιχορήγησης η 
οποία από 16,4 δις ευρώ το 2014 θα 

κλείσει στα μόλις 8,6 δις ευρώ, σε 
συνδυασμό με την εκρηκτική αύ-
ξηση της ανεργίας, της εσκεμμέ-
νης αύξησης του αριθμού των νέ-
ων συνταξιούχων, της μείωσης 
των μισθών, αλλά και της σημαντι-
κής αύξησης της ανασφάλιστης, 
αδήλωτης και ευέλικτης σχέσης 
εργασίας, είναι αναπόφευκτα η 
επιβολή νέων μέτρων. 

Σταθερή μείωση των εσόδων ου-
σιαστικά προκαλεί και αυξανόμε-
νη ανεργία καθώς έχει υπολογι-
στεί ότι για κάθε ποσοστιαία μονά-
δα αύξησής της προκαλείται απώ-
λεια εσόδων περίπου τα 
450.000.000€.

Το αποθεματικό κεφάλαιο των 
Ασφαλιστικών Ταμείων από 26 δις 
ευρώ το 2009, έχει μειωθεί στα 4,5 
δις ευρώ το 2014. 

Ταυτόχρονα η δημογραφική με-
ταβολή του πληθυσμού λόγω της 
αύξησης του προσδοκίμου ζωής 
και της ταυτόχρονης μείωσης των 
γεννήσεων, δηλαδή της λεγόμενης 
γήρανσης του πληθυσμού, συμ-
βάλλουν σήμερα στην αύξηση των 
συνταξιοδοτικών δαπανών κατά 
ένα ποσοστό περίπου 15%. 

Οι δαπάνες για συντάξεις σε 
σχέση με το 2009 έχουν μειωθεί 
περίπου κατά 32%, αφού από τα 
επίπεδα των 33 δις ευρώ έπεσαν 
στα 22,5 δις το 2014. 

 Στο μακρινό μέλλον, το 2060 η 
γήρανση του πληθυσμού και η ση-
μαντική επιδείνωση του δείκτη 
εξάρτησης, δηλαδή η αναλογία 
ατόμων άνω των 65 ετών προς τον 
παραγωγικό πληθυσμό της ηλικί-
ας από 14 έως 65, οδηγεί σε επιβά-
ρυνση του εργατικού δυναμικού 
και του συστήματος υγείας, επηρε-
άζει αρνητικά την παραγωγική δι-
αδικασία, ενώ διαταράσσει περαι-
τέρω την ισορροπία του κοινωνι-
κοασφαλιστικού συστήματος. 

Οι δαπάνες σε κύριες και επι-
κουρικές συντάξεις τα τελευταία 
χρόνια εκτιμώνται περίπου στο 
35%. Σε όλο αυτό βέβαια συνετέλε-
σε και η ενοποίηση των Επικουρι-
κών Ταμείων προκειμένου να αρ-
παχτούν τα αποθεματικά από αυτά 
τα Ταμεία τα οποία ήταν πλεονα-
σματικά, ενώ ταυτόχρονα άλλαξε ο 
χαρακτήρας της Επικουρικής 
Ασφάλισης από δημόσιας - αναδι-
ανεμητικής σε ιδιωτικής -κεφα-
λαιοποιητικής κυρίως με τον 
Ν.4052/2012. 

Επιπλέον ακρωτηριάστηκε βε-
βαίως – και αυτή είναι μια πολύ 
σημαντική παράμετρος – η περι-
ουσία των Ασφαλιστικών Ταμείων 
κατά 13 δις περίπου μέσω του λη-
στρικού κουρέματος και των απο-
θεματικών της κοινωνικής ασφά-
λισης στα πλαίσια του λεγόμενου 
PSI. 

Σε όλα αυτά αν προσθέσουμε τη 
μεγάλη εισφοροδιαφυγή, τη μαύρη 
ανασφάλιστη εργασία η οποία έχει 
πάρει ανεξέλεγκτες διαστάσεις, 
σταθεροποιώντας ένα καθεστώς 
ανομίας στην αγορά εργασίας, ταυ-
τόχρονα με την ελλιπή κρατική 
χρηματοδότηση και τα χρέη του 
Κράτους προς τα Ασφαλιστικά Τα-
μεία, την υποχρηματοδότηση του 
ΕΟΠΥΥ, αλλά και τις πρόσφατες 
μειώσεις των εργοδοτικών εισφο-
ρών και τις ασφαλιστικές μειώσεις 

μισθών, τότε καταλαβαίνουμε ότι 
το όλο μείγμα είναι εκρηκτικό».

Στη συνέχεια παρουσίασε τις 
απαιτήσεις των δανειστών (σταδι-
ακός περιορισμός των πρόωρων 
συνταξιοδοτήσεων με μόνες εξαι-
ρέσεις τα βαρέα και ανθυγιεινά 
επαγγέλματα, τις μητέρες ανηλί-
κων, αλλά και τις μητέρες των 
ΑΜΕΑ) και τόνισε ιδιαίτερα τα ζη-
τήματα που προέκυπταν για τα 
Σώματα Ασφαλείας και την πιθα-
νότητα να επηρεαστεί αρνητικά 
και το ασφαλιστικό καθεστώς των 
ενστόλων, δεδομένου ότι με την 
αρχική πρόταση του προέδρου της 
Κομισιόν είχε τεθεί ότι από 
30.6.2015 και μετά όλοι θα πήγαι-
ναν ανεξαιρέτως στα 67 έτη. Επί-
σης αναφέρθηκε στην αρνητική 
ρύθμιση των αυξήσεων των εισφο-
ρών για την περίθαλψη στις κύριες 
αλλά και στις επικουρικές συντά-
ξεις. Επίσης, μίλησε για την τότε 
πρόθεση της κυβέρνησης να δώσει 
νέα παράταση όσον αφορά το ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ (άρθρο 220), τα θεμελιωμέ-
να δικαιώματα και τη μάχιμη πε-
νταετία. 

Τέλος, συνέστησε ψυχραιμία σε 
όσους βρίσκονται σε οριακά χρονι-
κά σημεία, αναζητώντας πια είναι 
η καλύτερη χρονική στιγμή συντα-
ξιοδότησής τους. «Διότι κατά την 
άποψή μου επίκεινται πολύ σημα-
ντικές αλλαγές οι οποίες μπορεί 
να εκτροχιάσουν εντελώς τον οι-
κογενειακό προγραμματισμό και 
τον προϋπολογισμό αρκετών οικο-
γενειών. Κι επειδή η σύνταξη όπως 
ξέρετε αυτή τη στιγμή δεν θρέφει 
έναν και δύο, μπορεί να θρέφει 
πολλές φορές ολόκληρη την οικο-
γένεια, καλό είναι όταν βασιζόμα-
στε ειδικά σε αυτήν και δεν έχουμε 
άλλους πόρους, να έχουμε την κα-
λύτερη δυνατή στρατηγική από 
πλευράς συντάξεως», πρόσθεσε 
απαντώντας σε σχετική ερώτηση. 

Διονυσησ Τεμπονερασ

Ιδού τα αίτια της χρεοκοπίας των ταμείων

συνέχεια από τη σελίδα 13
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νικοΛαοσ Τσιουγκοσ

Δεν μπορούμε ή δεν θέλουμε να 
βελτιώσουμε τον Κώδικα Μεταθέσεων;

γιωργοσ παπαΤσιμπασ

Πάμε όλοι μαζί για μια καινούργια ημέρα

Θα ήθελα να ευχηθώ καλή 
επιτυχία σε όλους τους υπο-
ψηφίους και να έχουμε μια 

ομαλή εκλογική διαδικασία. 
Το θέμα στο οποίο θα ήθελα να 

αναφερθώ από το βήμα αυτό, είναι 
η ανάγκη βελτίωσης του Κώδικα 
Μεταθέσεων. Όπως γνωρίζουμε 
όλοι, ο Κώδικας Μεταθέσεων 
υπήρχε για αρκετό καιρό ως ένα 
αξιοκρατικό σύστημα και είναι κα-
τάκτηση του Συνδικαλιστικού μας 
Κινήματος και ήταν παράδειγμα 
προς μίμηση για όλα τα υπόλοιπα 
Σώματα Ασφαλείας. Στην πορεία 
όμως και ιδίως στην τελευταία 
5ετία γίναμε και εξακολουθούμε 
ακόμα να γινόμαστε μάρτυρες 
μιας λεηλασίας αυτού του Κώδικα, 
με αρκετούς επιτήδειους συναδέλ-
φους να καταχρώνται τις ευεργετι-
κές του διατάξεις, προκειμένου να 
επιτύχουν μια μετάθεση στον τόπο 
συμφερόντων τους, χρησιμοποιώ-
ντας ως μέσον αθέμιτα νομιμοφα-
νή μέσα, όπως τα εικονικά διαζύ-
για με επιμέλειες των τέκνων, 
ψεύτικους γάμους και δικαστι-

κούς συμπαραστάτες. 
Υπάρχουν πλέον εκτός όλων των 

άλλων εξόφθαλμα παραδείγματα 
που ευτελίζουν πραγματικά τον 
θεσμό αυτό. Όπως γυναίκα συνά-
δελφος να έχει παντρευτεί σε σύ-
ντομο χρονικό διάστημα τρεις φο-
ρές με νεότερους κατά 20 χρόνια 
Αστυνομικούς. Συνάδελφοι να με-
τατίθενται με κοινωνικά κριτήρια 
λόγω Υπηρεσίας Γραφείου και ως 
εκ θαύματος σε λίγο καιρό να επα-
νέρχονται στη μάχιμη Υπηρεσία. 
Επίσης, οι επιμέλειες των τέκνων 
στα διαζύγια των Αστυνομικών 
πρέπει να αποτελέσουν αντικείμε-
νο επιστημονικής έρευνας. Υπάρ-
χουν λωποδύτες στην Αστυνομία; 
Επιτυγχάνουν τη μετάθεσή τους 
με τέτοια μέσα τόσα χρόνια; Κι 
εμείς τι κάνουμε; 

Το φαινόμενο αυτό όσο περνούν 
τα χρόνια διογκώνεται όλο και πε-
ρισσότερο. Φέτος είχαμε 78 τέτοιες 
περιπτώσεις, το 2014, 81, το 2013, 55. 
Όλα αυτά τα χρόνια όμως πολλά Α/
θμια Σωματεία έχουν εκθέσει και 
αναλύσει επαρκώς το πρόβλημα 

αυτό, τα αίτια που το προκαλούν 
και τους τρόπους αντιμετώπισης 
στα Γενικά Συμβούλια και σε κατι-
δίαν συναντήσεις με τους αρμόδι-
ους Υπηρεσιακούς Παράγοντες, 
καταθέτοντας κατ’επανάληψη βελ-
τιωτικές αλλαγές για την τροποποί-
ηση του Κώδικα Μεταθέσεων. 

Πραγματικά όμως οι συνάδελφοι 
αδυνατούν να καταλάβουν τους λό-
γους για τους οποίους η Ομοσπον-
δία δεν διεκδικεί όλα αυτά τα χρό-
νια σθεναρά την τροποποίηση του 
Κώδικα Μεταθέσεων, προκειμένου 

να αρθούν οι αδικίες που συντε-
λούνται εις βάρος χιλιάδων συνα-
δέλφων μας. Συνάδελφοί μας είναι 
όλοι αυτοί. Επίσης, δεν καταλαβαί-
νουν τους λόγους για τους οποίους 
το Αρχηγείο, παρ’ότι είναι πλήρως 
ενημερωμένο για όλη αυτή την κα-
τάσταση, δεν έχει προβεί σε καμία 
απολύτως ενέργεια. 

Λόγω δε της ανεπάρκειας ή κά-
ποιου άλλου άγνωστου σε εμάς λό-
γου, της Ομοσπονδίας στο θέμα 
των μεταθέσεων, το Α/θμιο Σωμα-
τείο της  Δωδεκανήσου αναγκά-
στηκε να προσφύγει στη Δικαιο-
σύνη μόνο του, καταθέτοντας μη-
νυτήρια αναφορά στην Εισαγγελία 
για τέτοιου τύπου περιπτώσεις, 
συνεπεία της οποίας ενεργείται 
προκαταρκτική εξέταση και κατά 
τη διενέργεια αυτής αποστάλθη-
καν από τη Διεύθυνση Προσωπι-
κού του Αρχηγείου εννιά τσουβά-
λια με υποθέσεις προς εξέταση 
των υποθέσεων. Αρμοδίως δε ενη-
μερώθηκε και η Υπηρεσία Εσωτε-
ρικών Υποθέσεων. 

Περιττό βέβαια να αναφέρουμε 

τέλος ότι υπάρχουν συνάδελφοι οι 
οποίοι έχουν διανύσει πάνω από 
το μισό της υπηρεσιακής τους ζω-
ής μακριά από τον τόπο συμφερό-
ντων τους, έχουν δαπανήσει δεκά-
δες χιλιάδες ευρώ σε ενοίκια και 
εισιτήρια, σε αντίθεση με άλλους 
συναδέλφους, ομοιόβαθμους πλέ-
ον, άλλων κατηγοριών που δεν 
έχουν μετατεθεί ποτέ από τον τόπο 
τους, υπηρετώντας μια ζωή εκεί 
και οι οποίοι είναι οι πλέον ομοιό-
βαθμοι.

Τέλος, έχει προταθεί η δημιουρ-
γία μιας Επιτροπής η οποία θα 
αποτελείται από επιστημονικό 
προσωπικό και υπηρεσιακούς πα-
ράγοντες και η οποία θα ελέγξει 
όλες τις περιπτώσεις μετάθεσης 
με κοινωνικά κριτήρια και εξαιρέ-
σεις που πραγματοποιήθηκαν κα-
τά την τελευταία 10ετία. Γιατί αυτή 
η Επιτροπή δεν δημιουργείται; Τι 
φοβούνται; Τίθεται, λοιπόν, το 
εξής ερώτημα: Δεν μπορούμε ή 
δεν θέλουμε να βελτιώσουμε τον 
Κώδικα Μεταθέσεων; Η απάντηση 
δική σας. Ευχαριστώ πολύ.

Συναδέλφισσες και 
συνάδελφοι, βρισκόμαστε 
σήμερα εδώ στην κορυφαία 

συλλογική διαδικασία μας, να 
αξιολογήσουμε το χθες και να 
διαμορφώσουμε το αύριο της 
Ομοσπονδίας και των 
συναδέλφων. Δεν μας δεσμεύει 
τίποτα άλλο παρά μόνο το 
συλλογικό καλό, το παρόν και το 
μέλλον της Ομοσπονδίας. 

Ακούσαμε πριν κατά τη 
διάρκεια των τοποθετήσεων των 
επισήμων τον κ. Γενικό Γραμματέα 
(Σ.Σ. Αναφέρεται στον κ. Γ. 
Ρωμανιά). Βλέπουμε τι μας 
περιμένει την επόμενη ημέρα. 
Είμαστε εδώ όλοι μαζί να 
προστατεύσουμε τις κατακτήσεις 
και τα δικαιώματα που 
κατακτήσαμε με σκληρούς 
συνδικαλιστικούς αγώνες τα 
προηγούμενα χρόνια. Να 
προστατεύσουμε το εισόδημά μας 
και το βιοτικό μας επίπεδο. Να 
προστατεύσουμε το επάγγελμά 
μας που είναι το πιο επικίνδυνο 

και το πιο στρεσογόνο και 
βάλλεται καθημερινά από μια 
μικρή αλλά όχι αμελητέα 
μειοψηφία, οι οποίοι θεωρούν τον 
εαυτό τους ότι είναι δημοκράτες 
και αντιρατσιστές, ενώ παράλληλα 
είναι οι μεγαλύτεροι ρατσιστές 
εναντίον μας. 

Είμαστε εδώ, συναδέλφισσες 
και συνάδελφοι, για να 
υπερασπιστούμε τη γνήσια, την 

καθαρή συνδικαλιστική έκφραση 
και κουλτούρα, για να 
καταδικάσουμε τον ξεπερασμένο 
συνδικαλισμό του ρουσφετιού, τον 
συνδικαλισμό των πελατειακών 
σχέσεων, τον συνδικαλισμό της 
υποταγής και της χειραγώγησης 
των συναδέλφων, που έχει 
χρεοκοπήσει. Αυτός ο 
συνδικαλισμός έχει χρεοκοπήσει 
και όχι ο γνήσιος συνδικαλισμός 

που εκφράζει η Ομοσπονδία η 
δική μας εδώ και 20 χρόνια, που 
έχει κερδίσει την εμπιστοσύνη και 
των συναδέλφων και ολόκληρης 
της ελληνικής κοινωνίας. 

Είμαστε εδώ για να 
καταδικάζουμε συμπεριφορές 
απαξιωτικές, συμπεριφορές 
υποτιμητικές, συμπεριφορές 
προσβλητικές, όπως ήταν η 
πρόσφατη συμπεριφορά της 

Προέδρου της Βουλής που 
προκάλεσε την οργή και την 
αγανάκτηση των Αστυνομικών 
της χώρας αλλά και απλών 
πολιτών, Βουλευτών και Φορέων 
που σέβονται τους θεσμούς αυτής 
της χώρας. Και καταδικάζω και 
από αυτό το βήμα αυτή τη 
συμπεριφορά που έγινε 
πρόσφατα και την 
παρακολουθήσαμε όλοι. 

Είμαστε εδώ με τον Συνδυασμό 
μας να υποστηρίξουμε και να 
στηρίξουμε την Ομοσπονδία την 
επόμενη ημέρα. Να συνεχίσουμε 
αυτή την πορεία που είχαμε. Να 
διατηρήσουμε την οντότητα, τη 
συνδικαλιστική βαρύτητα που 
είχαμε μέχρι σήμερα και να 
δημιουργήσουμε μια νέα 
προοπτική, ένα νέο ξεκίνημα. Ο 
Συνδυασμός μας έχει και παλιά 
και νέα στελέχη και όλοι μαζί θα 
ξεκινήσουμε για ένα νέο 
ξεκίνημα, για μια καινούργια 
ημέρα. Πάμε λοιπόν όλοι μαζί για 
μια καινούργια ημέρα. 
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Μ ια Επιτροπή Υγιεινής και 
Ασφάλειας,  όπως προβλέ-
πεται από τη Νομοθεσία και 

όπως το ξέρουν οι πολιτικές ηγεσίες 
ήδη από τα χρόνια του ́ 85, από τα μέ-
σα της δεκαετίας του ́ 90, οπότε και 
άλλαξε και ολοκληρώθηκε το νομο-
θετικό πλαίσιο που αφορά την υγεία 
και την ασφάλεια και στην πατρίδα 
μας, παρακολουθώντας το όλο πλαί-
σιο της ΕΟΚ τότε, της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης της σημερινής, έχει να ασχο-
ληθεί με ζητήματα πρόληψης που 
δεν είναι μόνον ιατρικού χαρακτήρα 
αλλά είναι και τεχνικού χαρακτήρα». 

Αναπτύσσοντας το θέμα «Υγιεινή 
και Ασφάλεια, επικινδυνότητα, Ια-
τρός εργασίας», ο καθηγητής Ιατρι-
κής κ. Θεόδωρος Κωνσταντινίδης, εί-
πε ότι το έργο μιας τέτοιας Επιτρο-
πής -ιατρικός έλεγχος, ιατρική επι-
τήρηση- μοιάζει αρκετά με την 
ιατρική Αστυνομία υπό την έννοια 
της πρόληψης όπως την εφαρμόζει 
και η Αστυνομία, άλλωστε. Με τρόπο 
ώστε να μην εμφανιστεί νόσηση, είτε 
να μην εμφανιστούν ατυχήματα που 
απ’ ό,τι η βιβλιογραφία δεν το λέει 
βέβαια, αλλά καλό θα ήταν να προσ-
διοριστούν με συγκεκριμένες μελέ-
τες, διότι -αν τα τελευταία 25 χρόνια 
αν δεν κάνω λάθος, κ. Πρόεδρε, 
υπήρξαν 125 νεκροί στην Ελληνική 
Αστυνομία- τότε αυτός είναι ένας 
δείκτης που ξεπερνάει κατά πολύ 
τους αντίστοιχους δείκτες εργατικών 
ατυχημάτων. Και αυτά δεν καταγρά-

φονται και ως εργατικά ατυχήματα, 
δεδομένου ότι αφορούν το Υπουρ-
γείο Δημόσιας Τάξης ή όπως λέγεται 
σήμερα εν πάση περιπτώσει.

Αναφερόμενος στα ζητήματα της 
ιατρικής πρόληψης στην Ελλάδα, ση-
μείωσε ότι δεν υπάρχουν μελέτες, 
αντίστοιχες με αυτές που έχουν γίνει 
π.χ. στις ΗΠΑ, πρόσθεσε όμως ότι θα 
μπορούσαν να γίνουν τέτοιου τύπου 
μελέτες όχι για ακαδημαϊκούς λό-
γους και ερευνητικούς, αλλά για να 
είναι προσδιοριστές της εφαρμοζό-
μενης πρόληψης όπου είναι επιβε-
βλημένη (π.χ. πόσο τα αλεξίσφαιρα 
είναι έγκυρα και ποιος φορέας θα εί-
ναι αυτός που θα μπορέσει να πιστο-
ποιήσει τη σχετική διαδικασία εκτός 
από τον ίδιο τον κατασκευαστή). 

Παρουσιάζοντας το αντικείμενο 
του Ελληνικού Ινστιτούτου Υγιεινής 
και Ασφάλειας Εργασίας, αλλά και της 
Ελληνικής Εταιρίας Εργασίας και Πε-
ριβάλλοντος, είπε στη συνέχεια ότι το 
Εργαστήριο Υγιεινής στο οποίο έχει 
την τιμή να εργάζεται, είχε ασχοληθεί 
στο παρελθόν με την υγεία των Συνο-
ριοφυλάκων και ειδικότερα με το τι 
εμβολιασμοί ήταν απαραίτητο να γί-
νουν σε αυτούς, ποιος έπρεπε να χρε-
ωθεί τους εμβολιασμούς αυτούς κλπ. 

« Ήδη από χθες ακούσαμε ότι θα 
πρέπει να αυξηθούν τα ασφάλιστρα 
σε όλων των ειδών τις οικονομικές 
απολαβές μας στο κομμάτι της Υγεί-
ας. Μα στο κομμάτι Υγείας πληρώ-
νουμε και οι εργαζόμενοι και ο εργο-

δότης. Η παγκόσμια και πανευρωπα-
ϊκή ασφαλώς τακτική και νομοθετι-
κά διασαφηνισμένη, προσδιορισμένη 
και στην Ελλάδα, είναι ότι τα θέματα 
υγείας και ασφάλειας της εργασίας 
σε κάθε τους διάσταση αφορούν μό-
νον την πλευρά της εργοδοσίας. Επο-
μένως στη συγκεκριμένη περίπτωση 
οι όποιοι εμβολιασμοί πρέπει να γί-
νουν, δεν αφορούν το Ασφαλιστικό 
Ταμείο Υγείας αλλά αφορούν την ερ-
γοδοσία, εν προκειμένω το Κράτος 
και το κόστος πρέπει να το επιβαρυν-
θεί στη συγκεκριμένη περίπτωση το 
Υπουργείο Δημόσιας Τάξης με ειδική 
πρόβλεψη κονδυλίων γι’ αυτό το 
πράγμα». 

Αναφερόμενος δε ενδεικτικά σε με-
λέτες για τους αστυνομικούς στην πε-
ριοχή του Έβρου, με αντικείμενο το 
εργασιακό άγχος, το εργασιακό stress 
κλπ, είπε ότι δεν υπάρχει αντίστοιχη 
πανελλαδική μελάτη ως μέτρο σύ-
γκρισης, αλλά μια τέτοια μελέτη θα 
μπορούσε να γίνει και με πρωτοβου-
λία της ΠΟΑΣΥ σε συνεργασία με 
αντίστοιχους Επιστημονικούς Φορείς. 

Καταδεικνύοντας δε τις διαστάσεις 
της εφαρμογής των Κανόνων Υγείας 
και Ασφάλειας της Εργασίας, είπε ότι 
η λύση κατ’ ουσίαν είναι η δημιουρ-
γία Υπηρεσιών παροχής – φροντίδας 
υγείας. «Πώς όμως; Να υπάρχει ένα 
Νοσοκομείο λόγου χάριν που να εί-
ναι μόνο για τους Αστυνομικούς; 
Πρακτικές που είχαν ακολουθηθεί 
στο παρελθόν στην τότε λεγόμενη 

Σοβιετική Ένωση χωρίς να έχουν 
αποδώσει κατ’ ουσίαν τίποτα. Η ελ-
ληνική εμπειρία είναι ότι ειδικά Νο-
σοκομεία όπως του Ναυτικού και 
όπως το ΓΝΑ της Πολεμικής Αερο-
πορίας κατ’ ουσίαν ασχολούνται με 
τα προβλήματα κοινής νόσου που 
εμφανίζονται στις ειδικές πληθυσμι-
ακές ομάδες τις επαγγελματικές αυ-
τές, όπως και στους συγγενείς, όπως 
και στις οικογένειες, πράγμα που θα 
μπορούσε να διακονηθεί ευχερέστε-
ρα και από το Εθνικό Σύστημα Υγεί-
ας. Όμως η εμπειρία από το ΓΝΑ και 
από το ΝΝΑ υπάρχει αντίστοιχη, εί-
ναι ότι η δημιουργία του Κ.Α.Ι. (Κέ-
ντρου Αεροπορικής Ιατρικής) είναι 
αυτό που έχει συμβάλει κατά μείζονα 
λόγο σε προβλήματα υγείας των ερ-
γαζομένων στην Πολεμική Αεροπο-
ρία. Ένα αντίστοιχο ΚΑΙ (Κέντρο 
Αστυνομικής Ιατρικής) προφανώς 
θα ήταν απαραίτητο. 

το κόστος
Και όλα αυτά μπορούν να μπουν κά-
τω από την ομπρέλα, κάτω από τον 
μανδύα του λεγόμενου Κλάδου 
Ασφάλισης Επαγγελματικού Κινδύ-
νου τον οποίον πολύ καλά τον γνωρί-
ζει ο Γενικός κ. Ρωμανιάς που μίλησε 
νωρίτερα προς το μεσημέρι και τον 
οποίον ασφαλώς και δεν τον έχει ξε-
χάσει. Και θα είναι μέλημα, εφόσον 
είναι απαίτηση και των εργαζομέ-
νων, να δημιουργηθούν τέτοιου τύ-
που Φορείς, που το κόστος τους κατ’ 

αθανασιοσ αθανασοπουΛοσ

Έχουμε μια κυψέλη κι ο ένας 
συμπληρώνει τον άλλον…
Καλωσορίζοντας τους συνέ-

δρους, ο απερχόμενος αναπλη-
ρωτής γ.γ. του ΔΣ της ΠΟΑΣΥ 

κ. Αθανάσιος Αθανασόπουλος,  είπε 
ότι «ειλικρινά είναι στιγμές που προ-
βληματίζομαι για το μέλλον του συν-
δικαλισμού. Ακούγονται πολλές θεω-
ρίες και διάφορα. Αυτός ο προβλημα-
τισμός μου, έγκειται στο τι πραγματι-
κά θέλουμε ως συνδικαλιστές. 

Θέλω να σας επισημάνω ότι από τη 
θέση του Ειδικού Γραμματέα και του 
Αναπληρωτή Γενικού Γραμματέα της 
Ομοσπονδίας κάποια ζητήματα για 
τα οποία πάρα πολλοί συνάδελφοι 
δεν έχουν την άποψη για το τι πραγ-
ματικά συμβαίνει σε έναν Οργανισμό 
μεγάλο, όπως είναι αυτός της Ομο-
σπονδίας. Ειλικρινά θα είχα και εγώ 
μια διαφορετική άποψη, μια άλλη 
αντίληψη των πραγμάτων, μια άλλη 

θεώρηση, όμως δεν είναι αυτή η 
πραγματική εικόνα. 

Γνωρίζετε ότι ανήκω στο ΕΝΩΤΙΚΟ 
ΚΙΝΗΜΑ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ, είμαι από 
τα ιδρυτικά μέλη, εκλέχθηκα με αυ-
τόν τον Συνδυασμό και συνεχίζω να 
δουλεύω, τουλάχιστον από την προ-
σωπική μου φιλοσοφία, για το καλό 
της Ομοσπονδίας. Δεν προτάσσω τί-
ποτα άλλο και τίποτα διαφορετικό 
πάνω από την Ομοσπονδία. Αυτή εί-
ναι η κορωνίδα του Συνδικαλισμού.

Οι Παρατάξεις σαφώς έρχονται και 
παρέρχονται. Σαφώς ο Νόμος, ο 3938 
που εναρμονίστηκε στον 1264, δίνει 
τη δυνατότητα και των Συνδυασμών 
των συνδικαλιστικών και των Παρα-
τάξεων. Όμως η πραγματικότητα 
πολλές φορές είναι διαφορετική. Ο 
αγώνας, η προσπάθεια είναι τιτάνια. 
Και σαφώς να μην κινούμαστε από το 

χρέος, αλλά να κινούμαστε συνδικα-
λιστικά από την υποχρέωση, από την 
ψυχή μας στον αγώνα που πρέπει κα-
θημερινά να δώσουμε και να συμβά-
λουμε. 

Έχω άλλη άποψη, έχω άλλη εικό-
να. Θα μπορούσα σήμερα να αποδο-

μήσω τους πάντες. Έζησα μέσα και 
στην Ομοσπονδία ειδικότερα τον τε-
λευταίο χρόνο, είχα πρωτοβουλίες, 
μου δόθηκαν θέματα, προσπάθησα 
να τα διαχειριστώ όσο καλύτερα 
μπορούσα. Αλλά έχουμε μια κυψέλη 
μέσα εκεί, ο ένας συμπληρώνει τον 
άλλον. Κοιμόμαστε στους καναπέ-
δες. Έχουμε ιδιαιτερότητες. Δεν 
πλουτίσαμε από αυτό το πράγμα. Με 
λιγότερα χρήματα γυρίζω στη γενέ-
τειρά μου την Πάτρα. Δεν είναι αυτή 
εικόνα, δεν μας αξίζει αυτό, για μια 
Ομοσπονδία που μέσα σε αυτόν τον 
κυκεώνα της τριετίας, στάθηκε. Ας 
μην είμαστε μηδενιστές. Ας καταλά-
βουμε πραγματικά την προσφορά 
όλων. 

Δεν θα μπω στη στείρα αντιπαρά-
θεση, δεν μου αρέσει. Έγινε    σημαντι-
κή προσπάθεια και συμβάλαμε όλοι. 

Ίσως θα μπορούσαμε και περισσότε-
ρα. Ίσως να έχω ως θεώρηση το ΕΝΩ-
ΤΙΚΟ ΚΙΝΗΜΑ και τίποτα άλλο. Αλλά 
όμως πρέπει να δούμε και πραγματι-
κότητες και αλήθειες. 

Ο Χρήστος Φωτόπουλος αποχωρεί, 
δεν είναι πάλι υποψήφιος, το ίδιο και 
ο Γιώργος Φεστερίδης, που συνεργα-
στήκαμε στις Επιτροπές Υγιεινής και 
Ασφάλειας και προσπαθήσαμε για το 
καλύτερο σε έναν πραγματικά δύσκο-
λο τομέα όπως είναι αυτός. Όμως και 
για τους δύο μπορώ να πω και τους 
χαρακτηρίζω ότι είναι θρύλοι για τον 
συνδικαλισμό, έτσι το αισθάνομαι, 
αυτό βγαίνει από την ψυχή μου και 
αυτό σας λέω. 

Η νέα Διοίκηση που θα προκύψει, 
μπορεί να προσφέρει ομοίως πάρα 
πολλά.

Θα είμαι υποψήφιος με το ΕΝΩΤΙ-
ΚΟ ΚΙΝΗΜΑ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ. Αλλά 
όχι μηδενισμός, όχι αποδόμηση των 
πάντων. Μια κυψέλη μέσα εκεί, να 
συνεργαστούμε οι πάντες για το καλό 
όλων εσάς, όλων των συναδέλφων 
που εκπροσωπούμε ανά την Επικρά-
τεια. 

Σας ευχαριστώ. Δεν θέλω να ανα-
φέρω τίποτα άλλο. Καλή δύναμη σε 
όλους. Να είστε καλά. 

θεοΔωροσ κωνσΤανΤινιΔησ

Κέντρο Αστυνομικής Ιατρικής
ουσίαν δεν έχει να επιβαρύνει σε κα-
μία περίπτωση τους εργαζόμενους, 
αλλά μόνον την πλευρά του Κράτους. 
Αυτό όμως ας το δούμε με μια διά-
σταση μνημονιακή, αν μου επιτρέπε-
τε να χρησιμοποιήσω τον όρο, παρ’ 
ότι είναι πάρα πολύ βαρετό αυτό το 
ζήτημα με τα Μνημόνια. Ότι δηλαδή 
όπως μια βιομηχανία στη Γερμανία 
είναι αναγκασμένη να λάβει μέτρα 
πρόληψης για την υγεία και την 
ασφάλεια των εργαζομένων της και 
αυτό ενσωματώνεται στο κόστος πα-
ραγωγής αυτής της βιομηχανίας, 
αντιστοίχως είναι υποχρεωμένες 
όλες οι βιομηχανίες σε όλη την Ευ-
ρώπη να το εφαρμόσουν αυτό. Και 
αυτό είναι μέρος της σύγκρισης που 
αφορά στον αθέμιτο ανταγωνισμό. 
Αντιστοίχως επομένως είναι εξαιρε-
τικά αυτονόητο ότι το κόστος αυτό 
πρέπει να το επιφορτιστεί και ο Κρα-
τικός Τομέας και είναι προφανώς 
σύμφωνο με όποιες μνημονιακές κα-
τευθύνσεις.

Το ζήτημα της δημιουργίας ενός 
τέτοιου Κέντρου Αστυνομικής Ιατρι-
κής, όπως το ονόμασα πολύ ενδεικτι-
κά, που θα αφορά ασφαλώς και 
υπαλλήλους του Υπουργείου Δημό-
σιας Τάξης και του Υπουργείου Δι-
καιοσύνης, κατ’ ουσίαν έχει να καλυ-
φθεί από τη δράση μιας λεγόμενης 
ΕΣΥΠΠ (Εσωτερικής Υπηρεσίας 
Προστασίας και Πρόληψης) όπως 
προβλέπεται από τη σχετική Νομο-
θεσία. Και όλα αυτά θα συντελεστούν 
με την ισχυρή υποβοήθηση των Επι-
τροπών Υγιεινής και Ασφάλειας που 
προφανώς πρέπει να δημιουργη-
θούν κατά μονάδα, κατά Υπηρεσία 
γεωγραφικά εντοπισμένη και σχετι-
ζόμενο αυτό το ζήτημα και με το πλη-
θυσμικό μέγεθος της κάθε μονάδας». 
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«Χαίρομαι πραγματικά γιατί 
μου δίνεται η ευκαιρία λί-
γες εβδομάδες μετά την 

εκλογή μου ως αντιπρόσωπος να 
απευθύνομαι στους εκπροσώπους 
όλων των Ενώσεων και μάλιστα 
όλων εκείνων των συναδέλφων 
που έχουν δώσει τη ζωή τους ολό-
κληρη, την αγωνία τους και τον 
αγώνα τους στα Συνδικαλιστικά 
Δρώμενα της Ελληνικής Αστυνο-
μίας», τόνισε ο κ. Λάμπρος Μητσι-
κός.

Νε την ελπίδα ότι αυτό το συνέ-
δριο μπορεί να αποδώσει συνδικα-
λιστικούς καρπούς, τάχθηκε υπέρ 
της ανάδειξης μιας νέας γενιάς 
στην ηγεσία της Ομοσπονδίας μας. 
«Μία γενιά που θα ακολουθεί πι-
στά κανόνες όπως εκείνους της 
«Αναγέννησης». Κανόνες προσπά-
θειας γεφύρωσης του «ΠΑΛΙΟΥ» 
με το «ΝΕΟ». Οράματα και ελπίδα 
ότι τελικά θα καταφέρουμε να με-
ταβούμε από το «ΧΘΕΣ» στο «ΑΥ-
ΡΙΟ».

Θέτοντας το ερώτημα αν θα απο-
φασίσουμε επιτέλους τι Αστυνο-
μία θέλουμε, αναφέρθηκε στην 
εγκληματικότητα και στα προβλή-
ματα της αστυνομίας τονίζοντας 
ότι είναι απαραίτητα τα ακόλουθα:

1. Ο επαναπροσδιορισμός του 
ρόλου και της λειτουργίας της 
ΕΛ.ΑΣ. ως κατεξοχήν φορέα παρο-
χής ασφάλειας στους πολίτες.

2. Η μεταρρύθμιση στην οργά-
νωση, στη δομή και τη λειτουργία 
της ΕΛ.Α.Σ.

3. Η αποκατάσταση της σχέσης 
εμπιστοσύνης και συνεργασίας 
των πολιτών με τους θεσμικούς 
φορείς ελέγχου του εγκλήματος.

4. Η πανελλαδική «απογραφή» 
των πραγματικών διαστάσεων της 
εγκληματικότητας.

Ας ξεφύγουμε επιτέλους από το 
πεπαλαιωμένο και αναχρονιστικό 
μοντέλο Αστυνόμευσης που δεν 
εφαρμόζεται πλέον ούτε σε τριτο-
κοσμικές χώρες. Κρίνεται λοιπόν 
απαραίτητο η εφαρμογή μέτρων 
όπως:

 Άμεση κατάργηση των Αστυνο-
μικών σκοπών ανά την επικράτεια 
και τοποθέτηση κλειστών κυκλω-
μάτων καταγραφής σκηνών-θυ-
ρών ασφαλείας, όμοιες με εκείνες 
των τραπεζικών καταστημάτων, 
με αποτέλεσμα την τεράστια εξοι-
κονόμηση Αστυνομικού προσωπι-
κού.

 Άμεση απεμπλοκή από κάθε ξέ-
νης φύσεως εργασία όπως επίδο-

ση δικογράφων κ.α..
 Άμεση αποχώρηση όλων των 

Αστυνομικών από τη φύλαξη των 
Σωφρονιστικών Καταστημάτων 
της Χώρας

Και επιτέλους ας καταλάβουν 
ορισμένοι ότι χρειαζόμαστε «ΚΙ-
ΝΗΤΗ» και ΟΧΙ «ΑΚΙΝΗΤΗ» ΑΣ-
ΤΥΝΟΜΙΑ».

Αναφερόμενος τέλος στα Μνη-
μόνια και στις απαιτήσεις των δα-
νειστών, διερωτήθηκε αν τελικά ο 
απαράδεκτος μνημονιακός Νόμος 
3865/10 δεν επαρκεί να καλύψει το 
Ασφαλιστικό όλων των ενστόλων; 
Τα σαράντα (40) έτη που απαιτού-
νται πλέον για τη θεμελίωση δι-

καιώματος σύνταξης μετά την 1-1-
2015 δεν επαρκούν; Τα τόσα θύμα-
τα συναδέλφων δεν επαρκούν να 
αποδείξουν την επικινδυνότητα 
του επαγγέλματός μας, έτσι ώστε 
να υπάρξουν ευνοϊκότερες ρυθμί-
σεις στο νέο Ασφαλιστικό;»

Ανέδειξε μάλιστα μια τεράστια 
αδικία που επήλθε με τον νόμο αυ-
τό, σε μια κατηγορία συναδέλφων 
που κατετάγησαν έως την 31-12-
1995,  σε μεγάλη ηλικία, με αποτέ-
λεσμα κάποιοι εξ αυτών να αδυνα-
τούν να συμπληρώσουν τα προ-
βλεπόμενα όρια. Αυτό θα έχει ως 
αρνητική συνέπεια τη μείωση της 
σύνταξής τους, είπε και κατέθεσε 
γραπτώς την πρότασή του.

Στη συνέχεια, αφού τόνισε ότι η 
Ομοσπονδία μας έκανε πολλά, εί-
πε ότι μένουν όμως να γίνουν πολ-
λά ακόμη. Άρα λοιπόν, πρέπει να 
προσηλωθούμε στην αλήθεια και 
στα ουσιώδη προβλήματά μας, να 
αντικρούσουμε κάθε δημαγωγία, 
κάθε λαϊκισμό και να κοιτάξουμε 
μπροστά. Να σταθούμε απέναντι 
σε κάθε μορφή ηττοπάθειας και 
εσωστρέφειας. Να διεκδικήσουμε 
πιο επιθετικά τη λήψη αποφάσε-
ων για θεσμικά ζητήματα εκδημο-
κρατισμού της λειτουργίας των 

αστυνομικών υπηρεσιών με στό-
χο:

Την αξιοκρατία
Την επιβράβευση των ικανών 

και αρίστων
Την επαγγελματική και κοινωνι-

κή καταξίωση
Τη βελτίωση της εκπαίδευσης
Την θωράκιση από τους καθημε-

ρινούς κινδύνους
Τη θεσμοθέτηση της επικινδυ-

νότητας της εργασίας μας
Την τήρηση των όρων υγιεινής 

και ασφάλειας
Να θωρακίσουμε τα οικονομικά 

και θεσμικά δίκαια αιτήματά μας. 
Να σταθούμε στο ύψος των περι-
στάσεων, ακολουθώντας σταθερά 
μια αγωνιστική πορεία. Να αναδεί-
ξουμε τον παράγοντα «ΑΝΘΡΩ-
ΠΟ». Να αναδείξουμε τον ΕΛΛΗ-
ΝΑ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟ, μη λησμονώ-
ντας ότι γνώμονας των όποιων 
αποφάσεών μας είναι ο ΣΥΝΑΔΕΛ-
ΦΟΣ.

Κάλεσε δε σε συστράτευση, χω-
ρίς κανένα αποκλεισμό, γιατί 
όπως είπε, μόνο έτσι θα μπορέ-
σουμε να δώσουμε μία προοπτική 
και να κρατήσουμε και τις ισορρο-
πίες του συνδικαλιστικού μας κι-
νήματος.

Οαπερχόμενος γραμματέας 
Δημοσίων Σχέσεων της 
Ομοσπονδίας κ. Χρήστος 

Τριγώνης, δεν έκρυψε την απογοή-
τευσή του, λέγοντας «είχα ετοιμά-
σει κάποια πράγματα να γράψω, 
αλλά μετά από αυτά που έγιναν 
δεν ξέρω αν έχουν αξία ή αν μπο-
ρεί κάποιος να πείσει κάποιον άλ-
λον εδώ μέσα. Οι μισοί έφυγαν, οι 
άλλοι μισοί δεν θέλουν να ακού-
σουν και οι άλλοι μισοί είναι έτοι-
μοι να χτυπήσουν παλαμάκια ή να 
μη χτυπήσουν παλαμάκια. Σημα-
σία έχει πώς συνεχίζουμε, πού θα 
φτάσουμε και τι αφήνουμε πίσω. 

Με αυτό το συνέδριο κλείνει 
ένας ιστορικός κύκλος για την 
Ομοσπονδία μας, όπως όλοι έχουν 
ομολογήσει. Στην εποχή που όλα 
αλλάζουν, οφείλουμε να αλλάξου-
με και εμείς. 

Έχουμε χρέος να ευχαριστήσου-

με και να τιμήσουμε όλους αυτούς 
που με τον αγώνα τους μας έφτα-
σαν έως εδώ. Χωρίς να θέλω να 
μειώσω κανέναν, επειδή την τιμη-
τική του έχει ο απερχόμενος Πρόε-
δρος ο Χρήστος Φωτόπουλος, εγώ 
προσωπικά από καρδιάς θέλω να 
τον ευχαριστήσω, στο πρόσωπο το 
δικό του αυτόν και όλους τους άλ-
λους για ό,τι έχουμε κερδίσει μέ-
χρι σήμερα. Για τις Πανελλήνιες, 
για τον Κώδικα Μεταθέσεων, για 
τα οδοιπορικά, για τα εκτός έδρας, 
για τα νυχτερινά, για χίλια δύο 
πράγματα που δεν υπήρχαν, για το 
ωράριο εργασίας, και που κάποιοι 
ίσως καν να μην τα βίωσαν και να 
μην καταλαβαίνουν και την αξία 
που είχαν κάποτε. 

Λάθη μπορεί να υπήρξαν. Άραγε 
ποιος δεν κάνει λάθη; Ή ποιος θα 
έπραττε καλύτερα; Η απαξίωση 
δεν αρμόζει σε κανέναν μας. Η 

ιστορία είναι αυτή που θα μας κρί-
νει όλους και με ψυχραιμία. Ούτε 
το σήμερα, ούτε το αύριο-αύριο. 
Σημασία έχει αυτό που θα έρθει. 
Σημασία έχει πώς θα πορευτούμε. 

Καλά είναι να ξεφύγουμε προχω-
ρώντας μπροστά από το κώλυμα 
που έχουμε με τα συνταξιοδοτικά 
και με τα ασφαλιστικά μας. Έχουν 

μεγάλη αξία, αλλά μεγαλύτερη αξία 
έχει η ποιότητα της εργασίας μας 
και το επίπεδο διαβίωσης του 
Αστυνομικού και της οικογένειάς 
του. Δεν γίνεται να δουλεύεις στον 
δρόμο και να πληρώνεσαι λιγότερα 
από αυτόν που κάθεται. Κάποια 
στιγμή πρέπει να αφήσουμε τους 
λαϊκισμούς. Καλές και οι συντάξεις, 
αλλά να κοιτάξουμε και τους μι-
σθούς των εργαζομένων και αυτό 
δεν αφορά μόνον εμάς, αφορά και 
την πολιτική ηγεσία που υπάρχει 
κάθε φορά και κοιτάει συνέχεια να 
λέμε να προστατεύσουμε τις συ-
ντάξεις και τις συντάξεις. Να τις 
προστατεύσουμε, αλλά να κοιτά-
ξουμε και αυτόν που έχει παιδιά 
και θέλει να τα μεγαλώσει, όχι αυ-
τόν που τα μεγάλωσε. 

Οφείλουμε να ξεφύγουμε από 
τα τετριμμένα, αλλάζοντας τρόπο 
λειτουργίας. Οφείλουμε να διαφυ-

λάξουμε τα κεκτημένα. Οφείλουμε 
να ανοίξουμε νέους ορίζοντες, εκ-
μεταλλευόμενοι το Ευρωπαϊκό 
Συνδικάτο και την παρουσία μας 
στα εκεί κέντρα αποφάσεων τα 
οποία εμείς τα έχουμε απαξιωμέ-
να. Όλο το παιχνίδι παίζεται έξω, 
όλα από εκεί ξεκινάνε. Ιδίως τα 
χρόνια που ζούμε, οι Κυβερνήσεις 
μας είναι εκτελεστές εντολών. 

Οφείλουμε να ξεφύγουμε από 
τη μιζέρια και την κακομοιριά. Δεν 
μπορούμε να κάνουμε εσωτερική 
αντιπολίτευση και να την εξα-
ντλούμε στα οικονομικά θέματα. 
Κανείς δεν έγινε πλούσιος από την 
Ομοσπονδία ούτε θα γίνει πλούσι-
ος από την Ομοσπονδία, πιστέψτε 
με. Αυτό που προέχει, είναι η προ-
αγωγή και παραγωγή προτάσεων, 
ιδεών και καθαρού συνδικαλιστι-
κού αγώνα. Έχουμε ανάγκη από 
υπευθυνότητα, όραμα και ελπίδα.

ΧρησΤοσ Τριγωνησ

Να ξεφύγουμε από τα τετριμμένα 
αλλάζοντας τρόπο λειτουργίας

Λαμπροσ μηΤσικοσ

Νέα γενιά, αλλά να κρατήσουμε  
και τις ισορροπίες
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αΛεΞανΔροσ σΦεΛινιωΤησ

Ρήξη εντός κι εκτός Σώματος

κωνσΤανΤινοσ σωΤηριαΔησ

Κανείς να μη μας θεωρεί δεδομένους
Συναδέλφισσες, συνάδελφοι, ο 

διχασμός είναι πολύ πιο επι-
κίνδυνος από την προσωπική 

φιλοδοξία. Γνωρίζω, ενημερώνο-
μαι όσο πιο έγκυρα γίνεται, μαθαί-
νω και παραμένω ψύχραιμος. Που 
σημαίνει γίνομαι πιο δυνατός, πιο 
σωστός και δεν παρασέρνομαι από 
την μια ή την άλλη άποψη.

Η συμπεριφορά μας καθορίζει 
σε πολύ μεγάλο βαθμό την προκο-
πή μας ή την αποτυχία μας, την ευ-
τυχία ή δυστυχία μας.

Ο φόβος της αλλαγής του νέου 

και εννοώ την εποχή των μεγάλων 
αλλαγών που έρχονται, μόνο ένα 
δημιουργικό και εύκαμπτο άτομο 
μπορεί να κυβερνήσει στα αλήθεια 
το μέλλον του, πόσω μάλλον το 
μέλλον της Ομοσπονδίας. Δηλαδή 
εκείνος που μπορεί να αντιμετω-
πίσει το καινούργιο, με εμπιστο-
σύνη και ειλικρίνεια, χωρίς το φό-
βο του νέου και ένα μέλλον που να 
μην είναι όπως το παρελθόν.

Εμείς, η βάση αυτού του συνε-
δρίου που θα εκλέξουμε το νέο ΔΣ, 
δεν πρέπει να επιτρέψουμε σε 

οποιονδήποτε να αμφιβάλλει για 
την κρίση μας ή να μας θεωρεί δε-
δομένους γιατί στη ζωή δεν υπάρ-
χουν εύκολες λύσεις. Πρέπει, 
όμως, να έχουμε τις προοπτικές 
και οι λύσεις θα ακολουθήσουν.

Ο στίχος που επελέγη για να χα-
ρακτηρίσει αυτό το συνέδριο είναι 
αρκετά εύστοχος. Ποτέ από το χρέ-
ος μη κινούντες. Λιτά και ρητά αυ-
τός ο στόχος δίνει χωρίς περιστρο-
φές το ελάχιστο που πρέπει να 
απολαμβάνουν οι άνθρωποι που 
όρισαν και φυλάνε Θερμοπύλες 

στην ζωή τους: Τιμή, ούτε δόξα, ού-
τε χρήμα, ούτε αξιώματα. Είναι 
ένας ηθικός κώδικας ο οποίος σου 
δίνει τον μπούσουλα που πρέπει να 
ακολουθήσεις και να είσαι σε θέση 
να προβλέψεις ότι θα ηττηθείς.

Γιατί, όπως αναφέρει το ίδιο 
ποίημα στο τέλος, «πάντα θα βρε-
θεί ένα εφιάλτης και οι Μήδοι θα 
περάσουν» και όμως, πρέπει να 
στέκεσαι αξιοπρεπής στη θέση 
σου και να πέφτεις όρθιος.

Ελπίζω, το ήθος να εμπνεύσει 
και ο αγώνας να συνεχιστεί.

Αξιότιμοι συνάδελφοι, σας 
καλωσορίζω στην πόλη μας, 
στις εργασίες του 25ου Εκλο-

γοαπολογιστικού Συνεδρίου. Κα-
λούμαστε αύριο όλοι μας να εκλέ-
ξουμε τους νέους μας Αντιπροσώ-
πους στο Β/θμιο όργανό μας. Το 
νέο Δ.Σ. που θα προκύψει, όπως 
όλοι λέμε έξω στα πηγαδάκια, θα 
είναι ένα μεταβατικό που θα προε-
τοιμάσει το έδαφος για τη νέα γε-
νιά Αστυνομικών που θα αναλάβει 
τα ηνία του Συνδικάτου το 2018. Το 
δίλημμα αυτό θεωρώ ότι είναι ένα: 
Αθήνα ή Ελλάδα; Επιθυμούμε μια 
Ομοσπονδία αθηνοκεντρικό κρά-
τος ή Ομοσπονδία ανοιχτή σε όλη 
την Ελλάδα; 

Η αποχώρηση του κ.Φωτόπου-
λου έδειξε τον δρόμο. Ήρθε η ώρα 
του νέου, του φρέσκου, του άφθαρ-
του, αυτού που δεν χρωστάει σε κα-
νέναν, που δεν είναι υποταγμένος 
σε κομματικές αγκυλώσεις, που 
δεν εξοφλεί γραμμάτια, κάτι το 
οποίον το πρεσβεύει η ΑΣΚΑ, η Πα-

ράταξή μας η οποία αποτελείται 
από νέα στελέχη τα οποία αποφά-
σισαν για πρώτη φορά να κατέβουν 
στον στίβο του συνδικαλισμού και 
τα οποία δεν έχουμε καμία υποχρέ-
ωση. Στην ΑΣΚΑ θέλουμε την τομή. 
Δίνουμε τέλος στη συγκέντρωση 
αρμοδιοτήτων σε ένα και μόνον 
άτομο, δηλαδή στον Πρόεδρο της 
Ομοσπονδίας, όπως συνέβαινε μέ-
χρι τώρα, σταματώντας με αυτόν 
τον τρόπο την αυτοδυναμία του και 
κατανέμοντας τις αρμοδιότητες 
στα λοιπά όργανα, τόσο του Δ.Σ. της 
Ομοσπονδίας, όσο και των Α/θμιων 
Σωματείων, κάτι άλλωστε το οποί-
ον προβλέπεται και από τα Κατα-
στατικά μας. 

Οι δύσκολες μέρες που έρχονται, 
απαιτούν ένα πράγμα: Ένα Συνδι-
κάτο ενωμένο, δυνατό, αποφασι-
σμένο για ρήξη, τόσο εντός του Σώ-
ματος, δηλαδή με την εκάστοτε Δι-
οίκηση η οποία κάθε μέρα ξέρουμε 
όλοι πολύ καλά τι κάνει, όσο και 
εκτός του Σώματος, στο πολιτικό 

πεδίο. Πάντα όμως με έναν γνώμο-
να, να βρισκόμαστε κοντά στον Έλ-
ληνα Πολίτη, αρωγοί στην επίλυση 
των όποιων προβλημάτων του, πά-
ντα όμως στα πλαίσια που ορίζει 
το Σύνταγμα, οι Νόμοι και κυρίως 
ο όρκος που έχουμε δώσει όλοι. 
Άλλωστε αυτή τη βούληση εμείς 
ως ΑΣΚΑ την αποδείξαμε και στα 
πλαίσια της Ομοσπονδίας, τόσο με 
τις γραπτές και προφορικές πα-

ραινέσεις μας προς τα αρμόδια όρ-
γανα. Δυστυχώς όμως, και το τονί-
ζω αυτό, πολλές φορές χωρίς να 
έχουμε την απαραίτητη συμπόρευ-
ση από τις λοιπές Παρατάξεις οι 
οποίες απαρτίζανε μαζί με εμάς το 
απερχόμενο Δ.Σ. 

Θα μπορούσα να αναφέρω πάρα 
πολλά τα οποία ως ΑΣΚΑ προτείνα-
με και καταφέραμε μέσα από την 
Ομοσπονδία να τα πραγματώσουμε. 
Θα αναφερθώ όμως σε ένα: Στη δι-
καίωση βάσει της απόφασης του ΣτΕ. 
Ήμασταν οι πρώτοι σε όλη την Ελλά-
δα, η Ομοσπονδία, το Συνδικάτο, που 
κατάφερε ένα πολύ απλό, την ανα-
τροπή των όρων του Μνημονίου. 

Θα υπενθυμίσω κάτι εδώ στους 
κ. Συνέδρους συναδέλφους το 
οποίον πάρα πολλοί αμελούν να το 
αναφέρουν, σκόπιμα φυσικά. Χρει-
άστηκε να υπάρχουν τρεις εισηγή-
σεις στο Δ.Σ. από την πλευρά των 
συναδέλφων που απαρτίζουν την 
Παράταξη ΑΣΚΑ, τρεις εισηγήσεις, 
το τονίζω, προκειμένου να αποφα-

σιστεί να προσφύγουμε στο Δικα-
στήριο και τελικά δικαιωθήκαμε. 
Και φυσικά μετά τη δικαίωση πά-
ρα πολλοί συνάδελφοι και Παρα-
τάξεις προσπάθησαν να καπηλευ-
τούν αυτό το γεγονός. 

Κύριοι συνάδελφοι, δεν μπορού-
με να ψηφίσουμε για το αύριο στη-
ρίζοντας το χθες. Είμαστε η επόμε-
νη μέρα. Σας καλώ να στρατευτείτε 
μαζί μας με τη νέα γενιά, με την 
Περιφέρεια, με ένα και μόνο σκο-
πό: Να τα αλλάξουμε όλα εις όφε-
λος του Σώματος, των οικογενειών 
μας, της κοινωνίας όλης. Να πά-
ψουν πλέον όλοι να βλέπουν τον 
Αστυνομικό ως αριθμό ο οποίος 
καλύπτει μόνον υπηρεσιακές ανά-
γκες, αλλά να τον δουν ως ζωντανό 
Οργανισμό που έχει όχι μόνον 
υποχρέωσεις, αλλά και δικαιώμα-
τα, κάτι το οποίο το απαιτούν και 
οι 128 νεκροί συνάδελφοί μας. 

Από την Πέμπτη ξεκινάμε όλοι 
μαζί, μαζί με την ΑΣΚΑ. Ευχαριστώ 
που με ακούσατε. 
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και 40 έτη συντάξιμης υπηρεσίας, στα οποία 
συνυπολογίζονται αθροιστικά:»

Β) Τα αποτελέσματα της παραπάνω 
τροπολογίας εάν αυτή εφαρμόζονταν:

Άπαντες από τους υπηρετούντες στα 
Σώματα Ασφαλείας και στις Ένοπλες Δυ-
νάμεις που δε θα είχαν προλάβει να δια-
γραφούν από το Σώμα (τούτο σημαίνει ότι 
θα αφορούσε και όσους είχαν υποβάλλει 
αίτηση παραίτησης, αλλά μέχρι την ημε-
ρομηνία της δημοσίευσης του ν.4336/2015 
δεν είχε εκδοθεί η σχετική διοικητική 
πράξη διαγραφής τους), ενώ είχαν θεμε-
λιώσει με τις διατάξεις του 1ου Μνημονίου 
θα εγκλωβίζονταν στην Υπηρεσία και θα 
μπορούσαν να λάβουν απευθείας σύντα-
ξη μόνο εάν είχαν σωρευτικά 40 έτη υπη-
ρεσίας και συμπληρωμένο το 58ο έτος 
ηλικίας. Άρα είχαμε την άμεση κατάρ-
γηση των θεμελιωμένων συνταξιοδο-
τικών δικαιωμάτων!!!  

Π.χ. Συνάδελφος που κατετάγη το 
έτος 1994 σε ηλικία 28 ετών με ένα (1) 
χρόνο στρατιωτική θητεία, με τις ως άνω 
διατάξεις θα ελάμβανε σύνταξη στο 62ο 
έτος της ηλικίας του, εφόσον είχε την οι-
κονομική ευχέρεια να πληρώσει – εξαγο-
ράσει την πραγματική μάχιμη πενταετία, 
σε αρνητική περίπτωση στο 67ο έτος της 
ηλικίας του.

Οι έχοντες πληρώσει – εξαγοράσει τις 
διπλάσιες υπηρεσίες του Κώδικα Πολιτι-
κών & Στρατιωτικών Συντάξεων, με στό-
χο να αποχωρήσουν με 40 έτη ασφάλισης 
και άνευ ορίου ηλικίας, αφού τέτοιο δι-
καίωμα τους το έδινε ο νόμος του 1ου 
Μνημονίου, θα υποχρεούντο σε παραμο-
νή στο Σώμα έως ότου συμπληρώσουν το 
58ο έτος ηλικίας τους, όπου θα είχαν πολ-
λά περισσότερα από 45 έτη ασφάλισης με 

καταβολή ασφαλιστικών εισφορών.
Πουθενά δεν προβλέπονταν οι αντί-

στοιχες μεταβατικές ηλικιακές – χρονι-
κές διατάξεις που η συμφωνία με τον Ευ-
ρωπαϊκό Μηχανισμό Σταθερότητας όριζε 
για τη μετάβαση στη νέα τάξη πραγμά-
των, εν αντιθέσει με τους λοιπούς λει-
τουργούς του Δημοσίου (δικαστικοί, εκ-
παιδευτικοί  κ.λπ.) όπου είχαν ρητώς 
προβλέψει και εισάγει σχετικές μεταβα-
τικές διατάξεις.

Κλείνοντας, με τις τελικές ψηφισθείσες 
διατάξεις του ν.4336/2015 έχουμε: 

α) Τη ψήφιση των διατάξεων της 
παρ. 7 του άρθρου 1 του ως άνω νόμου:

« 4. α. Τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων 
δεν θα υποχρεούνται σε αποχώρηση από την 
υπηρεσία, όπως ειδικότερα θα ρυθμιστεί νομο-
θετικά, πριν από τη συμπλήρωση του 58ου 
έτους της ηλικίας τους. β. Τα στελέχη των Σω-
μάτων Ασφαλείας και του Πυροσβεστικού Σώ-
ματος που θεμελιώνουν συνταξιοδοτικό δικαί-
ωμα από την επομένη της δημοσίευσης του νό-
μου αυτού και μετά, δικαιούνται σύνταξης 
εφόσον έχουν συμπληρώσει το 60ο έτος 
της ηλικίας τους ή 40 έτη συντάξιμης υπη-
ρεσίας.»

Β) Τα αποτελέσματα των παραπάνω 
διατάξεων νόμου:

Δεν επηρεάζονται θεμελιωμένα συ-
νταξιοδοτικά δικαιώματα, ήτοι όσοι θε-
μελίωσαν έως και το 2014, αποχωρούν 
και λαμβάνουν σύνταξη άμεσα, εφόσον 
καλύψουν τις χρονικές προϋποθέσεις 
που ορίζονταν από τις διατάξεις των παρ. 
1 & 2 του άρθρου 20 του ν.3865/2010 (1 ½ 
έτος, 3 έτη, 4 ½ έτη και 6 έτη), δεδομένου 
του έτους που συμπλήρωναν τα 24 έτη 
και 6 μήνες πραγματικής συντάξιμης 
υπηρεσίας (αφαιρούμενης της μάχιμης 
πενταετίας).

Τόσο οι υπηρετούντες στα Σώματα 
Ασφαλείας που θεμελίωσαν από την 
01/01/2015 έως και την 14/08/2015, όσο και 
αυτοί που θεμελίωσαν από την 15/08/2015 
και εντεύθεν, δικαιούνται σύνταξη με 
40 έτη ασφάλισης ή με τη συμπλήρω-
ση του 60ου έτους ηλικίας τους. Στα εν 
λόγω 40 έτη λαμβάνονται υπ’ όψιν και 
όλες οι αναγνωριζόμενες μέχρι τη ψήφι-
ση του προαναφερόμενου νόμου υπηρε-
σίες – προϋπηρεσίες (μάχιμη πενταετία, 
πτυχίο κ.λπ.), καθότι καμία διάταξη νό-
μου δεν τις καταργεί.

Αλλάζει ο τρόπος υπολογισμού σύντα-
ξης για όσους αποχώρησαν μετά την 
01/01/2015 και εντεύθεν, ανεξάρτητα αν 
είχαν θεμελιώσει πριν την προαναφερό-
μενη ημερομηνία και σε αντίθεση με τις 
διατάξεις των παρ. 1 & 2 του άρθρου 20 
του ν.3865/2010 που όριζε ρητά ότι δεν 
επηρεάζεται ο τρόπος υπολογισμού όσων 
θεμελίωναν μέχρι την 31/12/2014. Ο εν λό-
γω αναδρομικός τρόπος υπολογισμού 
της σύνταξης, να τονίσουμε στο σημείο 
αυτό ότι, αφορά τόσο το σύνολο των συ-
νταξιούχων (ήτοι πολιτικούς και στρατι-
ωτικούς υπαλλήλους του Δημοσίου, κα-
θώς και αυτούς του ιδιωτικού τομέα) όσο 
και αυτούς που θα θεμελίωναν μετά την 
01/01/2015 με τις νέες διατάξεις (40 έτη 
ασφάλισης ή 60 ετών) ήδη με τις διατά-
ξεις του ν.3865/2010.

παρατήρηση:
Σύμφωνα με τη σχετική Έκθεση του 

Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους, η 
οποία συνόδευε την εισαχθείσα ως άνω 
τροπολογία, οι μειώσεις που προκαλεί ο 
νέος τρόπος υπολογισμού σύνταξης εί-
ναι ελάχιστες, μένει μόνο να τις δούμε 
και στην πράξη…     

φόρα φάση ήταν το περίφημο PSI, 
που ήρθαν και από το δικό σας ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ τα 640.000.000€ που είχε, την 
επομένη το πρωί βρέθηκαν 
280.000.000€. Σε μια βραδιά μέσα 
του έκοψαν από τα 640.000.000€ μέ-
χρι τα 280.000.000€, πόσα εκατομ-
μύρια ευρώ βγαίνουν μείον; Όλα τα 
Ταμεία υπέστησαν αυτή τη ζημιά. 
Και δεν είναι η ζημιά όπως λέγεται 
γύρω στο 45-50% διότι πρέπει να ξέ-
ρετε ότι εκτός από την κατακόρυφη 
και απότομη πτώση γύρω στο 45-50% 
τα υπόλοιπα ομόλογα που έμειναν, 
τα αντικατέστησαν με άλλα ομόλογα 
λήξεως το 2032 έως το 2042, που ση-
μαίνει ότι εφόσον ο χρόνος ωρίμαν-
σης μετακινήθηκε πολύ προς το μέλ-
λον, έπεσε η αξία τους. Η ζημιά που 
υπέστη το σύστημα, τα αποθεματικά 
του με το PSI, κυμαίνεται ανάλογα με 
το Ταμείο γύρω στα 75-80%.» 

Στη συνέχεια τάχθηκε υπέρ της λή-
ψης μέτρων για ένα νέο σύστημα κοι-
νωνικής ασφάλισης που θα μπορεί 
επί 50 χρόνια να δίνει χωρίς παρεμ-

βάσεις, χωρίς μειώσεις και εκπτώ-
σεις, τις παροχές τις οποίες θα προ-
βλέπει εξ αρχής. 

Αναφερόμενος στη συνέχεια στο άρ-
θρο 220 του Ν.4281/14, επανέλαβε τις θέ-
σεις του ότι «είναι ένας εκβιασμός που 
αποσκοπεί στο να μεταφερθούν τα ενα-
πομείναντα 280.000.000 ευρώ στο ΕΤΕΑ 
που είναι ένα βαρέλι χωρίς πάτο» και το 
οποίο ήδη έχει φάει τα αποθεματικά 
όσων Ταμείων εντάχθηκαν σε αυτό. 

Στη συνέχεια αποκάλυψε ότι στο έγ-
γραφο του κ. Γιούνγκερ, που καταγρά-
φει 31 σημεία στα οποία πρέπει εμείς 
να παρέμβουμε σύμφωνα με τις οδη-
γίες τους, ένα από αυτά είναι που μας 
ρωτά: «Γιατί δεν τελειώσατε την ιστο-
ρία του ΤΕΑΠΑΣΑ;» και έμεινα έκπλη-
κτος! Πού έμαθαν στις Βρυξέλλες ότι 
εμείς ειδικά το ΤΕΑΠΑΣΑ θέλουμε να 
παραμείνει ΤΕΑΠΑΣΑ; Είναι αντιλη-
πτό ότι κάποιοι μέσα από το Υπουρ-
γείο – δεν θέλω να επεκταθώ, απλώς 
το ανέφερα τότε στα Προεδρεία, το 
λέω και σε εσάς – παίζουν τον ρόλο 
υπονομευτή». 

Η πολιτική μας είναι, το ΤΕΑΠΑΣΑ 
να παραμείνει ΤΕΑΠΑΣΑ.

Όσο για το θέμα που είχε ανακύ-
ψει με αφορμή τις δηλώσεις του 
υπουργού Εθνικής Αμύνης (αν θα 
καθιερωθεί μονίμως το 58ο έτος της 
ηλικίας ως το μικρότερο έτος συντα-
ξιοδότησης) είπε ότι  ο υπουργός 
αναφέρθηκε γενικώς στις πρόωρες 
συνταξιοδοτήσεις προσθέτοντας άλ-
λωστε, ότι: «Δεν είναι λογικό να 
φεύγουν διάφοροι στα 40 κλπ.». 
Αναφέρθηκε δε στην ισχύουσα νο-
μοθεσία τονίζοντας ότι, «όσοι το 
2010 είχαν 24,5 συντάξιμα χρόνια 
στα οποία υπολογίζεται και ο χρόνος 
στρατιωτικής θητείας, υπολογίζεται 
και τυχόν ασφάλιση στο ΙΚΑ, είναι 
θεμελιωμένα. Από κει και πέρα τους 
έβαλαν ενάμιση χρόνο, κάθε χρόνο 
επιπλέον για τη θεμελίωση. Επομέ-
νως, στην περίπτωση των Αστυνομι-
κών εγώ δεν βλέπω να αλλάζει κάτι. 
Γιατί εγώ βλέπω ότι τα θεμελιωμένα 
δικαιώματα που έχουν οι Αστυνομι-
κοί δεν θίγονται.

Πού έμαθαν στις Βρυξέλλες για το ΤΕΑΠΑΣΑ;

Τι αποτρέψαμε και τι ισχύει για τους ένστολους

 ΑΣφΑΛΙΣτΙΚΟ

 ΑΣφΑΛΙΣτΙΚΟ

Άρθρο του  
ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ  
Ν. ΠΑΝτΑζΗ 

αντιπροεδροσ 
π.ο.ασ.υ. 
αρμοδιοσ επι οι-
κονομικών,  
ασφαλιστικών & 
συνταξιοδοτι-
κών Θεματών

του ΓΙωΡΓΟΥ 
ΡωμΑΝΙΑ 

γενικοσ 
γραμματεασ 
κοινώνικήσ 
ασφαλισήσ

Σ
το καίριο ερώτημα ποιες είναι οι 
συνταξιοδοτικές αλλαγές που 
aπετράπησαν την τελευταία 
στιγμή και τι τελικά ισχύει με τους 
υπηρετούντες στα Σώματα 

Ασφαλείας, απαντά με άρθρο του στη Νέα 
Αστυνομία ο Αντιπρόεδρος της Π.Ο.ΑΣ.Υ., 
Αρμόδιος επί Οικονομικών,  Ασφαλιστικών 
& Συνταξιοδοτικών Θεμάτων:

Μετά τη ψήφιση του ν.4336/2015 και της 
εφαρμογής ισχύος του (ψήφιση συμφωνί-
ας – 19/08/2015) πολλά γράφτηκαν και πολ-
λά ειπώθηκαν στα ΜΜΕ & ΜΚΔ. Σε μια 
προσπάθειά μου να αναλύσω – διευκρινί-
σω τις ψηφισθείσες διατάξεις του εν λόγω 
νόμου, δυνατότητα που με βάση την κείμε-
νη νομοθεσία έχει αποκλειστικά και μόνο 
το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους, από το 
οποίο θα αναμένουμε τις σχετικές διευκρι-
νιστικές εγκυκλίους του, θέλω εξ αρχής να 
τονίσω ότι η ανάλυση – διευκρίνιση είναι 
αμιγώς προσωπική και σε κάθε περίπτωση 
πρέπει να αναμένουμε τις εν λόγω εγκυ-
κλίους από τον αρμόδιο Φορέα. 

Ξεκινώντας λοιπόν την ανάλυση – διευ-
κρίνιση των διατάξεων της υπ’ αριθμ. 
233/27 από 13/8/2015 τροπολογίας «Συνταξι-
οδοτικές ρυθμίσεις Δημοσίου» και συγκε-
κριμένα αυτών που αφορούσαν τους υπη-
ρετούντες στα Σώματα Ασφαλείας και στις 
Ένοπλες Δυνάμεις έχουμε:

α) Την τροπολογία πριν τη νομοτε-
χνική βελτίωση:

«Τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, των Σω-
μάτων Ασφαλείας και του Πυροσβεστικού Σώμα-
τος που αποχωρούν από την Υπηρεσία από την 
επομένη της ημερομηνίας δημοσίευσης του νόμου 
αυτού και μετά, δικαιούνται σύνταξη εφόσον 
έχουν συμπληρώσει το 58ο έτος της ηλικίας τους 

Ο
Γενικός Γραμματέας 
Κοινωνικής Ασφάλισης κ. 
Γιώργος Ρωμανιάς 
διαχώρισε τη θέση του από 
τα μέτρα που 

διαπραγματευόταν η κυβέρνηση με 
τους δανειστές και ξεκαθάρισε ότι δεν 
είναι από εκείνους που θα τα 
χειροκροτήσει. 

Σύμφωνα με τις δικές του μελέτες 
φαινόταν η μη βιωσιμότητα του ασφα-
λιστικού συστήματος, αλλά καταδεί-
κνυαν και τα αίτια κατάρρευσής του 
εξαιτίας των κρατικών παρεμβάσεων: 

Η 1η φάση ήταν μέχρι το ́ 84 που τα 
αποθεματικά δεν είχαν τόκο, τα έδιναν 
για να δημιουργούνται βιομηχανίες, 
εμπορικές επιχειρήσεις κλπ. και όχι για 
να δημιουργούνται αποθεματικά να κα-
λύψουν τις ανάγκες του συστήματος. 

Η 2η φάση ήταν το περίφημο σκάν-
δαλο του Χρηματιστηρίου, που έβαλαν 
τα αποθεματικά των Ταμείων και 
επενδύθηκαν σε μετοχές φούσκες. Η 
3η παρέμβαση ήταν τα περίφημα δο-
μημένα ομόλογα. Και η 4η και θανατη-

αποψεισ
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Στα βαθιά ρίχτηκε το νέο διοι-
κητικό συμβούλιο με το ...κα-

λημέρα. Οχι σε κάποια θάλασσα, 
φυσικά, αλλά στα γραφεία των 
υπουργείων, της βουλής και των 
κομμάτων για να ανακόψει τη λαί-
λαπα του 3ου Μνημονίου. Και μας 
κάνει περήφανους γιατί αφήνει πί-
σω του θετικά δείγματα από την 
πρώτη κιόλας μέρα.

Καλά θα κάνει η Φυσική 
Ηγεσία και η διοίκηση συνο-

λικά να σηκώσει το ανάστημά 
της και να απαιτήσει από την 
όποια νέα Πολιτική Ηγεσία τη 
διάθεση κονδυλίων για την ανά-
ταξη του Σώματος. Ο χειμώνας 
θα ‘ναι βαρύς και ο νοών νοείτο. 

Οι προσλήψεις αστυνομικών 
μέσω Πανελληνίων Εξετάσε-

ων πρέπει να απασχολήσουν σοβα-
ρά την Ηγεσία. Δεν υπάρχει αιμορ-
ραγία μόνο στελεχών αλλά και πό-
ρων για το ασφαλιστικό μας ταμείο.

Περίεργο παιχνίδι παίζουν 
κάποιοι με τον υπό αναμόρ-

φωση Κώδικα Μεταθέσεων. Αντί 
να ψάξουν το μεγάλο σκάνδαλο 
των εικονικών διαζυγίων και άλ-
λων περίεργων φαινομένων, 
μοιράζουν δεξιά κι αριστερά 
διάφορα δήθεν μεταρρυθμιστι-
κά σχέδια Προεδρικών Διαταγ-
μάτων που μόνο οργή και αγα-
νάκτηση προκαλούν. Είπαμε, 
Κώδικας χωρίς τις προτάσεις 
της ΠΟΑΣΥ, δεν γίνεται!

«Για μένα, το μοντέλο του 
αστυνομικού δεν είναι ο κύρι-

ος με το κλομπ και την ασπίδα. Εί-
ναι ο αστυνομικός της γειτονιάς 
που πάει τη γιαγιά στο ΑΤΜ», δή-
λωσε ο Γιάννης Πανούσης, αλλά 
απέχουμε πολύ υπουργέ μου από 

την κοινωνία των αγγέλων. Θα συμ-
φωνήσουμε ωστόσο μαζί του όταν 
λέει ότι «στην Ελλάδα απλώς όταν 
φοβόμαστε, λέμε «πού είναι η... 
Αστυνομία;» και όταν δεν έχουμε 
προβλήματα φωνάζουμε «μπάτσοι 
γουρούνια δολοφόνοι»». 

Τους 54 έφτασαν, λέει, οι 
τρεχνοκράτες της τρόικας, 

που τη λέμε πλέον κουαρτέτο…  
Οι τέσσερις επικεφαλής των θε-
σμών Ντέκλαν Κοστέλο (Ευρω-
παϊκή Επιτροπή), Ράσμους Ρί-
φερ (ΕΚΤ), Νικόλα Τζαμαριόλι 
(ESΜ) και Ντέλια Βελκουλέσκου 
(ΔΝΤ)  συνοδεύονται από δεκά-
δες άλλους και όλοι μαζί προ-

στατεύονται από ισχυρές αστυ-
νομικές δυνάμεις για να φέρουν 
εις πέρας το θεάρεστον έργον 
τους… Αυτό θα πει αριστερή 
αστυνομία…

Η στήλη δεν μπορεί παρά να 
μην εκφράσει τον θαυμασμό 

και την συμπαράστασή της σε 
όσους αγωνίζονται και μάχονται 
στις επάλξεις του καθήκοντος, ιδί-
οις εξόδοις! Είναι κι αυτό ένα δείγ-
μα του επιπέδου συνειδητότητας 
των αστυνομικών, αλλά και της 
ανάλγητης συμπεριφοράς των μαν-
δαρίνων της εκάστοτε εξουσίας.

Διαβάσαμε ότι στη σύγκριση 
που αφορούσε τις 73 σημα-

ντικότερες χώρες, όσον αφορά το 
τραπεζικό απόρρητο, τη χαλαρή 
εποπτεία των τραπεζών, καθώς 
επίσης τα κίνητρα που διευκολύ-
νουν τη φοροδιαφυγή σε διεθνές 
επίπεδο, η Γερμανία κατατάχθη-
κε από τον ΟΟΣΑ στην 8η θέση – 
όταν γνωστές χώρες, όπως το Λι-
χτενστάιν (34η θέση), τα νησιά 
των Βερμούδων (12η θέση) και οι 
Σεϋχέλλες (55η θέση), κατέλαβαν 
χαμηλότερες θέσεις. Και κάτι άλ-
λο για τη φίλη μας την Καγκελά-
ριο. Στη Γερμανία έχουν τοποθε-
τηθεί 1,3 τρισ. ευρώ από ξένους, 
λόγω της τραπεζικής και φορο-
λογικής δομής της.

Η αστυνομία τι πρέπει 
να κάνει όταν υπάρχει 
καταιγισμός βομβών; Να 
περιμένει μέχρι να καεί; 
Για σταθείτε λίγο.

&Είπαν 
Εγραψαν

Αλέξης Τσίπρας 
Προεδροσ του 
συριΖα

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Χωρίς καμία διάθεση τροφοδό-
τησης ρατσιστικών συμπερι-
φορών, οφείλουμε να επιση-

μάνουμε ότι μας προκαλεί κατάπλη-
ξη το γεγονός ότι οι συνήθεις κατήγο-
ροι της αστυνομίας και των 
αστυνομικών, προσωπικά, εκμεταλ-
λευόμενοι ατυχείς ενέργειες και με-
μονωμένα περιστατικά, καλλιεργούν 
για άλλη μια φορά τον κοινωνικό ρα-
τσισμό εις βάρος και της Υπηρεσίας 
και των συναδέλφων μας. 

Αντί να αναληφθούν από την Πολι-
τεία οι ευθύνες που της αναλογούν 
για την αντιμετώπιση του μετανα-
στευτικού ως ευρωπαϊκού και όχι 
ελληνικού ζητήματος, συνεχίζεται η 
διαιώνισή του. Και διερωτόμαστε:

-Πώς είναι δυνατόν κάθε φορά που 
ένας αστυνομικός παρεκκλίνει των 
υπηρεσιακών εντολών και κατευθύν-
σεων, να γίνεται αμέσως πρωτοσέλι-
δο και να αφήνεται έρμαιο των προ-
καταλήψεων και των ιδεολογημάτων 
που εντέχνως συντηρούνται από 

ορισμένους κύκλους για να διχάζουν 
την κοινωνία, να καλλιεργούν το μί-
σος κατά των αστυνομικών και να 
κρατούν εντέλει το Αστυνομικό Σώμα 
μακριά από την κοινωνία;

-Πώς είναι δυνατόν να μην επιδει-
κνύεται η επιβαλλόμενη ευαισθησία 
ή να ειπωθεί ένας καλός λόγος, όταν 
το θύμα είναι αστυνομικός και ιδίως 
όταν αποδημεί αυτός εις Κύριον, 
αφήνοντας πίσω του ορφανά και χα-
ροκαμένες μάνες, όπως συνέβη και 
μόλις προ μερικών ημερών με συνά-
δελφό μας που έχασε τη ζωή του εν 
ώρα υπηρεσίας;

-Πώς είναι δυνατόν να αποσιω-

πούνται οι βαρύτατες έως και εγκλη-
ματικές ευθύνες των κυβερνώντων, 
διαχρονικά τα τελευταία χρόνια, που 
αποτελούν και την κύρια αιτία των 
οξυμένων προβλημάτων και της 
εγκατάλειψης που νιώθουν οι συνά-
δελφοί μας, ειδικά αυτές τις ημέρες 
στις νησιωτικές περιοχές, όπου ο 
κρατικός μηχανισμός έχει μετατρα-
πεί σε απλό θεατή μιας απίστευτα 
επικίνδυνης πραγματικότητας;

-Πώς είναι δυνατόν οι λαλίστατοι 
επικριτές της αστυνομίας να μην 
αντιλαμβάνονται ότι ο αστυνομικός 
δεν είναι πλέον ούτε αποδιοπομπαί-
ος τράγος ούτε εξιλαστήριο θύμα των 

πολιτικών που μετέτρεψαν τη Χώρα 
σε ξέφραγο αμπέλι και τους συμπολί-
τες νησιώτες μας σε «αλλοδαπούς» 
στον τόπο τους;

Θα μπορούσαμε να παραθέσου-
με κι άλλα πολλά «πώς είναι 
δυνατόν», αλλά μάλλον απευ-

θυνόμαστε σε ώτα μη ακουόντων.
Γιατί όταν δεν κάνεις «γυμνός» πε-

ριπολία, όταν δεν ξέρεις τι πάει να 
πει ακάλυπτος απέναντι στα καλάζ-
νικοφ, όταν δεν πέφτεις στη θάλασ-
σα για να σώσεις ναυαγούς άνευ 
εστίας, όταν δεν δίνεις από το υστέ-
ρημά σου για να μην πεινάνε προ-
σφυγόπουλα - στοιβαγμένα σε στρα-

τόπεδα συγκέντρωσης ή όπως - 
όπως σε αντίσκηνα και πρόχειρους 
καταυλισμούς τις τελευταίες ημέ-
ρες, όταν δεν αντιλαμβάνεσαι εν τέ-
λει την ανασφάλεια και το υπηρεσι-
ακό στρες που νιώθει ο αστυνομικός 
σήμερα, τότε εύκολα μπορείς να τον 
κρίνεις εκ του ασφαλούς και να του 
προσάπτεις οτιδήποτε.

Σε κάθε περίπτωση, το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα διαχρονικά απαιτεί 
από την Πολιτεία να αφήσει τα κρο-
κοδείλια δάκρυα για …άλλους και να 
αποδείξει εμπράκτως ότι επιθυμεί να 
λειτουργεί στη χώρα μας ένα αξιόπι-
στο και αξιοζήλευτο Αστυνομικό Σώ-
μα, αποκρούοντας επικίνδυνες γενι-
κεύσεις που όλως παραδόξως εμφα-
νίζονται στοχευμένα και μεθοδικά 
κάθε φορά μόνο στον δικό μας, τον 
αστυνομικό οργανισμό, ωσάν αυτός 
και μόνο να πάσχει από «ανίατες 
ασθένειες», ενώ όλο το λοιπό «σύστη-
μα» να διάγει βίον λαμπρόν και ενά-
ρετον…

Οι συνήθεις επικριτές της ΕΛ.ΑΣ.
 ΑΤ-ΑξΙΕς

( (

Αν όλα πάνε καλά, τον 
Σεπτέμβριο θα αλλάξω 
πλήρως τη δομή των 
αστυνομικών μονάδων. 
Δεν θα υπάρχουν πια 
ΜΑΤ. Όχι ότι δεν θα 
υπάρχουν μονάδες επέμ-
βασης. Θα είναι τρεις. 

Γιάννης 
Πανούσης
αναΠληρωτησ 
υΠουργοσ 
Προστασιασ του 
Πολιτη

Το γύρο του κόσμου έκανε το 
ατόπημα ενός αστυνομικού 
στην Κω, να φερθεί ανάρμο-
στα σε παράνομους αλλοδα-
πούς, αν και για μας χειρότε-
ρη ήταν η εντύπωση που 
άφησε η σπουδή της Ηγεσίας 
να στείλει επιτόπου κλιμάκιο 
του Εσωτερικών Υποθέσεων 
για το σχηματισμό δικογρα-
φίας. Για άλλη μια φορά τόσο 
τα ΜΜΕ όσο και η Ηγεσία 
έμειναν στο τυπικό της υπό-
θεσης. Για την «ταμπακέ-
ρια», τίποτε. Τα μεν ΜΜΕ, 
όμως, τη δουλειά τους κά-
νουν. Ψάχνουν με τα κυάλια 
να προβάλουν το όποιο στραβοπάτημα. Από την 
Ηγεσία όμως θα περίμενε κανείς καλύτερα αντα-

νακλαστικά και μάλιστα πριν από την εκδήλωση 
τέτοιων φαινομένων.

ΗΓΕςΙΑ μΕ ...ΑΝΤΑΝΑΚλΑςΤΙΚΑ

Ζητείται Ψ(Υ)φ(ω)σ
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